
Slovenija žaluje za velikim 
voditeljem in Človekom

Slovenija žaluje ob smrti nekda- najpomembnejših politikov so- 
njega predsednika Republike Slo- dobnega časa, človeka s posebno 
venije in dolgoletnega premierja karizmo, duhovnimi vrednotami 
dr. Janeza Drnovška. Od enega in posluhom za človeka se je Slo-

Dr. Janez Drnovšek je s svojim obiskom počastil Kamnik 17. aprila 
2004, ko se je poklonil spominu na velikega Kamničana, generala, 
rodoljuba in pesnika Rudolfa Maistra. Njegove besede na osrednji 
državni slovesnosti ob 130-letnici rojstva Rudolfa Maistra v Domu 
kulture Kamnik (na sliki) so trajno zapisane v spominu in na papir
ju: »Zbrali smo se, da počastimo spomin na človeka, brez katerega bi bile 
meje današnje samostojne Slovenije drugačne. Rudolf Maister je bil izjemen 
človek, kije deloval v prelomnem času. V tistem odločilnem obdobju je bil 
človek, ki je vedel kaj storiti in je to tudi storil. Kot da se je vse življenje 
pripravljal na trenutek, ko bo na preizkušnji njegova trdnost, zmožnost 
presojanja, odločnost, sposobnost hitrega ukrepanja...Maistrov zgodovinski 
zgled nam kaže, da je v času prelomnih sprememb pomembno, da se najde 
človek, ki je sposoben odločitve in dejanj v pravem trenutku, ne prekmalu 
in ne prepozno. Kaže nam tudi, da se je na čas sprememb treba pripraviti, 
da nas ne preseneti in zbega«.

Globoke misli, s katerimi je dr. Janez Drnovšek izrazil spoštovanje 
velikemu Slovencu Rudolfu Maistru, kažejo tudi veličino Drnovškove 
osebnosti. Prav s temi mislimi lahko pospremimo tudi dejanja dr. 
Janeza Drnovška za ljudi v Sloveniji in po svetu. Bil je pravi človek 
na pravem mestu. Z jasno vizijo, preudarnostjo, razumnostjo in strp
nostjo.

venija poslovila z dnevom žalova
nja in žalno sejo državnega zbora 
minuli ponedeljek, 25. februarja 
2008, in z množičnim vpisova
njem v knjige žalosti.

Veličina življenjskega poslan
stva in razsežnost dela dr. Janeza 
Drnovška v novejši slovenski zgo
dovini je, žal, v polni meri cenjena 
šele po njegovi smrti. Odločilno 
je zaznamoval čas osamosvojitve 
Slovenije in oblikovanje sloven
ske državnosti, vstopa v Evropsko 
unijo in Nato. Državljani Slovenije 
smo mu hvaležni za vse, kar je v 
svoji politični karieri storil za našo 
blaginjo. Brez njega Slovenija da
nes ne bi bila to, kar je, zato bo 
njegovo delo ostalo zapisano ne 
samo v našem spominu, temveč 
tudi v spominu prihodnjih genera
cij. Dr. Janez Drnovšek je vzor člo
veka, ki ga bomo še dolgo pomnili 
- ne le zaradi velikega političnega 
dela, temveč tudi zaradi njegovih 
modrih misli, ki jih je zapisal tudi 
v petih knjigah, in preprosto zara
di tega, kar je bil.

Več na 2. strani.
Odgovorna urednica 

SAŠA MEJAČ

Na Veliki planini smo srečali tudi »mavrične« počitnikarje iz naše občine, ki so se na smučanje in san
kanje na planino odpravili v okviru počitniškega tabora v Termah Snovik.

Počitnikarjem ni bilo dolgčas!!
Počitnikarjem je bilo vreme letos resnično 

naklonjeno. Sončni, svetli dnevi so večino zva
bili v naravo, predvsem na smučanje in druge 
snežno obarvane dogodivščine. Tudi tistim, ki 
so počitnice preživljali v Kamniku in okolici, je

bilo lepo: smučanje, sankanje in sprehajanje 
po Veliki planini, uživanje v Termah Snovik ob 
animacijskem programu, delavnice in družabne 
igre v Mladinskem centru Kotlovnica in seveda 
drsanje na Glavnem trgu... Več na 5. strani.

Novo vodstvo Športne zveze
Da si športniki v Kamniku še kako želijo povezovanja med seboj so 
dokazali na Valentinovo, ko se je kar devetnajst klubov in društev 
udeležilo volilne skupščine Športne zveze Kamnik. Za predsednika 
so izvolili Gregorja Hribarja iz odbojkarskih vrst, ki bo tako še vsaj 
štiri leta vodil SZ Kamnik. Več na 7. strani.

PESTRA ŠPORTNA DOGAJANJA
Lokostrelstvo, plavanje, vaterpolo, odbojka, kolesarstvo, 
športno plezanje, košarka, kegljanje na straneh 12,13,14

Kamniški občan bo z velikonočno obarvano vsebino med vami, 
dragi bralci, spet v petek, 14. marca. Članke oddajte do petka, 7. 
marca, zahvale in oglase pa do torka, 11. marca, v uredništvo 
v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in sodiščem), tel.: 
01/8391311, 041/662-450, e.naslov: sasa.meiac@siol.net

SVETNIŠKA SKUPINA 
Liberalne demokracije Slovenije LDS
VAS VSAK PONEDELJEK PRIČAKUJE KAMNIK
V SVOJIH PROSTORIH NA ŠUTNI 76, MED 17. IN 19. URO. 
PRISLUHNILI BOMO VSEM VAŠIM POBUDAM,
VPRAŠANJEM IN IDEJAM.

vseskozi pa tudi na www.kamnik.lds.si ali 041 696 482

V0D0TERM
Varčujmo z energijo!

STIEBEL ELTRON toplotne De Dietrich A ogrevalna
THE8MIOU8črpalke tehnika

Vodoterm Radomlje d.o.o., Škrjančevo 8, Radomlje, 01 722 89 20,041 659 591 
vodoterm.radomljej&siol.net, www.vodoterm.si

www.nsi-kamnik.net

Zgodovinske »skrivnosti« 
kamniških meščanskih hiš (II.)

Tokratni dru
gi del zgodovine 
kamniških mest
nih hiš bomo za
čeli na Glavnem 
trgu, prehodili pot 
skozi Maistrovo 
ulico oz. »Vel‘ko 
gaso« in se vrnili 
na Glavni trg ter 
spoznali še nekaj 
tamkajšnjih zani
mivih hiš. Več na 
8. in 9. strani.

Na sliki: ena naj
bolj znamenitih 
kamniških mest
nih hiš na Glavnem trgu, kjer začenjamo tokratno predstavitev. Dana
šnjo podobo je hiša dobila v začetku 50-tih let, ko je bila preurejena po 
načrtih arhitekta Jožeta Plečnika.

Stran, ki

mmmrsvice \ izjave \ napovedi

www.induplati.si 
041 65 65 65 Induplati

Q u a I i t y wlth ■ human touch!

Prodajni center Induplati - Jarše

predprostori 
šotori
oprema za kampiranje 
servisiranje kamp opreme

S£/c,

P *

'-'•‘■roo,

KAMPIRANJE 2 0 0 8

OBČANI KAMNIKA IN KOMENDE!

OB NAKUPU PRENOSLJIVE VSTOPNICE ZA 30 DVOURNIH! 
VSTOPOV VANI V TERMAH SNOVIK NUDIMO |

m hm cene. I
VABLJENI V SVET TERMALNIH UŽITKOVll

Tel.: 01 83 44 100
e-mail: info@terme-snovik.si
www.terme-snovik.sl

TERME
SNOVIK I

I

Labod

Popust zaradi zaprtja trgovine.
Akcija traja od 24. 02. do 15. 03. 

oziroma do odprodaje zalog!

r,
%

Labod v Spar centru,
Mali grad v Kamniku.
Popust se obračuna na blagajni.
Labod konfekcija Novo mesto d.d., Seidlova cesta 35,8000 Novo mesto, I.Š. za DDV: SI99317133
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Slovenija žaluje za velikim 
voditeljem in Človekom

Slovenija žaluje ob smrti 
nekdanjega predsednika Re
publike Slovenije in dolgo
letnega premierja dr. Janeza 
Drnovška. Od enega najpo
membnejših politikov sodob
nega časa, človeka s posebno 
karizmo, duhovnimi vredno
tami in posluhom za človeka 
se je Slovenija poslovila z dne
vom žalovanja in žalno sejo 
državnega zbora minuli po
nedeljek, 25. februarja 2008, 
in z množičnim vpisovanjem 
v knjige žalosti.

in preprosto zaradi tega, kar 
je bil.

Dr. Janez Drnovšek je odločil
no zaznamoval slovenski politič
ni prostor. Mnogi mu pripisu
jejo velike zasluge za socialni 
in gospodarski razvoj Sloveni
je ter ga označujejo za enega 
ključnih akterjev pri osamo
svajanju Slovenije, zlasti v 
pogajanjih za miren razplet 
slovenske osamosvojitvene 
vojne. Z njim in ob njem se je 
Slovenija osamosvojila, obliko
vala v moderno demokratično

Dr. Janez Drnovšek ni bil le velik politik, bil je tudi človek, ki je s 
strpnostjo, pogumom in socialnim čutom za sočloveka naredil veliko 
dobrega za ljudi v Sloveniji in po svetu. Mladim in zaposlenim v Za
vodu za usposabljanje invalidne mladine Kamnik ostajata v spominu 
prijazna, topla obiska dr. Drnovška - najprej leta 2002, ko seje osebno 
zavzel za uresničitev načrtov obnove in dograditve zavoda, povezane z 
usklajevanji med ministrstvom za šolstvo in šport in ministrstvom za 
zdravje. Mladostnikom zavoda je takrat obljubil, da jih bo še obiskal. 
In obljubo je držal. 6. decembra 2005 (takrat sta nastali tudi fotogra
fiji) je s prijateljskim obiskom kamniškega ZUIM-a počastil evropski 
dan invalidov. Srečanje je bilo prijetno domače, prisrčno, pozdravil 
je kolektiv, še posebej pa mlade, jim toplo stisnil roke, stopil je tudi 
do tistih prav zadaj v dvorani. Spraševal jih je o njihovem življenju, 
aktivnostih v zavodu, se pogovarjal z njimi o življenju in jim namenil 
veliko spodbudnih življenjskih sporočil. Izreden socialni čut in posluh 
za slehernega človeka ter skromnost in poudarjanje duhovnih vrednot 
potrjujejo veliko osebnost dr. Janeza Drnovška.

Veličina njegovega življenj
skega poslanstva in razsežnost 
njegovega dela v novejši slo
venski zgodovini, kar poudar
jajo vodilni politiki doma in 
po svetu, je, žal, v polni meri 
cenjena šele ob smrti. Novica 
o smrti je globoko pretresla 
slehernega državljana, kljub 
njegovi dolgotrajni in težki 
bolezni smo jo težko sprejeli. 
Najbrž tudi zaradi njegovega 
življenjskega optimizma in 
močne volje do življenja, ki ju 
je vse do konca delil z nami. 
Videl je izhod tam, kjer ga 
številni niso. Odločilno je za
znamoval čas osamosvojitve 
Slovenije in oblikovanje slo
venske državnosti. Državljani 
Slovenije smo mu hvaležni 
za vse, kar je v svoji politični 
karieri storil za našo blaginjo. 
Brez njega Slovenija danes 
ne bi bila to, kar je, zato bo 
njegovo delo ostalo zapisano 
ne samo v našem spominu, 
temveč tudi v spominu pri
hodnjih generacij. Dr. Janez 
Drnovšek je vzor človeka, ki 
ga bomo še dolgo pomnili - ne 
le zaradi velikega političnega 
dela, temveč tudi zaradi nje
govih globokih, modrih misli

državo ter vstopila v Evropsko 
unijo in Nato. Skoraj dve dese
tletji je zasedal najvišje držav
ne funkcije v najzahtevnejših 
političnih razmerah, v času 
velikih družbenih sprememb, 
nastajanja slovenske države in 
njenega umeščanja v medna
rodni prostor.

Leta 1989 je bil izvoljen za 
člana predsedstva SFRJ in po
stal prvi demokratično izvolje
ni politik v Sloveniji. Od leta 
1992 do 2002 je bil predsed
nik slovenske vlade - z izjemo 
polletne Bajukove vlade leta 
2000. V tem obdobju je kot 
ekonomist širokih liberalnih 
pogledov Slovenijo uspešno 
vodil tudi skozi ekonomsko 
tranzicijo in jo strateško pri
pravil na vstop v EU. Veljal je 
za izrazitega pragmatika, vse
skozi je imel zelo jasno vizijo 
in premogel veliko preudar
nost ter znal poiskati mirno 
rešitev. Na volitvah konec leta 
2002 je bil Drnovšek izvoljen 
za predsednika republike. 
V opravljanje predsedniške 
funkcije je vnesel povsem nov 
slog, prizadeval si je za utrdi
tev institucije predsednika 
republike ter s svojo moralno

integriteto kritično in pošte
no presojal razmere v državi 
in iskal izhode. V drugi polo
vici predsedniškega mandata 
se je odločil za drugačno pot, 
usmerjeno k vrednotam in du
hovnosti, stran od dnevnopo
litičnih sporov. Velik odmev 
je imela njegova mirovna po
buda za sudanski Darfur, usta
novil je Gibanje za človečnost 
in razvoj, svoje politične, 
državniške in človeške izkuš
nje je opisal v petih knjigah, 
med katerimi je največja uspe
šnica Misli o življenju in zave
danju.

V svojih prizadevanjih za 
blaginjo ljudi v Sloveniji in po 
svetu, za reševanje svetovnih 
ekoloških in humanitarnih pro
blemov ter mednarodnih kriz 
je doma večkrat ostal osamljen 
in nerazumljen. Vendar pa je 
večina ljudi na Slovenskem ver
jela v tehtnost in premišljenost 
iniciativ dr. Janeza Drnovška 
- in niso se motili. Drnovšek 
se je zavedal, da današnji na
čini vodenja politike in sveto
vnih zadev niso več ustrezni, 
da puščajo pri ljudeh pogosto 
občutek nemoči, hkrati pa ne 
zagotavljajo reševanja kritič
no pomembnih problemov. Od 
tod izvira njegovo angažiranje 
za pravičnost in razvoj, za po
moč žrtvam kršitev človekovih 
pravic in prispevek, ki ga je dal 
nujno potrebni kritiki sodobne 
politike, posredno pa tudi k 
iskanju novih vzorcev in novih 
načinov političnega angažira
nja ljudi. Dr. Janez Drnovšek je 
pokazal eno možnih poti.

Na smrt nekdanjega pred
sednika republike so se odzvali 
najvišji predstavniki oblasti in 
številni nosilci vodilnih funkcij 
v Sloveniji in po svetu.

»Dr. Drnovška smo v Slove
niji spoštovali in občudova
li kot modrega politika, kot 
človeka širokih obzorij, kot 
uspešnega predsednika vlade 
in predsednika republike ter 
kot osebnost, kije vložila svo

je najboljše sposobnosti v naš 
skupni napredek in v prizade
vanje za blaginjo državljank 
in državljanov Slovenije. Nje
gov prispevek je bil izjemen 
in v naših srcih se je zapisal 
kot resnični voditelj. Njegovo 
delo je močno utrdilo ugled 
Slovenije v svetu,« je svoje ob
čudovanje in spoštovanje do 
dr. Janeza Drnovška izrazil nje
gov naslednik na mestu pred
sednika republike dr. Danilo 
Turk.

Po besedah nekdanjega 
predsednika republike Mila
na Kučana je Janez Drnovšek 
pisal pomemben del novejše 
slovenske zgodovine, bil je 
svojevrsten človek in politik, 
ki je s svojim načinom dela in 
razumevanjem svojega polo
žaja razgrajeval tradicionalne 
predstave o politiki. »Iskreno 
obžalujem, daje v spopadu z 
zahrbtno boleznijo Janez Dr
novšek omagal. Najbrž je na
ključje, da se je njegov mandat 
služenju državi iztekel skoraj 
hkrati, kot se je iztekel njegov 
mandat služenju človeštvu, 
ki mu je želel zapustiti svojo 
življenjsko izkušnjo in svoj 
življenjski optimizem,« je po
udaril Kučan.

Vsi Slovenci smo si edini, da 
je Slovenija izgubila velikega 
in uglednega politika, enega 
od očetov slovenske držav
nosti, ki je vložil izredne na
pore v skupno dobro svojega 
naroda in ugled svoje države. 
Z vsestranskim delovanjem, 
z razumom, strpnostjo, soci
alnim čutom in pogumom je 
naredil neprecenljivo veliko 
dobrega za ljudi v Sloveniji 
in po svetu. Še dolgo bomo 
deležni sadov njegovega po
litičnega dela in njegovih mo
drih, duhovno bogatih misli, 
ki so ga zaznamovale kot veli
kega človeka.

Odgovorna urednica 
SAŠA MEJAČ

mesečni koledar
MAEEC 2008
sobota, l. marec ob 19:00

9. GOSTIČEVT DNEVI - Slavnostni koncert
nastopajo solisti Opere HNK Zagreb in 
SNG Opera in balet Ljubljana

ponedeljek, 3. marec 
torek, 4. marec ob 20:00 
SNG Nova Gorica
David Rabe: TISTI, KI JIH REKA NE SPUSTI
šokantna melodrama

sreda, 5. marec ob 20:00

SIMFONIČNI ORKESTER DOMŽALE-KAMNIK
dirigent: Simon Dvoršak; solisti: Jože Kotar (klarinet),
Zoran Mitev (fagot), Luka Einfalt (tenorska tuba); 
program: Schubert, Stamitz in Grafe

četrtek, 6. marec
ob 19:00 - GALERIJA DOMŽALE gj
NUŠA LAPAJNE - video inštalacija GESUND T3
Razstava bo odprta do 21. marca. Vodstvo po razstavi bo g
v sredo, 12. marca ob 18:00. VSTOP PROST O

1
ob 19:00 - TOMČEVA DVORANA ^
NASTOP UČENCEV >
ZASEBNE GLASBENE ŠOLE PARNAS |
koncert ^

četrtek, 20. marec ob 20:00 - GALERIJA DOMŽALE 
JAZZ v Galeriji
BRIZANI PROJECT
Dejan Pečenko (klaviature), Imer Traja Brizani (električni bas) 
in Žiga Kožar (bobni). VSTOP PROST

INF0 in REZERVACIJE:
tel. 722 50 50 ©

Kulturni dom 
Franca Bernika
Domžale

Sožalno pismo predsedniku 
Republike Slovenije dr. Danilu Turku 
ob smrti dr. Janeza Drnovška
Spoštovani g. predsednik!

Tudi Kamničane in mene osebno je presunila žalostna novica, 
da smo izgubili nekdanjega Predsednika Republike Slovenije 
in dolgoletnega Predsednika Vlade Republike Slovenije. 

Prepričan sem, daje bila njegova vloga in modrost pri osamo
svojitvi in graditvi države Slovenije neprecenljive vrednosti. 
Bilje pokončen državnik z jasnimi cilji, kako ustvariti boljše 
pogoje za življenje vseh ljudi na svetu.

Dovolite mi, da vam kot Predsedniku države izrazim najglob
lje sožalje v mojem imenu in v imenu vseh Kamničanov.

S spoštovanjem! . t „ „ , .,
Anton Tone Smolnikar
župan občine Kamnik

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center ^ X

Glavni trg 2, 1241 Kamnik TT vi
tel: +386 1 831 82 50 j[\ A jVl {Ni I !\
e-mail: kamnik@razvoj.si " " . _ 1
www.kamnik-tourism.si rmmai**

KOLEDAR PRIREDITEV

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK
Tel.: 831 12 17. E-naslov: www.kam.sik.si

Študentski klub Kamnik in Matična knjižnica Kamnik 
vabita:
Sreda. 5. 3. 2008. ob 19.30. v dvorani knjižnice 

Potopisno predavanje: Leto riža - v desetih mesecih od New Del
hija do Pekinga
Predava: Miha Gantar. Vstop prost.
Študentski klub Kamnik in Matična knjižnica Kamnik 
vabita:
Sreda. 19. 3. 2008. ob 19.30. v dvorani knjižnice
Potopisno predavanje: Maroko
Predavata: Alenka Hribar in Gašper Kleč. Vstop prost
Četrtek. 20. 3. 2008. ob 17. uri na pionirskem oddelku:

knjižna čajanka z naslovom Dežela pesnikov in mislecev.
Pogovori o knjigah in o tem, kako brati in se pogovarjati o prebra
nem. Druženje ob dobrih knjigah, čaju in pecivu.
Vodi: Ivanka Učakar. Vstop prost.

' <b®

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK
Tel.: 8317 647,8317 662
www.muzei-kamnik-on.net
četrtek. 6. marec, ob 18. uri v salonu gradu Zaprice
Predstavitev knjižne trilogije dr. Ivana Stoparja ŽIVLJENJE NA
SREDNJEVEŠKIH GRADOVIH NA SLOVENSKEM s poudarkom
na zadnji knjigi ZA GRAJSKIMI ZIDOVI.

DOM KULTURE KAMNIK 
www.domkulture.org. 041/360-399 ali 01/839-76-06 
petek. 7. marec, ob 19.30 

DPZ Sirene: LETNI KONCERT
ponovitev letnega koncerta, za Glasbeni abonma in izven, vs
topnina: 8€

nedelja. 9. marec, ob 19. uri 
DON PASOUALE: komična opera 
za izven, vstopnina 10 € 
četrtek. 13. marec, ob 20. uri

SIMFONIČNI ORKESTER DOMŽALE - KAMNIK: KONCERT
za izven
petek. 14, marec, ob 19.30
Gustav film: JAMSKI ČLOVEK
za izven, vstopnina: 15€
sobota. 15. marec. 20. uri
K LAPA MALI GRAD, koncert dalmatinskih skladb
za Glasbeni abonma in izven, vstopnina: 10€

ponedeljek in torek. 17. in 18. marec, od 7. do 13. ure
Rdeči križ Slovenije: KRVODAJALSKA AKCIJA
torek. 18. marec, ob 19.30

SNG Drana: JEZ
za Maistrov abonma in izven, vstopnina 12 €

TURISTIČNO DRUŠTVO TUHINJSKA DOLINA
Nedelja. 9. marca, od 10, do 16. ure
Razstavno-prodajni "Velikonočni sejem" v Termah Snovik

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 12.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva 
občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: ponedeljek in petek od 8. do 15. 
ure, sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d., 28. 2.2008.



AKTUALNOKamniški OBČAN 28. februar 2008 3

Upravna enota Kamnik se še vedno lahko 
pohvali s kakovostnim in učinkovitim delom

Načelnik Upravne enote Kamnik (UE Kamnik) Mihael Novak 
je skupaj s svojimi najožjimi sodelavci na tiskovni konferenci 
v četrtek, 14. februarja, javnosti predstavil delo UE Kamnik 
v preteklem letu. Povedal je, da je naša UE lani prejela v re
ševanje kar 17.335 upravnih zadev, kar je skoraj četrtina več 
kot leta 2006, ter jih do konca leta 99,43 odstotka tudi rešila. S 
tem dosežkom se uvršča med najučinkovitejše upravne enote 
v državi, pa tudi zadovoljstvo uporabnikov njihovih storitev 
ostaja na zelo visokem nivoju. Načelnik pripisuje zasluge za to 
predvsem načrtnemu delu, strokovnosti, odgovornosti in na
porom, ki jih vsi njegovi sodelavci vlagajo v to, da so storitve 
kakovostno in čim hitreje opravljene.

Maja lani so UE pričele z 
delom tudi vsako prvo soboto 
v mesecu. Naša UE je bila naj
bolje obiskana v junijski soboti, 
ko jo je obiskalo kar 110 strank, 
najmanj pa v decembrski soboti 
s 35 strankami, v povprečju pa 
je bilo ob sobotah na naši UE 
70 strank. Poleg tega se je naša 
UE strankam približala še s po
daljšanjem uradnih ur ob torkih 
in sredah ter z odprtjem Krajev
nega urada v Komendi, kjer se 
sicer izvaja minimalen nabor 
nalog, vendar vse tiste, ki jih ob
čani najpogosteje potrebujejo. S 
prizadevanji, da bi bile storitve 
kamniške UE še bližje uporab
nikom, bodo po Novakovih na
povedih nadaljevali tudi letos, 
saj se bodo z marcem uradne

Število prebivalcev 
naše občine se še 
naprej povečuje

Tudi v lanskem letu se 
je v naši občini nadaljeval 
trend naraščanja števila pre
bivalcev. Leta 2005 je imela 
namreč naša občina 26.791 
prebivalcev, predlani 27.033, 
lani pa 27.942. Tudi demo
grafski trend je zadnja tri 
leta pozitiven, saj je bilo leta 
2005 v naši občini 274 rojstev 
in 215 smrti, predlani je bilo 
rojstev 299, smrti pa 189, lani 
pa je bilo v naši občini 339 
rojstev in 192 smrti.

ure ob sredah začenjale že 
ob pol osmih zjutraj in bodo 
po novem trajale od 7.30 do 
12. ter od 13. do 17.30 ure. Z
uresničevanjem vizije prijazne 
in učinkovite uprave, ki deluje 
v interesu strank, na upravni 
enoti že šesto leto deluje tudi 
svetovalec za pomoč strankam. 
Kot je povedala Bogdana Rav
nik Muratagič, vodja oddelka 
za občo upravo, je svetovalec 
na voljo strankam ne le v času 
uradnih ur upravne enote am
pak ves poslovni čas, tako oseb
no kot po telefonu, strankam pa 
zagotavlja splošne informacije 
o vseh upravnih storitvah. Splo
šne informacije so brezplačne, 
poleg svetovalca za pomoč 
strankam še v obliki zgibank 
in na svetovnem spletu. Zaradi 
vsega tega na kamniški UE ča

kalnih vrst pred vrati praktično 
ne poznajo. Lani je namreč tri 
četrtine strank svoje opravke 
na UE uredilo brez čakanja, 
skoraj 96 odstotkov strank pa' z 
največ petminutnim čakanjem. 
Ker je bilo zadovoljstvo strank 
večje od njihovih pričakovanj, 
ne preseneča, da je UE Kam
nik za kakovost svojega dela s 
strani strank lani prejela zelo 
visoko oceno 4,50. Ker želijo 
na naši UE visoko zadovolj
stvo strank obdržati tudi v 
prihodnje, je smiselno, da si 
ob opravkih na UE vzamete 
čas tudi za izpolnitev anket
nega vprašalnika, ki vam ga 
ponudijo v izpolnjevanje. S 
tem pomagate pri usmerja
nju njihovih nadaljnjih pri
zadevanj za še bolj učinko
vito delo.

Veliko novosti na 
področju osebnih 
dokumentov...

Na področju storitev, ki jih 
opravljajo UE, se letos obeta 
cela vrsta novosti. Po besedah 
mag. Dušana Žumra, vodje 
oddelka za upravne notranje 
zadeve, bosta na področju 
upravnih notranjih zadev lan
sko in letošnje leto zapisani 
kot pomembna prelomnica, 
saj bo v tem času obstoječi in
formacijski sistem nadgrajen z 
novimi bazami podatkov, vzpo
stavljena pa bo tudi povezava 
teh baz s podatkovnimi baza
mi drugih državnih organov, 
zato se bodo postopki s tega 
področja na UE racionalizira
li in skrajšali. Med novostmi, 
ki jih prinaša letošnje leto, je 
Žumer izpostavil kar nekaj tak
šnih, ki so zanimive za prakti
čno vse občane. V prvi vrsti je 
to elektronska osebna izkazni
ca s kvalificiranim digitalnim 
potrdilom, ki na željo lastnika 
lahko pridobi tudi širšo upo
rabnost, saj jo bo mogoče upo
rabljati tudi pri uveljavljanju 
zdravstvenih storitev. »Zaradi 
uvedbe e-fotografa in digitalne 
podpisne tablice ne bo več po
trebno skeniranje fotografije 
ter podpisa imetnika osebne 
izkaznice ali potnega lista, letos 
pa bo zaživel tudi projekt nad
gradnje biometričnega potnega 
lista,« pojasnjuje Žumer, ob tem

pa občane obvešča o še eni po
membni novosti: pogrešane
ga, izgubljenega ali ukra
denega dokumenta (osebne 
izkaznice, potnega lista ali voz
niškega dovoljenja) po novem 
ne bo več treba objavljati v 
Uradnem listu, ampak bo 
dovolj, če se to sporoči na 
UE. Precej upravnih storitev 
pa bo že letos mogoče opravi
ti tudi po elektronski poti. Na 
prometnem področju bosta le
tos za voznike in lastnike oseb
nih vozil zanimivi dve novosti: 
izdajati se bodo namreč začeli 
novi obrazci vozniških dovo
ljenj v obliki polikarbonatne 
kartice, prav tako pa tudi nove 
registrske tablice.

... in pri gradnji 
objektov

Tudi na okoljsko - prostor
skem področju se letos obeta 
kar nekaj novosti. Petnajstega 
aprila stopi v veljavo konec lan
skega leta sprejet zakon o spre
membah in dopolnitvah zakona 
o graditvi objektov, ki prinaša 
celo vrsto pomembnih novosti. 
Za individualne graditelje je 
nedvomno ena pomembne
jših to, da je za gradnjo ve
čine objektov, ki so bdi do

slej definirani kot enostavni 
objekti, po novem treba pri
dobiti gradbeno dovoljenje, 
ki ga izda upravna enota. S 
tem se bo končalo petletno 
obdobje, ko je bilo enostav
nejše objekte dovoljeno 
graditi brez gradbenega do
voljenja. Nova ureditev je sicer 
korak nazaj, ki pa je nujen, saj 
je bilo v času »poenostavljene« 
gradnje povzročene precej ško
de v prostoru. Novela zakona

tako uvaja novo kategorijo vrst 
objektov glede na zahtevnost - 
nezahtevni objekti. »Postopek 
izdaje gradbenega dovoljenja 
za nezahtevne objekte bo po
enostavljen in bo potekal po 
skrajšanem postopku, seznam 
teh objektov pa bo pripravila 
vlada. Druga pomembna no
vost, ki jo prinašajo spremembe 
zakona o graditvi objektov, pa 
je vezana na določanje strank v 
postopkih. Doslej so se namreč 
stranke v postopku izdaje grad
benega dovoljenja določale na 
podlagi vplivnega območja, 
kar je bilo prepuščeno samim 
projektantom, novela zakona 
pa uvaja »območje za določitev 
strank v postopku«, ki se bo do
ločalo na matematičen način in 
na podlagi zelo jasno določenih 
meril,« pojasnjuje Matjaša Pin
tar, vodja oddelka za prostor, 
gospodarstvo in kmetijstvo. 
Po novem občine pridobivajo 
še eno pomembno pristojnost 
in sicer lahko občina sedaj 
lastnikom slabo vzdrževa
nih objektov, ki kvarijo po-

Lani so kamniške 
ceste postale 
varnejše za 256 
nevarnih voznikov

Lani je bilo na UE Kamnik 
izvršenih tudi 256 sodb (v 
letu 2006 le 142) okrajnih in 
okrožnih sodišč, s katerimi 
je bila voznikom izrečena 
kazenska sankcija preneha
nja veljavnosti vozniškega 
dovoljenja za vse kategorije 
oziroma ustrezna prepoved 
vožnje z motornimi vozili.

dobo naselij, naloži obnovo 
objektov, v kolikor lastniki 
tega ne izvedejo pa lahko 
objekte sanira tudi občina 
po tretji osebi na stroške 
lastnika.

Projekt »e-VEM« 
je odslej na voljo 
tudi gospodarskim 
družbam

Na gospodarskem področju 
je s prvim februarjem stopila 
v veljavo pomembna novost 
- projekt »e-VEM« je namreč 
sedaj na voljo tudi gospodar
skim družbam, ne več samo 
samostojnim podjetnikom.

»UE Kamnik je ena izmed 
vstopnih točk, kjer sedaj tudi 
gospodarske družbe lahko re
gistrirajo svojo dejavnost in 
opravijo druge storitve, kot 
so oddaja obrazcev za prijavo 
v socialno zavarovanje, prija
va prostega delovnega mesta 
itd...,« pojasnjuje mag. Judita 
Mlinar Kern, višja svetovalka 
za kmetijsko in gospodarsko 
področje, in dodaja, da je pro
jekt financiran iz strukturnih

skladov EU. Na kmetijskem 
področju pa po njenih besedah 
večjih zakonskih sprememb v 
lanskem letu ni bilo. Izvedli 
so uskladitev in vris grafičnih 
enot rabe kmetijskih zemljišč 
(GERK) na 384 kmetijskih go
spodarstvih ter opravili 127 
različnih vpisov v register kme
tijskih gospodarstev (RKG), ki 
ga je ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano v za
četku lanskega leta preneslo 
na upravne enote.

Po besedah Bogdane Rav
nik Muratagič pa narašča tudi 
število upravnih overitev na 
upravni enoti, v letu 2007 so 
jih namreč opravili kar 6.159- 
Narašča pa tudi število strank, 
ki na upravni enoti želijo pri
dobiti redni izpisek iz e-zemlji- 
ške knjige ali potrdilo iz zbirk 
geodetskih podatkov. Za to
vrstna potrdila v letu 2008 od 
1. februarja dalje s spremembo 
zakona o upravnih taksah tudi 
ni več potrebno plačati upra
vne takse.

ZORAN JEREB

Javni razpis za sofinanciranje 
rekonstrukcij večstanovanjskih 
stavb

Stanovanjski sklad Republike Slovenije je že leta 2006 objavil javni 
razpis za sofinanciranje rekonstrukcij večstanovanjskih stavb v starih 
mestnih jedrih s 3000 in več prebivalci, lani pa je veljavnost tega raz
pisa podaljšal tudi v letošnje leto.

Predmet razpisa je finančno spodbujanje oziroma ugodno dolgo
ročno kreditiranje rekonstrukcij obstoječih večstanovanjskih stavb v 
starih mestnih naseljih s 3000 in več prebivalci, pri čemer gre lahko 
za samostoječe stavbe, stanovanjske bloke, stolpiče ali stolpnice, vse 
z najmanj štirimi stanovanji.

Do pridobitve posojila so upravičene fizične osebe s stalnim pre
bivališčem v RS in pravne osebe s sedežem v RS, ki morajo biti lastniki 
objektov ali njihovih zaključenih delov ali njihovi ožji družinski čla
ni. Na razpis se lahko prijavijo tudi skupine etažnih lastnikov, ki pa 
morajo izkazati, da so lastniki vseh stanovanjskih delov v objektu za 
katerega se daje posojilo.

Razpis je odprt do odobritve vseh predvidenih sredstev oziroma 
najpozneje do konca letošnjega leta.

Vse ostale informacije o razpisu lahko dobite osebno na Stanovanj
skem skladu RS ali na telefonski številki (01) 47 10 534 (Sanja Burna- 
zovič) ali (01) 47 10 592 (Vanja Žontar Djordjevič). Razpis pa je skupaj 
z obrazcem vloge na voljo tudi na spletnem mestu Stanovanjskega 
sklada RS www.ssrs.si ali www.stanovanjskisklad-rs.si pod rubriko 
Javni razpisi/Javni pozivi.

Sprememba razporeditve uradnih ur 
Upravne enote Kamnik

Z marcem so uradne ure na UE Kamnik in 
na Krajevnem uradu Komenda ob sredah: 

od 7.30 do 12.00 ter od 13.00 do 17.30 ure.

Vi sprašujete,
župan
odgovarja
O obnovi kulturnega 
doma na Lazah

M.M. sprašuje, kako in 
kdaj se bo nadaljevala ob
nova kulturnega doma na 
Lazah?

Člani Kulturnega druš
tva Tuhinj se zavedajo 
svojega poslanstva. Druš
tvo se lahko ponaša z dol
goletno tradicijo, z redno 
dejavnostjo in izredno 
pestrim, tudi zahtevnim 
programom. S svojimi 
prireditvami na vsako
letnih gostovanjih so čla
ni razveseljevali občane 
občine Kamnik in tudi 
izven. Čeprav so delovali 
v izredno slabih pogojih, 
jim veselja do dela nikoli 
ni zmanjkalo. Prav zara
di odgovorne pripadnosti 
in ljubezni do kulture je 
občinska uprava podprla 
njihovo pobudo za poso
dobitev podstrešnih pros
torov, ki sojih uporablja
li za redno delo, sestan
ke, vaje in priprave na 
prireditve. Če povemo, 
da niso imeli niti vode, 
kaj šele sanitarij, si lah
ko predstavljamo, kako 
zagnani so bili kljub 
nevzdržnim razmeram. 
Zato smo že v letu 2006 
pristopili k sanaciji pod
strešnih prostorov, kar 
pa se je pozneje pokaza
lo za bistveno večji zalo
gaj, saj je bilo potrebno 
opraviti več dela. Znano 
je, da popravljanje starih 
stavb pokaže zobe šele, 
ko se dela lotiš. Pred za
četkom obnove seveda 
upaš, da se staro pravilo 
pri tebi ne bo znova potr
dilo. Kakor koli že, sred
stev je zmanjkalo, zato 
smo preostala sredstva 
načrtovali v proračunu 
za 2007, ki pa smo jih v 
rebalansu povečali z že
ljo, da posodobimo tudi 
oder, dvorano in vhod v 
objekt.

Predsednik društva Ja
nez Novak je v pogovorih 
ob načrtovanju in uskla
jevanju potreb in možno
sti ponudil, da društvo s 
prodajo gradbene par
cele, s katero razpolaga, 
sofinancira obnovitve
na dela. Tako bi lahko 
dvorani s spremljajoči
mi prostori dali povsem 
novo podobo, krajanom 
pa izboljšali kvalitetno 
dostopnost in uživanje 
ob kulturnih dogodkih. 
Pristojne službe so našle 
pravno pot za vlaganje 
v občinsko kulturno in
frastrukturo s strani dru
štva. Društvo bo namreč 
dobilo dvorano, v zame
njavo za sofinanciranje, 
v brezplačno uporabo in 
upravljanje za čas njego
vega obstoja.

Z vodstvom društva 
smo se dogovorili, da na 
skupnem sestanku uskla
dimo finančne možnosti 
za posodobitev kulturne
ga doma tako, da bodo 
sredstva občinskega pro
računa v višini 64.000 
EUR in sredstva v lasti 
društva kar najbolj smo
trno porabljena, gradbe
na in obrtniška dela pa 
bodo načrtovana fazno 
tako, da jih bo mogoče 
nadaljevati, ko se bodo 
pridobila sredstva od 
prodaje že omenjene par
cele. Tako sta optimizem 
in vztrajnost zopet dobi
la nekaj novega zagona 
in vzpodbude. Takšno 
ali podobno sovlaganje 
pa bi bilo smiselno uve
ljaviti kot primer dobre 
prakse tudi drugje. 
Anton Tone Smolnikar 

župan

Na podlagi 2. člena Pravilnika o sofinanciranju mladinskih
programov v Občini Kamnik (Uradni list RS, št. 57/03 in 32/07) 

župan Občine Kamnik objavlja

Javni razpis za sofinanciranje 
mladinskih programov v Občini 

Kamnik za leto 2008

1. Občina Kamnik bo sofinancirala programe, ki izpolnjujejo 
merila iz razpisne dokumentacije in navedenega pravilnika 
ter so namenjeni mladim v starosti do 29 let.

2. Na razpisu lahko kandidirajo: društva, zasebni zavodi, 
mladinski sveti.

3. Okvirna vrednost razpoložljivih sredstev: 6.000,00 €.

4. Razpisna dokumentacija z obrazci je na razpolago na spletni 
strani Občine Kamnik (www.kamnik.si), in sicer od datuma 
objave razpisa.

5. Rok za prijavo na razpis je do 13. 3. 2008, do 10.00 ure.

6. Z izbranimi izvajalci mladinskih programov in projektov bo 
župan za leto 2008 sklenil pogodbe o sofinanciranju.

7. Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: Občina 
Kamnik, Oddelek za družbene dejavnosti, Glavni trg 24, 
1240 Kamnik, v zaprti kuverti s pripisom »Javni razpis - 
sof. mladinskih prog. v Občini Kamnik za leto 2008 - 
NE ODPIRAJ!«. Merila za izbor so opredeljena v 10. in 11. 
členu Pravilnika o sofinanciranju mladinskih programov v 
Občini Kamnik (Uradni list RS, št. 57/03 in 32/07).

8. Več informacij: 01/8318-142 (g. Juričan, svetovalec za 
kulturo in delo z mladimi).

ŽUPAN
Številka: 410-18/2008 Anton Tone Smolnikar
Datum: 28. 2. 2008
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Ob stoletnici rojstva violinista, pedagoga 
in goslarja Maksimilijana Skalarja

V okviru slovenskega kul
turnega praznika so v Pokra
jinskem muzeju Ptuj počastili 
stoletnico rojstva violinista, 
pedagoga in goslarja Maksi
milijana Skalarja, ki je svojo 
bogato življenjsko pot leta
1997 sklenil v Kamniku, kjer 
je ustvarjal zadnji dve dese
tletji. Spomin na umetnika, 
katerega zajetno število pred
metov iz njegove zapuščine je 
družina po njegovi smrti leta
1998 darovala Pokrajinskemu 
muzeju Ptuj, so na ptujskem 
gradu počastili s predstavitvi
jo življenja in dela Maksimili
jana Skalarja - s predavanjem 
priznanega mladega goslarja 
Daniela Muska in koncert
nim programom vsestransko

nekakšna potujoča izba, pri
lagojena številnim selitvam, 
ki je delna rekonstrukcija 
delovne sobe v Kamniku, 
kjer je delal zadnjih dvajset 
let. V vitrini sta razstavljeni 
tudi violini mojstra Skalarja 
iz ptujskega obdobja, nastali 
leta 1968 in 1969.

Bogato življenjsko 
pot je sklenil 
v Kamniku

Maksimilijan Skalar se je 
rodil leta 1908 v Šentvidu 
pri Ljubljani kot srednji med 
tremi sinovi zakoncev Skalar, 
življenjsko pot pa sklenil de
vet desetletij pozneje v Kam
niku. Otroštvo in mladost je

na salzburškem učite
ljišču, po vojni pa se 
je preselil v Ljubljano. 
Poučeval je na Srednji 
glasbeni šoli, nato pa 
pri Glasbeni matici. 
Bil je član radijskega 
orkestra, pozneje član 
orkestra Slovenske fil
harmonije.

Maksimilijan Skalar, 
goslar, glasbeni pedagog, 

je izdelal več kot 230 
glasbil, predvsem violin, 
v katere je vložil veliko 

truda, da so zvenele 
enakomerno pretanjeno 

v vseh legah. Fotografija 
je iz leta 1970.

Marec dogaja!

V družini Skalarjevih je vselej domovala glasba. Tudi življenje Maksimilijanove 
žene Filomene in vseh štirih hčera Sabine, Olge, Darke in Monike, pa tudi vnukinj 
in vnukov, je že od otroških let zaznamovano z violino in violončelom. Na slovesnosti 
ob stoletnici rojstva Maksimilijana Skalarja sta v ptujskem gradu na violino zaigrala 
Monika Skalar in njen sin Tim, na klavirju pa Simon Skalar, sin Darke Skalar (sedijo 
spredaj ob Filomeni Skalar, Maksimilijanovi ženi).

Vzgojil vrsto
odličnih
violinistov

Kot učitelj je 
Maksimilijan Ska
lar služboval na 
Ptuju in še v mno
gih drugih slo
venskih krajih in 
povsod je vzgojil 
vrsto odličnih vi
olinistov, v svoji 
zagnanosti in pre
danosti delu pa je 
mlade glasbenike 
uvajal v skrivnosti 
komorne in orke
stralne igre. Prav 
na Ptuju je dokon
čal nekaj zvezkov 
lastne violinske 
šole, po kateri so 
se uspešno izob
raževali številni 
slovenski violinski 
talenti.

glasbeno nadarjene družine 
Skalar.

Na ogled goslarska 
delavnica kot 
rekonstrukcija delovne 
sobe v Kamniku

Maksimilijan Skalar je v šest
desetih letih 20. stoletja tudi 
med svojim sedemletnim služ
bovanjem na Ptuju zapustil 
vidno sled v glasbeni zgodovi
ni tega mesta.

V ptujski zbirki glasbil je 
obiskovalcem predstavljena 
njegova goslarska delavnica,

preživel v južnotirolskemu 
mestu Meranu, kjer so njegovi 
starši živeli kot izseljenci, tam 
je tudi dobil svojo prvo glas
beno izobrazbo. Po preselitvi 
staršev je nadaljeval šolanje na 
konzerva torijih v Beogradu in 
Pragi, kjer je prejel tudi prvo 
goslarsko znanje.

Po izbruhu druge svetovne 
vojne se je z družino zatekel 
v Maribor, kjer je do odhoda 
v Salzburg naslednjega leta 
poučeval violino na Glasbeni 
matici. Preostanek vojne je 
preživel kot profesor - suplent

Na podlagi 2. člena Odloka o proračunu Občine Kamnik za
leto 2008 (Uradni list RS, št. 19/2008) in 2. člena Pravilnika o
sofinanciranju prireditev in projektov (Uradni list RS, 24/2007),
župan Občine Kamnik objavlja

JAVNI POZIV
za sofinanciranje prireditev in projektov
1. Župan Občine Kamnik poziva društva in druge pravne osebe, ki 

so izvajalci prireditev ali projektov na območju Občine Kamnik, 
za občane Občine Kamnik in so v interesu Občine Kamnik ali 
izven območja Občine Kamnik, če izvedba prireditve ali projekta 
bistveno pripomore k promociji Občine Kamnik, da kandidirajo 
za sredstva, zagotovljena v proračunu Občine Kamnik za leto 
2008 na proračunski postavki:
-1330 sofinanciranje prireditev v višini 12.900 EUR

2. Vloge za dodelitev sredstev se obravnavajo praviloma enkrat 
mesečno do porabe sredstev.

3. Predmet sofinanciranja ne morejo biti programi in projekti 
oziroma prireditve, ki so že sofinancirani iz drugih proračunskih 
postavk proračuna Občine Kamnik.

Prijavitelj mora najprej izkoristiti vse možnosti za pridobitev sredstev 
sofinanciranja iz drugih namenskih proračunskih postavk (npr. 
javni razpis iz področja kulture, športa, turizma, mladine, 
podjetništva, sociale, zdravstva,...).

4. Sredstva se dodelijo s sklepom na podlagi Prijave na javni poziv 
za sofinanciranje prireditev in projektov, objavljeni na spletni 
strani Občine Kamnik: http://www.kamnik.si.

5. Vloge za dodelitev sredstev se lahko oddajo osebno v sprejemni 
pisarni Občine Kamnik ali pošljejo na naslov: Občina Kamnik, 
Glavni trg 24- 1240 Kamnik.

Anton Tone Smolnikar 
Župan

olino obnovil in danes zveni 
tako kot v davnih časih, ko je 
Giuseppe Tartini igral nanjo 
ljubiteljem violinske glasbe v 
baziliki v Padovi.

VERA MEJAČ

Res, tako raznolikega in kvalitetnega programa v enem mesecu 
verjetno še nismo imeli. V gosteh imamo Dramo, Klapo Mali grad, 
DPZ Sirene, Neisho, mega uspešnico Jamski človek, opero, sim
fonike, za nameček pa še slavnostno podelitev občinskih nagrad 
in krvodajalsko akcijo! Ha, brez konkurence smo. Kar poglejte. 
Ljudem prodajamo takšne in drugačne užitke, v naših blagajnah 
se kopičijo evri, za povrhu vam pa še kri vzamemo. Naj kultura 
prevzame telesa modernih evropskih državljanov!! Kopičenje 
evrov seveda vzemite za šalo, da ne bo spet nesporazumov in 
napačnih tolmačenj zapisanega. Za manj obveščene naj ponovim: 
Kulturno društvo Priden možic od januarja upravlja z Domom kul
ture Kamnik v celoti, kar pomeni, da plačujemo tudi vse stroške. 
Nič ne rečem, občina nam je za spodbudo namenila več sredstev 
kot do sedaj, a kljub temu zjutraj v zasedi čakamo na poštarja 
in mečemo vanj karrVnčke, če v nabiralnik tlači preveč kuvert z 
računi. Verjemite, drage gospodinje, včasih je prav odrešujoče, ko 
v nabiralniku vidiš zgolj reklame.

Kljub hvalisanju o dobrem programu pa naj vam povem, da je 
letošnja gledališka sezona malo začarana. Ne mine teden, ko ne bi 
spreminjali vsaj datuma prireditve, če že ne tudi naslova. Duohtar 
pod mus je, kljub pravočasnemu dogovoru, postal enako težko do
segljiv kot nekoč koncert Iztoka Mlakarja (v omenjeni predstavi igra 
glavno vlogo).

Do Kamfesta je še 5 mesecev. Od 10. do 23. avgusta. Menda bo 
letos malo drugačen.

Čestitamo pa vam tudi za dan žena! GORAN ZAVRŠNIK
PROGRAMSKI VODJA DKK

Matična knjižnica Kamnik predstavila svoj Strateški načrt 2008 - 2012

Gledamo daleč naprej

Skalarjev goslarski opus 
je izjemen

Čeprav se je Skalar z gos- 
larstvom resneje spoprijel 
že v zgodnjih tridesetih le
tih 20. stoletja, se je s tem 
intenzivneje ukvarjal šele v 
zadnjih dveh desetletjih živ
ljenja, ko ni bil več dejaven 
učitelj. Celoten opus mojstra 
Skalarja obsega več kot 230 
glasbil, večinoma violin in 
nekaj večjih godal, na kate
ra še danes igrajo glasbeniki 
po vsem svetu. Da so njego
va glasbila prava mojstrovina 
dokazujejo priznanja njego
vemu goslarskemu delu v 
sedemdesetih letih, ko je bil 
trikrat nagrajen s prestižno 
nagrado v Cremoni in v Po- 
znanu.

Skalarjeve violine odlikuje 
poln in plemenit zvok. Pri 
izdelovanju inštrumentov 
se je zgledoval po italijan
skih vzorih. Nenehno se je 
izobraževal in iskal nove in 
boljše postopke, s katerimi 
je oplemenitil zvok svojih 
godal. Veliko truda je vložil 
v to, da je violina zvenela ena
komerno pretanjeno v vseh 
legah. Druga skrb pa je bila 
receptura laka. Bil je eden 
redkih goslarjev, ki je izdelal 
vse sam, tudi tako imenova
ne črne dele, kot so sedelca, 
ubiralka, strunek, vijaki in 
podbradek, kobilice in loki. 
Loteval pa se je tudi restavri
ranja violin. Najbolj znano je 
njegovo restavriranje zname
nite Tartinijeve violine, ki jo 
je razpadlo na 36 kosov kot 
zapuščino dobil muzej v Pira
nu. Maksimilijan Skalar je vi-

V ponedeljek, 18. februarja, 
je Matična knjižnica Kamnik 
predstavnikom občin Kam
nik in Komenda, svetnikom 
in drugi javnosti predstavila 
svoj strateški načrt. S tem 
smo želeli doseči vse tiste, ki 
odločajo o razvoju knjižnice, 
in tiste, za katere menimo, da 
je prav, da nas poznajo.

Poslanstvo in vizija
V letu 2007 smo v knjižnici 

na novo premislili svoje po
slanstvo, vizijo in konkretne 
poti, ki jih moramo prehodi
ti, da bomo uresničili vizijo. 
Kot je rekla Jelka Lavrih iz 
podjetja Team Traning, ki je 
vodila delavnico, na kateri 
smo oblikovali te naše do
kumente, je vizija gora, na 
katero se moramo vzpeti, 
strategija pa so markacije, 
ki na njo vodijo. Naša vizija 
in poslanstvo sta naravnana 
k izpolnjevanju pričakovanj 
lokalne skupnosti, ki jim ima 
ta v zvezi s knjižnično dejav
nostjo. Naša smer razvoja je 
postati sodobno, inovativno 
in učinkovito kulturno infor
macijsko središče in proak- 
tivno delovanje.

Dosedanja
prizadevanja

Udeležencem predstavitve 
smo zaposlene v knjižnici naj
prej predstavile, kaj vse že 
počnemo: kaj pripravljamo za 
najmlajše, za vrtce in šole, pri 
čemer smo izpostavili le naj
bolj uspešne projekte iz pre
teklega leta, kot so Pravljični 
kovčki za vrtce in kulturni 
dnevi za osnovne šole z naslo
vom Kamnik in Jože Plečnik; 
predstavili smo elektronsko 
knjigo Veronika z Malega gra
du (w w w. k a mn i s ka v c r o n i k a. 
net) in filmsko šolo Vzgajanje 
pogleda, potujočo knjižnico 
ter brezplačne računalniške 
tečaje za upokojence.

Dolgoročni cilji
Kar že počnemo, je dobra 

osnova za prihodnost. Na tej 
osnovi smo zasnovali naše 
dolgoročne cilje, ki so usmer
jeni k uporabnikom, sodelav

cem, financerjem in drugim 
ustanovam. Cilji so zelo kon
kretni in ambiciozni. Naj jih 
nekaj kar naštejemo. Naš cilj 
je povečati zbirko gradiva na 
4 enote na prebivalca in pri
dobiti 25 % včlanjenega pre
bivalstva iz obeh občin. Raz
vili bomo nove storitve tako, 
da bomo analizirali potrebe, 
razvili pa bomo tudi servis 
dostava gradiva na dom za ti
ste, ki zaradi bolezni, starosti 
ali invalidnosti ne morejo pri
ti v knjižnico, s čimer bomo 
prispevali svoj delež k skrbi 
za marginalizirane socialne 
skupine. Naše kakovostno de
lovanje in poslovanje bomo 
potrdili s pridobitvijo certifi
kata ISO 9001.

Pomembna cilja sta tudi 
prenova enote v Šmarci 
in nov bibliobus. Enota v 
Šmarci je zelo zaživela in kra
jani jo veliko uporabljajo, žal 
pa so prostori zelo neustrez
ni. Potujoča knjižnica obis
kuje oddaljene vasi, kjer jo 
zlasti otroci in starejši težko

pričakujejo. Ker je naš kom
bi star že 12 let, se pogosto 
kvari. Kar se tiče stavbe, pa 
sta najbolj izpostavljena pro
blema dotrajana okna, ki ko
maj čakajo na zamenjavo, in 
premajhen oddelek za odra
sle. Da bomo vse to lahko do
segli, potrebujemo še nove 
zaposlitve, več promocije in 
obveščanja. Naš cilj pa je tudi 
redno obveščanje financerjev 
in povečevanje proračunskih 
sredstev.

Na koncu predstavitve nas 
je pozdravil tudi podžupan 
Rudi Pfajfar in izrazil zado
voljstvo nad tem, kar je slišal 
in videl ter omenil, da bomo 
iskali skupne možnosti za 
zamenjavo stare potujoče 
knjižnice z novo. Tudi drugi 
udeleženci so bili zadovolj
ni s tem, kaj vse se dogaja v 
knjižnici. Zato najbrž lahko 
uporabniki naše knjižnice 
upravičeno pričakujejo, da 
se bomo še spreminjali. Na 
bolje.

BREDA PODBREŽNIK

OBVESTILO
Lovska družina Sela pri Kamniku 
obvešča lastnike zemljišč, da vso

škodo, povzročeno od divjadi,
prijavijo na naslov: Vegel Martin, Soteska 50, 

1240 Kamnik, tel.: 031/319-962.

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju humanitarnih
programov v Občini Kamnik (Uradni list RS, številka 57/03,
34/04, 41/05 in 43/07) župan Občine Kamnik objavlja

JAVNI RAZPIS

za sofinanciranje humanitarnih 
programov za leto 2008, ki jih 

bo Občina Kamnik sofinancirala 
iz občinskega proračuna

1. Iz proračunskih sredstev se bodo sofinancirali 
humanitarni programi.

2. Na javnem razpisu lahko sodelujejo: humanitarna 
društva, drugi izvajalci humanitarnih programov.

3. Obseg razpoložljivih sredstev: Občina Kamnik je za 
sofinanciranje humanitarnih programov v letu 2008 
namenila 18.000 EUR.

4. Razpisno dokumentacijo s priloženimi obrazci lahko dobite 
na spletni strani Občine Kamnik WWW.KAMNIK.SI. od 
dneva objave javnega razpisa do izteka razpisnega roka 
za oddajo prijav.

5. Rok za prijavo na javni razpis je torek, 25. marec 2008, 
do 12. ure.

6. Z izbranimi izvajalci humanitarnih programov bo župan 
sklenil pogodbe.

7. Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: Občina 
Kamnik, Oddelek za družbene dejavnosti, Glavni trg 24, 
1240 Kamnik, v zaprti kuverti s pripisom »JAVNI RAZPIS 
- SOFINANCIRANJE HUMANITARNIH PROGRAMOV ZA 
LETO 2008 - NE ODPIRAJ.

8. Dodatne informacije dobite pri Katji Vegel (tel.: 01/8318- 
142) ali Marjeti Benkovič (tel.: 01/8318-111).

Anton Tone Smolnikar 
ŽUPAN
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Počitnikarjem 
ni bilo dolgčas!
Smučanje, sankanje in sprehajanje po Veli
ki planini, uživanje v Termah Snovik ob 
animacijskem programu, delavnice in družabne 
igre v Mladinskem centru Kotlovnica in seveda 
drsanje na Glavnem trgu

Počitnikarjem je bilo vreme 
letos resnično naklonjeno. 
Sončni, svetli dnevi so večino 
zvabili v naravo, predvsem 
na smučanje in druge snežno 
obarvane dogodivščine. Tudi 
na naši Veliki planini je bilo 
v času šolskih počitnic v mi
nulem tednu zelo živahno.

počitnicami podali tudi tisti, ki so 
želeli pridobiti ali samo osvežiti 
znanje smučanja in deskanja. Šola 
smučanja Label je tako gostila že 
40 tečajnikov.

Na Veliki planini pa smo 
srečali tudi »mavrične« počit
nikarje, ki so se na planino 
odpravili v sklopu raznovrst

Smučarji so se še posebej razveselili smuke v Tihi dolini, zlasti na nekdaj 
tako priljubljeni »osmici«, kjer je bilo poskrbljeno tudi za gostinsko 
ponudbo.

Sneg, sonce, zimska idila na vsa
kem koraku, ob tem pa še ugod
ne cene vozovnic, so botrovali 
lepemu obisku vse dni počitnic. 
Snežna odeja je bila ravno dovolj 
debela, da so obratovale vse na
prave: dvosedežnica Šimnovec, 
vlečnica Jurček, vlečnice Zeleni 
Rob, Tiha 1 in Tiha 8. Smučarji so 
se še posebej razveselili smuke v 
Tihi dolini, večina se je spuščala 
po strmini ob vlečnici Tiha 8, kjer 
je bilo poskrbljeno tudi za gostin
sko ponudbo.

Družine z majhnimi otroki pa 
so se zadrževale na drugi strani 
planine nad »Šimnovcem«. Otro
ški smeh in vrišč se je razlegal ob 
otroški vlečnici Jurček, v bližini 
so postavljena igrala na snegu, vse 
dni je bil organiziran brezplačni 
vrtec na snegu (odslej le ob vi
kendih). Na planino pa so se med

nih dejavnosti počitniške
ga tabora v Termah Snovik.
14 otrok iz okoliških krajev se je 
učilo plavanja in uživalo v vodnih 
vragolijah na bazenu. Odpravili 
so se na sankanje in smučanje 
na Veliko planino ter drsali na 
kamniškem drsališču. Ustvarjali 
so na kreativnih delavnicah, si 
ogledali risani film ter zadnji dan 
iskali in seveda našli zaklad palč
ka Snovička. V Termah Snovik so 
v času zimskih počitnic z bogatim 
animacijskim programom na ba
zenu poskrbeli tudi za vse ostale 
stacionarne in dnevne goste, ki 
so počitniški teden preživeli pri 
njih. Mladi prijatelji palčka Sno
vička se bodo v Termah Snovik 
znova zbrali petnajstega marca. 
Ker je mesec posvečen mamam, 
se bodo takrat pogovarjali o dru
žini, izdelovali darilca za mame in 

očete, dan pa bo kot vsak 
palčkov poln vodnih vra
golij ...

Otroci, ki so osta
li doma, so se lahko 
udeležili delavnic in 
različnih aktivnosti 
pod vodstvom Helene 
Sterle v Mladinskem 
centru Kotlovnica v 
prostorih Doma kultu
re Kamnik. V Kotlovnici 
je počitnice preživljalo 
povprečno dvajset otrok 
dnevno. V popoldanskih 
urah med 13- in 17. uro 
so otroci lahko igrali ro
čni nogomet, ustvarjali 
v likovnih delavnicah, se 
naučili izdelovati cofe in 
zapestnice, igrali igrice 
in poslušali glasbo na

S Heleno Sterle so otroci preživeli športno 
dopoldne.

Kamniško drsališče, ki je letošnjo zimo razveselilo otroke, je bilo tudi 
v času počitnic dobro obiskano. Zadnji dan počitnic - v nedeljo, 24. 
februarja, pa je dokončno zaprlo svoja vrata. Do prihodnje zime!

računalniku, se igrali družabne 
igre in sodelovali v čistilni akci
ji Kotlovnice. »Sredi tedna smo 
rekreacije željne povabili v te
lovadnico, kjer smo ob gibalnih 
igrah, poligonu in igrah z žogo 
preživeli športno dopoldne. V 
telovadnici in v Kotlovnici se 
nam je pridružilo tudi nekaj star

šev, ki so tako spoznali kje in kako 
njihovi otroci preživijo čas, ko so 
sami še v službi«, nam je povedala 
Helena Sterle. Navedene ure osta
nejo še naprej namenjene preživ
ljanju prostega časa in druženju 
vrstnikov v prostorih Kotlovnice, 
vse aktivnosti so brezplačne.

SASA MEJAČ

V Budnarjevi muzejski 
hiši je živahno

Turistično društvo Kamn’k se še naprej trudi, da bi bilo v Budnarci, 
kot ji radi rečemo, še naprej živahno. Vsak mesec v domačiji pripra
vimo več dogodkov in prireditev, ki so tako ali drugače povezani s 
kulturno in etnološko dediščino, k sodelovanju pa skušamo privabi
ti predvsem umetnike iz lokalnega okolja. Pri vsem tem nam vestno 
stojita ob strani tudi soseda Olga in Tomaž, katerima smo še posebej 
hvaležni.

V začetku januarja smo tako pripravili petje kolednic, nastopili so 
mlada citrarka Klara Golob, Janez Majcenovič ter ljudske pevke Pre- 
dice. V sredini meseca so na svoj račun prišli ljubitelji kulinarike in 
domače slovenske hrane, saj so ob prazniku kolin lahko poskusili do
mače krvavice, pečenice, zelje in repo.

Najmlajše smo razveselili za pusta, ko so si lahko sami izdelali maske

ter poskusili sveže in še tople flancate, ki smo jih cvrli v črni kuhinji, 
zadnjo nedeljo v februarju pa so si obiskovalci lahko izdelali figurice 
iz slanega testa.

Vabljeni, da se v Budnarjevo muzejsko hišo podate tudi v prihaja
jočih spomladanskih dneh, kjer si do Cvetne nedelje še vedno lahko 
ogledate fotografsko razstavo Primoža Hienga z naslovom »Zamrznjeni 
norčavi čas - Maske od Drežnice do Ptujskega polja«. V sedmih letih je 
nastala pisana paleta barvnih fotografij, ki jih avtor želi pokazati vsem, 
ki jih zanima ta ljudski praznik veselih in žalostnih obrazov, pustnih 
mask ter običajev. V objektiv fotografskega aparata je želel ujeti tiste 
maske, ki se pojavljajo v pristnem in izvirnem okolju, daleč stran od 
radovednežev. Pustni sprevodi, kjer so nastale nekatere fotografije, 
kažejo na to, da ta norčavi praznik še ne bo tako kmalu izumrl.

V soboto, 8. marca, ste v Budnarjevo muzejsko hišo vabljene zlasti 
žene, ne zamudite izdelovanja butaric v nedeljo, 9. marca, in izdelo
vanja pisanic ter kokošk iz slame, 16. marca. Dobrodošli vsako soboto 
in nedeljo med 14. in 17. uro.

Za TD Kamn’k 
Alenka Hribar

^■PUBLICUS
ODVOZ KOSOVNIH ODPADKOV

V OBČINI KAMNIK - POMLAD 2008
Bliža se spomladanska akcija zbiranja kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev, ki bo potekala po priloženem razporedu. 
Občane Kamnika naprošamo, da pripravijo odpadni kosovni 
material pred svojimi zgradbami le 2 dni pred napovedanim 
terminom-odvoza, na dan odvoza pa do 6. ure zjutraj.
V primeru odlaganja izven organiziranega termina bomo 
povzročiteljem zaradi dodatnega čiščenja izstavili račun!
Med kosovne odpadke, ki so nastali v gospodinjstvu, sodijo: 
bela tehnika, pohištvo, žimnice, peči, kolesa, kopalniška 
oprema - školjke, umivalniki, kadi, ipd. V okviru akcije bomo 
zbirali tudi odslužene avtomobilske gume.
Odlagajte sortirano! Odpadkov, ki ne sodijo med kosovne 
odpadke, kot so: avtomobilski deli, gradbeni material, izolacijski 
materiali in tekstil, podjetje v okviru akcije zbiranja kosovnih1 
odpadkov ne bo odpeljalo!
Zbrane kosovne odpadke bomo v največji možni meri presortirali 
in s tem omogočili, da bodo le-ti koristno uporabljeni kot 
sekundarne surovine in tako ne bodo obremenjevali odlagališča 
in okolja.

četrtek. 13.3. Motnik, Šoitalič. Pšainovica
Donedeliek, 17.3. Tuhinj
četrtek. 20.3. Šmartno
četrtek. 27.3. Srednia vas, Sela
Donedeliek. 31.3. Črna
četrtek. 3.4. Kamniška Bistrica
Donedeliek, 7.4. Godič
četrtek. 10.4. Nevlie
Donedeliek. 14.4. Mekinje
četrtek. 17.4. Tunjice
Donedeliek. 21.4. Podgorje, Volčii Potok
četrtek. 24.4. Šmarca
Donedeliek. 28.4. Novi trq
Donedeliek. 5.5. Perovo
sreda, 7.5. Vrania oeč
četrtek, 8.5. Center
Donedeliek. 12.5. Zaorice
četrtek, 15.5. Duolica
Kosovne odpadke lahko pripeljete tudi v Zbirni center 
Suhadole.

Delovni čas:
od 1. oktobra do 30. aprila od 6.00 do 16.00
od 1. maja do 30. septembra od 6.00 do 18.00

Za dodatne informacije lahko pokličete v OC Kamnik 
na tel. 01/723-82-42.

ODMEVNI PREDSTAVITVI 
KAMNIKA

Kamniška stojnica na sejmu v Bruslju; obisk župana Antona Toneta 
Smolnikarja, ob njem predstavniki kamniškega turizma: dr. Andreja 
Eržen, direktorica Agencije za turizem in podjetništvo, Alenka Hribar 
ter Nika Vrhovnik, Velika planina).

Zimski čas je na področju turizma posvečen predvsem pripravam 
na glavno turistično sezono, ki se pri nas v Kamniku začenja s prvimi 
pomladnimi meseci. V okvir teh priprav sodijo tudi predstavitve na 
sejmih doma in v tujini. V mesecu februarju se je tako Kamnik uspešno 
predstavil na dveh sejmih v tujini: Vakantiesalonu v Bruslju (7.-11. fe
bruar, Belgija) in C-B-R sejmu v Munchnu (14.-18. februar, Nemčija).

Za oba sejma lahko rečemo, da sta bila izredno dobro obiskana. Na 
sejmu v Bruslju sta se poleg Agencije za razvoj turizma in podjetništva 
predstavila tudi Velika planina in Terme Snovik. Obiskovalcev je bilo 
veliko, večina je Slovenijo že poznala in mnogi od obiskovalcev se v 
našo državo odpravljajo počitnikovat že letošnje leto.

Na sejmu je kamniško stojnico obiskal tudi župan občine Kamnik 
Anton Tone Smolnikar, ki se je prav takrat službeno mudil v Bruslju 
kot eden izmed predstavnikov v evropskem odboru regij. Obisk žu
pana je bil med drugimi razstavljala zelo pozitivno ocenjen, kajti s 
tem je bila jasno izražena pomembna vloga, ki jo Občina Kamnik daje 
razvoju turizma.

Obiskovalce kamniške stojnice na najpomembnejšem bavarskem sejmu 
turizma je informiral tudi Uroš Razpotnik, Terme Snovik.

Od 14. do 18. februarja pa je v Munchnu potekal najpomembnejši 
bavarski sejem turizma C-B-R Munchen, kjer je Agencija za razvoj 
turizma in podjetništva Kamnik skupaj s Termami Snovik predstavila 
turistično ponudbo Kamnika. Slovenija je na tem sejmu sodelovala 
kot država partnerica, zato je bilo vse v znamenju Slovenije - plakati 
ter veliki panoji ob vhodu na sejem, vsi informatorji (tudi nemški) 
so nosili majice z novim sloganom »I feel SLOVEnia«, po dvoranah 
je odmevala slovenska glasba, na odrih so se predstavljale glavne 
slovenske turistične destinacije.

Zanimanje za Kamnik je bilo veliko, saj so Bavarci znani kot ljubi
telji planinarjenja, starih mest in nenazadnje Term. Nekateri so nas 
posebej prijetno presenetili, ker so Kamnik poznali; tudi zaradi po
bratenega bavarskega mesta Andechs. Našo stojnico sta obiskala tudi 
generalni konzul Republike Slovenije v Munchnu Alfred Killer ter 
podžupan Andechsa Kurt Scholderle.

S sodelovanjem na sejmih v tujini, našo predstavitvijo in promocijo 
smo bili vsi udeleženci izredno zadovoljni in prepričani smo, da je bil 
storjen pomemben korak k prepoznavnosti našega mesta tudi na 
tujem. Zanimanje obiskovalcev obeh sejmov ter njihovo poznavanje 
Slovenije in Kamnika je zagotovo dober pokazatelj prihajajoče turi
stične sezone.

DR. ANDREJA ERŽEN

ŽLEBOVI GRIČ
' ■■ J)

Pričakujemo vas na novi lokaciji v Kamniku 
na Kranjski cesti 3 (bivša »Pekarna ŽITO«) 

Tel.: 01-839 73 12, Faks: 01-839 73 13 
GSM: 041-343 027

- Krovsko kleparski izdelki
- Pločevine Fe in Al v 10 barvnih odtenkih, baker, 

cinkotit
- Krivljenje obrob po naročilu
- Trapezna strešna kritina

Delovni čas: od 7. ure do 18. ure, 
sobota: od 7. ure do 12. ure

OBIŠČITE NAS!
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Rekonstruirana »kurica« 
Jate Emone ima 
okoljsko soglasje

V jeseni 2007 smo po nerod
nosti objavili javno razgrnitev 
dokumentacije za pridobitev 
okoljevarstvenega soglasja za 
moderniziran hlev na farmi Du
plica v Primorskih novicah. Tista 
objava je med okoličani vzbu
dila sum, da prikrivamo pove
čanje obsega ekološko sporne 
proizvodnje. Nesporazum smo 
takrat razčistili s predstavniki 
prizadetih krajevnih skupnosti 
in Občine Kamnik, pojasnili pa 
smo ga tudi v Kamniškem Ob
čanu. Pri tem smo se tudi za
vezali, da bomo vsa zakonsko 
predpisana naznanila objavlja
li tudi v domačem Kamniškem 
Občanu.

Danes objavljamo Obvestilo 
o izdanem okoljevarstvenem 
soglasju, ki smo ga pridobili od 
Ministrstva za okolje in prostor. 
Soglasje se nanaša na rekon
strukcijo objekta s čisto tehno
logijo, ki minimalizira emisije 
smradu v okolje.

V letu 2008 načrtujemo re
konstrukcijo drugega hleva in 
nadaljnje zmanjšanje emisij 
smradu iz odprtih gnojišč far
me, najkasneje do konca leta 
2010 pa načrtujemo ekološko 
in tehnološko prenovo farme 
zaključiti.

Upamo, da bomo s pogo
stejšimi objavami informacij v 
zvezi s farmo Duplica in stal
nim zmanjševanjem okoljskih 
emisij s časom zakrpali omaja
no zaupanje s sosedi, ki živijo 
v okoljsko vplivnem območju 
farme. V kolikor bi želeli v zvezi 
z okoljsko problematiko farme 
Duplica izraziti svoje mnenje 
ali pomisleke, nam to prosim 
sporočite na naslov družbe Jata 
Emona d.o.o., Agrokombinat- 
ska 84, 1000 Ljubljana ali na 
elektronsko pošto blaz.udovic 
@iata-emona.si.

STOJAN HERGOUTH, 
direktor družbe

_______________ REPUBLIKA SLOVENIJA_______________

MINISTRSTVO ZA OKOLJE IN PROSTOR 
AGENCIJA REPUBLIKE SLOVENIJE ZA OKOLJE

Vojkova lb, 1102 Ljubljana p.p. 2608 
tel.: +386(0)1 478 40 00 fax.: +386(0)1 478 40 52

Na podlagi 65. člena Zakona o varstvu okolja (Uradni list 
RS, št. 39/06-ZVO-1-UPB1,49/06-ZMetD, 66/06-OdlUS 
in 33/07-ZPNačrt) Ministrstvo za okolje in prostor, Agencija 
RS za okolje objavlja

OBVESTILO
o izdanem okoljevarstvenem soglasju

Ministrstvo za okolje in prostor, Agencija RS za okolje je dne 
06.02.2008 stranki JATA EMONA d.d., Agrokombinatska 
84, 1000 Ljubljana, izdala okoljevarstveno soglasje številka 
35402-15/2007-21 za poseg: rekonstrukcija obstoječega 
kokošjega hleva Podgorje A s povečavo kapacitete s prej
šnjih 43.776 na 92.160 mest za kokoši nesnice, gradnja 
prizidka in postavitev dveh dodatnih silosov za kokošjo krmo 
(že zgrajeno) na zemljišču pare. št. 649/1 in 649/20 k.o. 
Podgorje, pod naslednjimi pogoji:

• pri izvedbi posega in izvajanju dejavnosti mora investitor 
upoštevati omilitvene ukrepe in druga okoljevarstvena 
priporočila, navedena v Poročilu o vplivih na okolje za 
rekonstrukcijo obstoječega objekta in gradnjo prizidka 
za sušenje kokošjega gnoja s sistemom za nalaganje in 
transport kokošjega gnoja ter postavitev dveh dodatnih 
silosov za kokošjo krmo - hlev Podgorje A št. 101206- 
nz, izdelal E-NET OKOLJE, Kajuhova ulica 17, 1000 
Ljubljana, 02.02.2007, dopolnitev 20. 03. 2007;

• poseg mora biti izveden tako, da bodo med obrato
vanjem emisije snovi v zrak skladne z veljavno zako
nodajo;

• poseg mora biti projektiran in izveden tako, da bo 
čiščenje hleva mehansko, brez uporabe vode;

• nosilec posega je dolžan v skladu s predpisom, ki ureja 
obratovalni monitoring hrupa za vire hrupa za nameravan 
poseg, izvesti prve meritve zaradi obremenitve območja 
s hrupom iz vira hrupa;

• v primeru, da pride do spremembe ali razširitve posega, 
ki je že dovoljen, izveden ali v izvedbi, tako, da zapade 
pod določila predpisa, ki določa vrste posegov, za kate
re je treba izvesti presojo vplivov na okolje, je potrebno 
izvesti novo presojo vplivov na okolje in pridobiti novo 
okoljevarstveno soglasje.

Iz predložene dokumentacije izhaja, da bo poseg skladen s 
predpisi s področja varstva okolja.

Ministrstvo za okolje in prostor, Agencija RS za okolje je 
proučila mnenja in pripombe javnosti, ki jih je prejela v času 
javne razgrnitve in upoštevala tiste, ki se tičejo upravnega 
postopka izdaje okoljevarstvenega soglasja in jih vključila 
v izrek izdanega okoljevarstvenega soglasja kot projektne 
pogoje.

Številka: 35402-15/2007-2 
Datum: 27. 02. 2008

Tanja DOLENC, univ. dipl. inž. gr.
Direktorica Urada za varstvo okolja in narave

Država bo 
subvencionirala 
dijaško prehrano

Zdrava, redna in pravilna pre
hrana je izredno pomembna za 
razvoj posameznika, še posebej 
otrok in mladostnikov. Zdrava 
prehrana daje energijo za rast 
in gibanje ter omogoča boljše 
pogoje za osebnostni razvoj. 
Eden izmed dejavnikov, ki 
vplivajo na preutrujenost in 
izostajanje otrok od pouka, je 
tudi neprimerna in nezadostna 
prehrana. Kakovostno in zdravo 
prehranjevanje dijakov se mi zdi 
še posebej pomembno, saj se rav
no v tem obdobju izoblikujejo 
prehranjevalne navade. Le zdra
vi otroci in mladostniki z dobri
mi prehranjevalnimi navadami 
bodo tudi zdravi odrasli. V Slo
veniji imamo urejeno prehrano v 
vrtcih, prehrano osnovnošolcev, 
zgledno je urejena tudi prehrana 
študentov, na področju dijaške 
prehrane pa doslej ni bilo na
rejenega prav veliko, kar je po
vzročalo neredno in nezdravo 
prehrano dijakov. Na to so tudi 
sami opozarjali, kot so pokazale 
raziskave. Neredno in neprimer
no prehranjevanje povzroča 
prekomerno telesno težo pri 
mladostnikih, utrujenost, teža
ve pri koncentraciji in drugo. 
Veliko dijakov se vozi v srednjo 
šolo daleč in zato porabijo veliko 
časa. Domov se vračajo pozno 
popoldan ali zvečer, nimajo pa 
možnosti, da bi po končanem 
pouku odšli na kosilo, saj ustrez
ne ponudbe za dijake ni oziroma 
jih k temu niti ne usmerjamo. Če 
ponudba obstaja, se dijaki zanjo 
ne odločajo, ker je predraga, ker 
imajo prekratke odmore in po
dobno.

Trend v zadnjih desetih letih 
kaže naraščanje števila slabo 
hranjenih otrok v različnih sta
rostnih skupinah otrok in mla
dostnikov - tako pri dekletih kot 
fantih. Raziskave tudi kažejo, da 
dijaki večinoma ne zajtrkujejo, 
izpuščajo obroke, se prehranjuje 
neredno in denar, ki naj bi ga 
porabili za malico, namenjajo za 
nezdravo prehrano, prigrizke in 
kavo. Tudi tam, kjer možnost ma
lice ali kosila je, dijaki ne kažejo 
velikega zanimanja oziroma 
njihovih navad ni mogoče spre
meniti brez finančne spodbude, 
torej subvencioniranega obroka. 
Ob vprašanjih, ali bi se odločili 
za topel obrok, če bi bil subven
cioniran in če bi dijaki plačali le 
manjši del, dijaki odgovarjajo, da 
bi se odločili zanj, seveda pa bi 
morali za to imeti primeren čas 
in ne le 15 ali 20 minut.

V decembru 2007 smo tako 
koalicijski poslanci s prvopod
pisanim Jožetom Tankom vložili 
v DZ postopek zakona o subven
cioniranju dijaške prehrane. 
Z zakonom želimo sistemsko 
urediti prehrano dijakov na po
doben način, kot je to urejeno 
za študente, ne bo pa potreb

no uvajati bonov, ker bo na 
posamezni šoli izvajalec pravi
loma prisoten. Taka rešitev je 
primerna tudi zaradi specifike 
šolanja, kjer je urnik in pouk 
srednješolcev drugače organi
ziran kot pa urnik študentov. V 
šolskem letu 2006—2007 je bilo 
preko 96.000 dijakov in zdi se 
nam potrebno, da poskrbimo za 
njihovo redno in zdravo prehra
no. S tem namenom smo v zakon, 
ki je sicer splošni akt in se bodo 
nekatera področja v njem po
drobneje urejala s pravilnikom, 
zapisali, da se v javnem razpisu 
kot prednostni kriterij upošteva 
kakovost hrane. Na področju 
srednješolskega izobraževanja 
je bilo namreč do sedaj poskr
bljeno le za subvencioniranje 
prehrane dijakom, ki so social
no ogroženi. Z zakonom želimo 
vsem dijakom omogočiti subven
cioniranje enega toplega obro
ka za vsak dan prisotnosti pri 
pouku. Dodatnih 10 obrokov bi 
pripadalo učencem s posebnimi 
potrebami in otrokom padlih v 
vojni za Slovenijo. Višina subven
cije bo enaka kot pri študentih 
in se bo usklajevala na način in v 
roku, ki ga določa zakon, ki ureja 
usklajevanje transferjev posa
meznikom. Ker gre za dijake, ki 
imajo drugače organiziran pouk 
kot študentje, bo potrebno po
skrbeti, da se bo topel obrok 
zagotavljal v času pouka in pra
viloma znotraj šolskega prostora. 
Izvajalci dijaške prehrane bi bile 
srednje šole, podobno kot je to 
urejeno v osnovnih šolah. Nad
zor nad namensko, gospodarno 
in učinkovito uporabo sredstev 
bi opravljalo ministrstvo, nadzor 
nad izvajanjem subvencionirane 
dijaške prehrane pa pristojna 
inšpekcija. Šole bodo same ure
dile organizacijo prehrane. Tako, 
kot so določeni standardi za 
prehrano najmlajših otrok v vrt
cu in osnovnih šolah, bo določe
na sestava obrokov s priporočili 
in predlogi prehrambenih stro
kovnjakov tudi za dijake. Neka
tere srednje šole imajo že danes 
vse pogoje za izvajanje zakona. 
Želim opozoriti, da nas k temu 
zavezujeta tudi Resolucija o na
cionalnem programu prehranske 
politike 2005—2010 in Strategija 
na področju telesne dejavnosti 
za krepitev zdravja 2007—2012. 
Poslanska skupina SDS se je že 
srečala s predstavniki Dijaške 
organizacije Slovenije, ki zakon 
podpirajo, poudarjajo pa, da 
bo potrebno zagotoviti pogoje 
v srednjih šolah. Zakon so pod
prle tudi nekatere mladinske in 
dijaške organizacije in skupine, 
nekateri ravnatelji srednjih šol, 
pozitivne odzive pa smo prejeli 
tudi od posamičnih dijakov in 
staršev.

RUDI VERŠNIK, 
poslanec SDS v DZ

JATA EMONA d.o.o.
Agrokombinatska 84 
1000 LJUBLJANA

išče nove sodelavce 

PROIZVODNE DELAVCE
za delo na perutninski farmi in sortirnici Duplica

Za zasedbo delovnega mesta se zahteva končana 
osnovna šola.
Delo na perutninski farmi se opravlja vse dni v letu po 
predhodnem razporedu v dopoldanskem času.
Delo v sortirnici se opravlja tudi v neenakomernem 
delovnem času glede na sezono nesnosti, sicer pravi
loma v dopoldanskem času od ponedeljka do petka.
Z izbranimi kandidati bomo sklenili delovno razmerje za 
določen čas 1 leto z enomesečnim poskusnim delom. 

Pisne prijave pošljite na naš naslov: JATA EMONA d.o.o., 
Kadrovska služba, Agrokombinatska 84, 1000 Ljubljana, 
v roku 10 dni po objavi tega oglasa.

Pokličete nas lahko tudi po telefonu na št. 01/548-31-12.

Tuhinjska dolina je bila med 
NOB pretežno partizanska, 
pogumna in domoljubna ...

10. februarja se je v sončnem nedeljskem jutru, ob krajevnem 
prazniku Tuhinja, okoli 250 krajanov in krajank iz Tuhinjske doline 
in okolice napotilo na Oseke na Menino planino. Zbrali so se ob 
izviru studenčnice, ob plošči^ vklesani v živo skalo, da bi počastili 
spomin na 18 padlih borcev Slandrove brigade in na druge borce, 
ki so v teh krajih in na Menini planini padli za svobodo.

Slovesnosti so se udeležili veterani vojne za Slovenijo, Kulturno 
umetniško društvo Triglav in Konjerejsko društvo Tuhinj. Sloves
nost je vodil domačin iz Tuhinja Ivan Hribar. Delegaciji Zveze bor
cev NOB in kamniških ter komendskih socialnih demokratov sta k 
spomeniku padlim borcem položili venca. Pevci moškega pevskega 
zbora Solidarnost so zapeli več partizanskih pesmi.

Slavnostna govornica mag. Julijana Bizjak-Mlakar je nanizala 
dogodke, ki pričajo o nasilju Nemcev in raztrgancev nad prebivalci 
Tuhinjske doline in nad partizani. Če so Nemci ujeli partizana, so 
ga brez usmiljenja ubili. Hišo, v kateri so našli partizana, so zažgali, 
domačine - moške, ženske in otroke pa pobili. Nekatere otroke 
domoljubov so odpeljali v taborišča v Nemčijo, da bi ob posebni 
vzgoji pozabili na domač jezik in na svoj izvor.

Menina planina je bila eno najpomembnejših oporišč narod
noosvobodilnih enot v kamniškem okrožju. Bizjak-Mlakarjeva je 
spomnila na 8. februar 1944, ko je bil na Osekah obkoljen prvi ba
taljon Šlandrove brigade. V ostri borbi z Nemci je padlo 18 borcev. 
Istega dne je bilo na Menini planini še več spopadov z Nemci in za

vedno je ostalo na njenih pobočjih preko trideset mladih življenj. 
Poudarila je, da so se partizani borili za boljšo prihodnost vseh nas. 
Mi pa smo porok, da bo spomin na pogumne osvoboditelje naše 
domovine in na trpljenje domoljubov živel naprej. Opozorila je, 
da brez jasnega zavedanja svojih korenin narod nima prihodnosti. 
Menila je, da je treba odločno zavrniti poskuse nekaterih, da bi 
se z nesprejemljivimi ravnanji omadeževalo partizanski boj in do
moljubje naših pogumnih prednikov.

Menila je, da naš vsakdan ni preveč naklonjen poštenim in delov
nim ljudem. Domoljubi se niso borili za nepravično razslojevanje 
družbe, nezaposlenost, socialne stiske ljudi, klientelizem, korup
cijo, razprodajo državnega premoženja, privatizacijo šolstva in 
zdravstva. »Slovenija je dovolj bogata, da bi lahko poskrbeli za 
dostojno preživetje vseh svojih prebivalcev,« je poudarila mag. 
Julijana Bizjak-Mlakar.

Prisotne je pozdravil še predsednik KS Tuhinj Marko Kodra. 
Goran Završnik, Ivan Hribar in drugi recitatorji iz Kulturnega 
društva Tuhinj so z domoljubnimi pesmimi zaključili spominsko 
slovesnost.

MAG. BARBARA BESEK

ALKAM, d.o.o., Ljubljanska cesta 45, KAMNIK
Podjetje za projektiranje, proizvodnjo 
in montažo stavbnega pohištva

OBJAVLJA PROSTA DELOVNA MESTA

1. Vodja operative (m/ž)
Pogoj: VII. ali VI. stopnja izobrazbe strojne ali druge ustrezne smeri

2. Tehnolog (m/ž)
Pogoji: IV. ali V. stopnja izobrazbe strojne ali druge tehnične smeri

3. Vodja projektov (m/ž)
Pogoji: IV. ali V. stopnja izobrazbe tehnične ali druge ustrezne smeri

4. Prodajni referent (m/ž)
Pogoji: V. stopnja ekonomsko-komercialne ali druge ustrezne smeri

5. Izdelovalec kovinskega pohištva
Pogoji: IV. stopnja kovinske ali druge ustrezne smeri

6. Monter kovinskega pohištva
Pogoji: IV. kovinske ali druge ustrezne smeri

Od kandidatov pod zaporedno številko 1, 2, 3 in 4 pričakujemo 
1 do 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih, znanje 
vsaj enega tujega jezika in vozniški izpit »B« kategorije ter osnovna 
znanja za delo z računalniškimi programi.

Pod 1,2 in 3 pa je zaželjeno poznavanje op. sistema Autocad.

Od kandidatov pod 5 in 6 pričakujemo od 3 do 9 mesecev delovnih 
izkušenj, poznavanje dela na delovnih strojih kot so žage, rezkarji... 
in osnovno znanje branja tehničnih načrtov.

Nove sodelavce bomo zaposlili za določen čas, s tromesečnim 
poizkusnim delom in možnostjo podaljšanja za nedoločen čas.

Ponudbe s predstavitvijo znanj in izkušenj, dokazili in kratkim 
življenjepisom pričakujemo v 8. dneh po objavi na: Alkam, d.o.o, 
Ljubljanska 45, 1241 Kamnik.
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Naša kri rešuje življenja!
SOCIALNI DEMOKRATI SMO ORGANIZIRALI KRVODAJALSKO AKCIJO

Ženski forum OO SD Kamnik - Komenda, 
ki ga vodita Roza Lavrinc in Sebila Mulalič, se 
je nedavno odzval pozivom Zavoda RS za trans
fuzijsko medicino (Zavod) in k darovanju krvi po
zval člane in simpatizerje SD iz občine Kamnik in 
občine Komende.

Tako smo se člani in simpatizerji SD zbrali v 
sredo, 13. februarja, ob osmi uri na Zavodu v 
Ljubljani. Potencialnim darovalcem krvi izjem
no prijazno zdravstveno osebje najprej vzame 
kri za preiskavo, nato je treba izpolniti vprašal
nik in se pred darovanjem krvi še pogovoriti z 
zdravnikom.

Odločitev o darovanju krvi je sicer strogo in
timna in povezana z zdravjem ter etičnimi vred
notami posameznika. Dejstvo pa je, da kri rešuje

življenja, zato je takšna odločitev predvsem ple
menito dejanje posameznika. Socialni demokrati 
in simpatizerji SD se lahko pohvalimo s krvoda
jalci v naših vrstah. Tudi slovenski rekorder med 
krvodajalci Marjan Pečan, ki je 369-krat daroval 
kri, je član Delavske zveze SD.

Zaposleni, ki se udeleži krvodajalske akcije, 
ima po zakonu o delovnih razmerjih pravico do 
prostega dneva.

Med nami so bili tokrat tudi nekateri, ki so se 
prvič pridružili petim odstotkom prebivalcev 
Slovenije, ki darujejo kri. Naj bo akcija Ženskega 
foruma socialnih demokratov spodbuda še za 
druge zdrave občanke in občane, ki lahko pri
spevajo k reševanju življenj.

mag. Julijana Bizjak - Mlakar

REDNA SEJA SVETA KS PEROVO

Parkiranje je vedno večja težava

RECITAL OB KULTURNEM PRAZNIKU

V četrtek, 7. februarja, smo čla
ni sveta KS Perovo opravili svo
jo drugo letošnjo sejo, na kateri 
smo se pogovarjali o številnih od
prtih vprašanjih, ki se pojavljajo 
ob hitrem razvoju naše krajevne 
skupnosti. Z 2.611 prebivalci smo 
tretja največja krajevna skupnost 
v občini Kamnik. Na naše povabi
lo se je sestanku prijazno odzval 
podžupan Občine Kamnik Ru
dolf Pfajfar in nam pomagal pri 
pripravi smernic za naše delo v 
prihodnjem letu.

Vedno večja težava večine pre
bivalcev stanovanjskih blokov v 
naši KS je parkiranje. Na vpraša
nje, kako napreduje projekt garaž
ne hiše poleg Mercator centra, 
smo dobili odgovor, da je idejni 
projekt že bil razgrnjen, sedaj 
pa ga je potrebno umestiti še v 
prostor ter na tem delu pripraviti 
ustrezno spremembo zazidalnega 
načrta B5. Na vrhnjem delu garaž
ne hiše je med drugim predvi
deno tudi otroško igrišče, ki ga 
KS nujno potrebuje. Vzporedno 
bo v okolici poskrbljeno tudi 
za dohode in prehode za pešce 
ter povezavo s Steletovo cesto. 
»Smatramo, da dodatne zahteve 
po umirjanju prometa s cestnimi 
ovirami na tem delu ceste niso 
najboljša rešitev, temu pa je pri
trdila tudi komisija za tehnično 
urejanje prometa,« pove Pfajfar 
in nadaljuje, »da bi težave lahko 
nastopile predvsem na odsekih, 
ki jih gasilska vozila uporabljajo 
za svojo intervencijsko pot.« Ce
lovito je potrebno razmisliti tudi 
o vseh drugih možnih ukrepih 
umirjanja prometa povsod tam, 
kjer je to nujno potrebno.

Težave nastajajo tudi zaradi

parkiranja med bloki Zikove 
ulice, kjer vozniki kljub dvema 
postavljenima prometnima zna
koma takšne prometne ureditve 
ne spoštujejo. Mnogi bi želeli par
kirati pod svojim stanovanjem na 
intervencijskih poteh med bloki. 
»Kaznovanje kršiteljev je samo 
ena od možnosti, saj se zavedamo, 
da je vozil vedno več, parkirišč pa 
za sedaj ne povečujemo, saj bi za
radi omejenega prostora morali 
posegati v zelene površine. Stanje 
bo vsekakor boljše ob izgradnji 
garažne hiše,« pove Pfajfar.

Na vprašanje kako napredu
je OPPN BI 1-TITAN-SVIT, smo 
prejeli odgovor, da se trenutno 
usklajujejo predlogi in potekajo 
priprave za javno razgrnitev.

V novembru smo na občino na
slovili pobudo za obnovo nevar
no spodjedenih stebrov mostu 
čez Kamniško Bistrico. Takoj po 
neurju septembra 2007 so ustrez- 

* ne komisije občine popisale vso 
nastalo škodo. Ugotovljeno je, da 
bo zaradi poškodb potrebno pri
praviti ustrezen projekt sanacije, 
vključno z obnovo poškodovane 
mostne ograje čez kanal pri go
stilni »Vovk«.

Eno izmed vprašanj, ki so nam 
jih krajani postavili v času urad
nih ur, se nanaša na vračilo vla
ganj v Telekomovo omrežje. Pre
jeli smo odgovor, da je občina v 
imenu vseh tistih, ki so vlagali v 
telefonsko omrežje, poslala zah
tevek za povrnitev sredstev na 
Državno pravobranilstvo RS. V 
nekaterih delih občine je že pri
šlo do izplačil, v naši KS pa se bo 
moralo še počakati, vsekakor pa 
bodo vsi o tem pravočasno ob
veščeni.

Večina stanovalcev naše kra
jevne skupnosti nima težav s 
hrupom. Žal pa to ne velja za sta
novalce blokov na delu Steletove 
in Ljubljanske ceste. Povedali so 
nam, da je v zakonu določeno, 
da smejo biti gostinski lokali v 
strnjenih naseljih odprti največ 
do 22h. »Seveda nikoli ni možno 
zadovoljiti vseh interesov, na eni 
strani interesov prebivalcev, ki 
tudi v strnjenem naselju želijo 
popoln mir, in na drugi strani in
teresov lastnikov lokalov po po
daljšanem delavnem času«, nam 
je bilo rečeno.

Presenečeni ob obvestilu kraja
nov, da na delu naše »razvite« KS

V petek, 8. februarja, ob 
20. uri je bil v BLUeS baru na 
kamniški avtobusni postaji re
cital ob kulturnem prazniku z 
naslovom Dva Franceta - Dve 
usodi. Recital je predstavil dela 
Franceta Prešerna in Kamniča
na Franceta Balantiča, dveh ve
likanov slovenske poezije.

V izbranem kulturnem pro
gramu je dramski igralec Pavle 
Ravnohrib občuteno predstavil 
pesmi obeh avtorjev, barito
nist Egon Bajt in pianist Igor 
Vičentič sta izvedla prvo javno 
izvedbo samospeva Balantiče
ve pesmi Ne najdem domov. 
Le to je za klavir in moški glas

električni kabli še vedno tečejo 
po zraku, smo pobudo naslovili 
na Elektro d.d. Na občini so nam 
povedali, da ta dela ne potekajo 
po njihovih programih in načrtih, 
zato se vključijo samo, kadar je 
potrebno sodelovanje, npr. pri 
javni razsvetljavi.

Težave okoliških prebivalcev 
vrtca Sneguljčica' s hrupom ob 
zgodnji jutranji dostavi in širje
nju neprijetnega vonja iz smet
njakov, bomo poskušali urediti v 
neposrednem pogovoru s pred
stavniki vrtca, na cesti, ki vodi od 
Svilanita do vr,tca, pa se predvide
va postavitev prometnega znaka z 
ustrezno omejitvijo hitrosti.

Člani sveta KS se bomo še na
prej trudili pri iskanju odgovorov, 
ki nam jih postavljate in nadaljeva
li z izpolnjevanjem ciljev, ki smo si 
jih zastavili za letošnje leto.

uglasbil kamniški skladatelj 
Boris Vremšak. Kitarist in pe
vec Matjaž Balantič ter flavtist 
Matej Hribar in Grajski oktet 
pa so interpretirali uglasbljene 
Prešernove pesmi.

Iz uvoda v recital lahko raz
beremo kratko življenjsko noto 
obeh pesnikov.

Težko življenje, polno padcev 
in osebnih tragedij, je značil

nost Franceta Prešerna. Najbrž 
je velikokrat obupaval nad svo
jim življenjem in nerazumeva
njem okolice, pa najsi je bil še 
tako dobrodušen človek.

Ljubezenske težave, stalne 
poklicne težave, ko nikakor in 
nikakor ni uspel z dovoljenjem 
za zasebno odvetniško prak
so, pa smrt njegovega najbrž 
edinega pravega prijatelja, 
mentorja in dobrotnika Matija

Čopa in v razmaku petih let še 
Andreja Smoleta - vse to ga je 
kot človeka izčrpalo in položilo 
v grob.

In šele smrt ga je povzdignila 
med velikane slovenske in ev
ropske poezije!

Pesniška usoda Franceta Ba
lantiča je gotovo ena najbolj 
nenavadnih v slovenski litera
turi.

Moral je umreti, da so mu 
priznali umetniško vrednost 
in nato je bil namerno poza
bljen, ker je umrl na napačni 
politični strani. Šele v zadnjih 
letih njegova poezija med Slo
venci počasi, a vztrajno dobi
va mesto, ki ji gre. Le to je po 
strokovnem mnenju mnogih v 
samem vrhu slovenskega pes
ništva!

Tekst in foto: JBŠPORTNA ZVEZA 
IMA NOVO VODSTVO

Da si športniki v Kamniku še kako želijo povezovanja med seboj, 
so dokazali na Valentinovo, ko se je kar devetnajst klubov in društev 
udeležilo volilne skupščine Športne zveze Kamnik. Za predsednika 
sta kandidirala dosedanji predsednik Gregor Hribar, ki prihaja iz 
odbojkarskih vrst, in Matic Romšak iz Triatlonskega kluba Trisport. 
Za predsednika je bil po precej tesnem rezultatu izvoljen Gregor 
Hribar, ki bo tako še vsaj štiri leta vodil ŠZ Kamnik.

V predsedstvo so bili izvoljeni Brane Bremšak (ŠZ Kamnik), Dare 
Homar (VK Kamnik), Danilo Kovačič (ŠZ Kamnik), Dušan Letnar (LK 
Kamnik), Franci Obolnar (OK Calcit), Tomaž Podjed (PK Kamnik), Jure 
Prezelj (PD Kamnik) in Boris Švajger (NK Kamnik). V nadzornem od
boru bodo sedeli Matej Drenik (NK Kamnik), Janez Hribar (OK Calcit) 
in Dušan Markuš ( KGT Papež). Disciplinsko komisijo pa sestavljajo: 
( Drago Ferko (OK Calcit), Davor Zupančič (ŠD Motnik) in Dejan 
Perčič (DOS). Poleg vseh potrebnih poročil (predsednik, NO, DK 
in finančna poročila ter plan) pa so delegati največ časa posvetili 
športnim objektom v kamniški občini, saj gre gradnja le teh vse 
preveč mimo športnikov. Tako so si vsi zaželeli, da bi imeli športniki 
tudi preko ŠZ Kamnik večji vpliv pri izgradnji športnih objektov v 
kamniški Občini. Cicol.

Dela Franceta Prešerna in Kamničana Franceta Balantiča, dveh velika
nov slovenske poezije, so predstavili Igor Vičentič, Egon Bajt, Grajski 
oktet, Pavle Ravnohrib, Matej Hribar in Matjaž Balantič.

V kamniški matični knjižnici

Uspeli računalniški tečaji 
za upokojence

S sodelovanjem društva upo- osnovami računalništva in brska- 
kojencev Kamnik v Matični knji- njem po internetu, 
žnici Kamnik v okviru Središča za Vsak teden se v večernih urah
samostojno učenje že dalj časa pred šestimi računalniki v pros- 
potekajo računalniški tečaji, ki torih čitalnice zbere nova sku
še jih udeležujejo zlasti starejši pina, ki jih po končanem tečaju 
občani, ki bi se radi seznanili z seznanijo tudi z novimi oblikami

Za računalniške tečaje v MKK vlada med upokojenci veliko zanimanja. 
Najprej se seznanijo z osnovami računalniške teorije.

učenja, denimo tujih jezikov in Zaradi povečanega obsega 
podobno. dela so se v sodelovanju z Zavo-

Od konca leta 2006, ko so v knji- dom za zaposlovanje odločili, da 
žnici odprli središče za samostojno pritegnejo k izvajanju programa 
učenje, ki ga vodi Duška Težak, tudi nekaj prostovoljk z univerzi- 
univ.dipl.bibl., se je pred računal- tetno izobrazbo. Dodati je treba 
niki zvrstilo že 15 tečajev, ki jih je še, da je učenje v okviru središča
doslej obiskalo 97 upokojencev. brezplačno. F.S.

Središče za samostojno učenje vodi Duška Težak.

Vabilo na predavanje
V petek, 7. 3. 2008 ob 18. uri, Vas vabimo v kulturni 

dom Šmarca, Trg padlih borcev 2, 
na predavanje dr. Ivana Gobca z naslovom:

Predstavitev tehnologije bioplinskih
naprav in niihov vpliv na okolje
Je bioplinska tehnologija rešitev ali 

obremenitev za okolje?
Ferment d.o.o.

Sv. Valentin nam je prižgal zeleno luč za prva letošnja opravi
la v vrtu in sadovnjaku. Sadjarsko društvo Tunjice pa bo tako, 
kot že vrsto let doslej, poskrbelo, da osvežimo znanja pri obre
zovanju drevja. Prikaz bo v soboto, 1. marca, ob 9■ uri dopoldne, 
v Tunjicah. Zbirno mesto je pri gostilni »Za Tun’co«. Pot bomo 
nadaljevali navzgor po »dolini faraonov« in si obenem nabirali 
dragoceno znanje pod vodstvom g. Bojana Tiča iz drevesnice 
Kamnik. Obvestite tudi znance in prijatelje.

Društvo upokojencev Kamnik 
organizira redne - volilne občne zbore 
za svoje člane po KS

po naslednjem razporedu:
KS Nevlje - sreda, 5. marec ob 17. uri v Gasilskem domu v Nevljah 
KS Sela - četrtek , 6. marec ob 15. uri v Gasilskem domu na Selah 
KS Srednja vas - četrtek, 6. marec ob 17. uri v Kulturnem domu v 
Srednji vasi
KS Črna - ponedeljek, 10. marec ob 16. uri v OŠ Gozd na Krivčevem 
KS Godič - ponedeljek, 10. marec ob 18. uri v Kulturnem domu v Godiču 
KS Tuhinj - torek, 11. marec ob 16. uri v Gasilskem domu v Zg. Tuhinju 
KS Šmartno - sreda 12. marec ob 18. uri v Kulturnem domu v 
Šmartnem
KS Duplica - četrtek, 13. marca ob 18. uri v OŠ Marije Vere na 
Duplici
KS Šmarca in KS Volčji Potok - petek, 14. marec ob 18. uri v 
Kulturnem domu v Šmarci
KS Podgorje - ponedeljek, 17. marec ob 16. uri v Kulturnem domu v 
Podgorju
KS Tunjice - ponedeljek, 17. marec ob 18. uri v Gasilskem domu v 
Tunjicah
KS Kamnik in KS Mekinje - torek, 18. marec ob 16. uri v DUK, 
Kolodvorska 5,
KS Kamniška Bistrica - sreda, 19. marec ob 17. uri v Gasilskem domu 
v Stranjah
Prosimo upokojence za udeležbo, ker bo podano poročilo za preteklo 
obdobje, sprejete bodo naloge za bodoče obdobje in izvoljeni predstavniki 
v organe društva.
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Tokratni drugi del zgodovine kamniških mestnih hiš bomo za
čeli na Glavnem trgu, prehodili pot skozi Maistrovo ulico oz. 
»Veliko gaso« in se vrnili na Glavni trg ter spoznali še nekaj 
tamkajšnjih zanimivih hiš.

Današnjo podobo je hiša dobila v začetku 50-tih let, ko je bila pre
urejena po načrtih arhitekta Jožeta Plečnika. Današnji sprednji del 
hiše je bil nekoč zadnji del hiše, ki je stala nekoliko bolj pomaknje
na proti današnjemu trgu in je bila simbol kamniškega katoliškega 
tabora. Poleg Kamniškega katoliškega društva je bil tam tudi sedež 
kamniške predvojne SLS. Sicer pa je v 18. stoletju stala na tem 
mestu hiša, ki je bila last plemičev Hohenvvarthov, kasneje je ta 
hiša propadala in bila skupaj s sosednjo stavbo vključena v enotno 
poslopje. Leta 1902 je hiša postala last Katoliškega društva Kamnik, 
ki je v teh prostorih delovalo do leta 1941, ko je postala last razno- 
rodovalne organizacije »Karntner Volksbund«, po vojni pa je postala 
last Fiskulturne zveze Slovenije oz. »Partizana Slovenije«.

Rebolova hiša. Plečnikova arhitektura.

■ ■ ■

Gostilna pri nebeškem očetu. Najprej je bila hiša last duhovnika Simona 
Cakla, nato pa je bila nekaj časa v lasti Leopolda Globočnika, nekdanjega sod
nika v Mekinjah. Zatem je bil lastnik trgovec in začasni upravitelj sodišča ter 
mestni blagajnik in špitalski mojster Jernej Horvat. V 20-tih letih 19. stoletja 
je bila hiša že v lasti družine Sroven. Hčerka te rodbine Marjeta se je poročila 
z bratom Alojza Prašnikarja, Francem Prašnikarjem, ki je imel navado izreči 
začudenje z besedami »O himmlischer Vater« - Pri nebeškem Očetu). Zato 
se je vse do danes ohranilo ime »Pri nebeškem Očetu.

Rojstna hiša skladatelja Sama Vremšaka.

IZDEroFSMJE 
BETONSKIH BLOKOV 
IN STREŠNIKOV

AVBELJ MILAN, s.p.
Sp. Loke 8, 1225 LUKOVICA 
tel.: 01 723 43 47,041 624 215

Stavba podjetja Graditelj. Pred vojno je bila last dr. Julija Polca, ki je bil leta 
1944 ustreljen kot talec in po njem se imenuje tudi kamniški zdravstveni 
dom. Med vojno so bili v tej hiši nekaj časa tudi prostori Gestapa. Pred 
časom je bila stavba lepo obnovljena.

Ta hiša je nekoč spadala že v mestni del, imenovan »Pred mostom«. Hiša 
je najbolj znana po tem, da je bil pred vojno njen lastnik Anton Cerar, oče 
znanega kamniškega plavalca in udeleženca olimpijskih iger leta 1948 Toneta 
Cerarja. Po vojni je bila hiša podržavljena in bolj znana pod imenom »Hotel 
Malograjski dvor«. Potem, ko je zadnja leta samevala in propadala, se je pred 
nekaj meseci končno pričela njena obnova, tako da upamo, da bo kmalu 
spet služila svojemu namenu.

No, pa se po krajšem sprehodu po Veliki gasi, ponovno vrnimo na 
Glavni trg:

Petkova hiša. Stavba, kjer se trenutno nahaja kamniška enota SKB banke, je 
ime dobila po predvojnem trgovcu Ivanu Petku. Lastnik hiše je bil od leta 
1919, pred tem je bila hiša last družine Kecel, ki je bila tudi zelo ugledna, 
saj je bila Marija Kecel hči Alojza Prašnikarja in žena deželnega poslanca 
Janeza Kecla.

Društvo krajanov Limbarska gora

VABI NA TRADICIONALNO 
PRIREDITEV

JUBILEJNI 20. POHOD 
PO NAGELJ NA 

LIMBARSKO GORO

9. MARCA 2008

KULTURNI PROGRAM 
OB 11. URI

Ob tej priložnosti bo izdan tudi 
jubilejni zbornik prireditve.

Za zabavo bo skrbel Ansambel 
bratov Poljanšek

Prijetno in zabavno bo!

www.toyota.si

Zdaj dostopna vsakomur. 

OO^ O O
<□>O o

Izberite financiranje, ki ustreza vašemu stilu.
V Toyoti smo pripravili pestro ponudbo odplačevanja, ki je primerna za vsakega.
Preverite prijazne plačilne pogoje in poenostavljen postopek nakupa v vseh salonih Toyota. TOVOTA

DOMŽALE & KRANJ
Jarška cesta 11, 1230 Domžale, 01/729-9000 Cesta Staneta Žagarja 65b, 4000 Kranj, 04/280-9000
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Prvotni lastnik hiše je bil Janez Krstnik Ramsperger, nekdanji oskrbnik na 
gradu Križ. Leta 1721 je hiša prešla na družino Skerpin. Nato je bila last 
Janeza Schossa, pekarja in vinotoča. Konec 19. in v začetku 20. stoletja je 
bila hiša v lasti družine Rode, nato pa dr. Maksa Samca. Po letu 1922 je bila 
hiša last tiskarja Antona Slatnerja.

Podgorškova hiša: Najprej so bili lastniki krznarji iz družine Traun, nato 
usnjarji Pollaki, geometri Adlerji in od leta 1926 mesarji Podgorški.

Za Podgorškovo hišo (na Samostanski ulici) pa stoji zgradba, kjer je nekoč 
znamenita delovala Slatnarjeva tiskarna.

Stavba današnje NLB Kamnik. Preden so v 60-ih letih zgradili sedanjo stavbo, 
je tam stala pritlična stavba trgovca Jožefa Orla in njegove hčerke Ane. Med 
drugim je bila tam nekaj časa tudi prodajalna mleka. Pozneje je hiša postala 
last sodnika Dušana Orla.

-
M

Kramarjeva hiša. Hišo je zgradil Mihael Janežič, v 19. stoletju so bili lastniki 
Matičiči, ena njihovih hčera se je omožila z organistom Heybalom. Leta 1924 
jo je kupil Miloš Kramar, po katerem je hiša dobila tudi ime. Nedavno je 
dobila novo fasado, ki pritegne pogled.

Grašekova hiša. Hiša je najprej pripadala jermenarju Janezu Prešernu, nato 
čevljarski družini Janežič. Sredi 19. stoletja je prišla v last družine Grašek, 
po kateri še danes nosi ime.

Si Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo
v Petek. 7. marca, ob 17. uri 
Otroška ustvarjalna delavnica 
v soboto. 8. marca, od 10. do 12. ure
PESEM ZA DAN ŽENA - zabavna prireditev s Podokničarjem in ansamblom Viharnik 
v petek, 14. marca, ob 17. uri 
Otroška ustvarjalna delavnica

Izpolnite kupon »SREČNI KUPEC«, katerega prejmete na blagajni in izpolnjenega oddajte v skrinjico za nagradno 
žrebanje, ki se nahaja v avli MC Kamnik. Izmed vseh prispelih in pravilno izpolnjenih kuponov tekočega tedna bomo 
vsak petek ob 11. uri izžrebali tri nagrajence, ki bodo prejeli eno od naslednjih nagrad:

1. nagrada: KOLO (moško ali žensko - kdor je 
izžreban) v vrednosti cca 400€

2. nagrada: Marketinški izdelki Mercator v 
vrednosti 30€

3. nagrada: Marketinški izdelki Mercator v 
vrednosti 20€.

Kuponi, ki niso bili izžrebani v tedenskih žrebanjih, 
se prenesejo v zaključno mesečno žrebanje. Glavna 
nagrada pri obeh mesečnih žrebanjih 28. 3. in 3. 5. 
2008 je kolo z motorjem PIAGGIO NRG P SODB. 
Začetek nagradne aktivnosti je v petek, 29.2.2008, 
zaključi pa se 30. 4. 2008. Prvo tedensko žrebanje 
bo v petek, 7. 3. 2008. Nagrajence bomo o nagradah 
obvestili telefonsko, rezultati žrebanja pa bodo objavljeni 
tudi na vidnem mestu MC Kamnik.

^ČNI KXTp$c
ste nemara prav VI!
Žrebanje vsak petek ob 11.00 uri.

Ime in priimek:
Naslov:...................
Telefon:..................
Številka računa:...
Vrednost nakupa: 
Datum nakupa:....
Prosimo vas, da račun shranite. V primeru, da boste izžrebani vam bo 
služil kot dokazilo. Kupan oddate v nagradno skrinjico.

5» Mercttomnajboljši sosed

-

Kavarna Veronika. Tu je pred vojno delovala kamniška narodna čitalnica, 
ki je bila ukinjena ob nemški okupaciji leta 1941. Po vojni je bila stavba 
podržavljena.

Fotoreportažo o znamenitih kamniških hišah bomo nadaljevali v pri
hodnjih številkah.

Damjan Hančič

_ -g™
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tesen

Fotografija Ane Pogačar -1. nagrada.

V Foto klubu Kamnik je še vedno jesen. Razstavo Jesen, ki je do 28. 
februarja krasila Galerijo Kotlovnica, smo namreč prenesli tudi v stav
bo Občine Kamnik. Tudi v prihodnje bodo razstave naša stalnica, saj že 
od ustanovitve prirejamo številne razstave v Kamniku in okolici. Kot 
že tri leta zapored, ne bo izjema projekt OKO KAMNIKA, razstava na 
prostem, ki bo tokrat prikazovala promet in transportna sredstva v naši 
občini, obiskovalce pa bo privabljala tudi z nenavadno in kreativno 
postavitvijo. Našo dejavnost bomo letos nadgradili z večjim številom 
izobraževanj ter z aktivnejšim sodelovanjem na razstavah po Sloveni
ji in tujini. Pogosteje se bomo odpravljali na foto izlete ter prirejali 
študijske delavnice, vsekakor pa bomo veseli, če se nam pridružite. 
Za ljubitelje klasične fotografije in tiste, ki bi radi preizkusili vonj po 
kemikalijah, prirejamo »dneve odprtih vrat«, kjer lahko kdorkoli pre
izkusi delo v temnici in razvije lastne fotografije. Na naši spletni strani 
www.fotoklub-kamnik.si lahko spremljate aktualne delavnice, tečaje, 
predavanja ter izlete.

BOJAN TEŽAK 
Foto klub Kamnik

www.volkswagen.si

Pridite
in ga ukrotite.
Tiguan že v našem salonu.

Divji, če mu pustite. Novi Tiguan.
'i
Das Auto.

Avto Debevc
Mengeš, Gorenjska c. 13,01/72 30 330
Trzin, Ljubljanska c. 17, 01/56 42 388
Črnuče, Dunajska c. 370, 01/56 10 600 www.avtodebevc.si

Porsche Slovenija, Bravničarjeva 5,1000 Ljubljana. Slika je simbolna. Skupna poraba: 7,2 - 8,41/100 km. Emisije COi: 189 -199 g/km.
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PRORAČUN 2008 -
GRE ZA DOBER PRORAČUN

Za nami je še en občinski proračun, pri katerem 
smo v Liberalni demokraciji aktivno sodelovali z 
županom, in omogoča zmeren razvoj s tremi izsto
pajočimi cilji. Gre za nadaljevanje uresničevanja pro
metne študije, ki ima za cilj razbremenitev prometa, 
investicije v osnovno šolstvo in izdelavo občinskega 
prostorskega načrta, ki bo omogočal nov prostorski 
razvoj občine.

Na področju prometa seje pričela druga faza grad
nje tretjega in četrtega pasu na »kamniški obvoznici«, 
izgradnja dodatnega pasu na Ljubljanski cesti, začela 
se je I. faza projekta nove povezovalne ceste med 
»kamniško obvoznico« in Ljubljansko cesto pri po
šti na Duplici, ki bo preko bodoče povezovalne ceste 
preusmerila promet iz poslovnih con na tem območju 
(Titan, Svit, sp. Al prem...) na »kamniško obvoznico«. 
Istočasno pa se bo s to cesto lahko pričelo na novo 
načrtovati in urejati to veliko območje.

Na področju osnovnega šolstva se je v skladu za 
financiranje investicij v mestni osnovni šoli začelo zbi
ranje sredstev. Za začetek se je v sklad namenilo 1,8 
mio EUR. V proračunu so zagotovljena tudi sredstva 
za OŠ Stranje in Šmartno za izgradnjo in prenovo ob
stoječih zunanjih površin (športna in otroška igrišča, 
parkirišča...).

Poleg tega proračun omogoča ustvarjanje nove 
občinske prostorske strategije, ki bo celovito obra
vnavala prostorsko problematiko občine in bo hkrati 
strateški in izvedbeni prostorski akt za načrtovanje 
v prihodnosti. V načrtu se bo med drugim umestila 
tudi nova obvozna cesta, kar je podlaga za izdelavo 
potrebnih aktov za izgradnjo nove obvozne ceste 
sever-jug.

Seveda poleg naštetih proračun obsega še več pro
jektov. V skladu s štiriletnim načrtom bodo v letu 2008 
stekle prenove kulturnih domov v Špitaliču, Šmarci, na 
Lazah in v Podgorju, potekajo pa tudi pogovori o po
polni prenovi doma v Srednji vasi. Obnovljena bosta 
spomenik dr. Petra Držaja in vrtec Kekec v Stranjah, 
sanirane bodo kašče pri muzeju Zaprice. Z igrišči na 
Klavčičevi ulici in v Šmarci nadaljujemo obnovo otro
ških igrišč. V Podgorju bo dokončano športno igrišče, 
v Lokah pa bomo začeli s prenovo športnega igrišča. 
Letos bo končana prenova odbojkarskega centra Pod 
Skalco in temeljito prenovljen objekt na stadionu v 
Mekinjah.

Na cestnem področju se bodo nadaljevali nekate

ri projekti iz leta 2007, kot so rekonstrukcija ceste 
v Volčjem Potoku, ceste Motnik - Vrhe - Srobotno, 
parkirišče Klavčičeva itd. Poleg tega bo izdelan načrt 
premostitve Kamniške Bistrice v Stranjah za pešce in 
kolesarje, projekt hodnika za pešce od stranjskega 
mostu proti Zagorici, projekt rekonstrukcije jav
ne poti (JP) v Stahovici, projekt rekonstrukcije JP v 
Tunjicah (Tunjice 27a - Vrhovlje 32b), projekt za JP 
Markovo - Rožično, projekt za avtobusno postajo v 
Špitaliču, projekt za ureditev hodnika za pešce na 
relaciji Volčji Potok - Radomlje, pri arboretumu ipd.. 
Stekla bo obnova ceste v Vrhpolju do športnega igri
šča, cesta Smrečje v Črni - Gozd, ulici Matija Blejca in 
Vegova, ureditev ceste v makadamski izvedbi mimo 
pokopališča v Zg. Tuhinju, asfaltiranje ceste v Sp. 
Palovčah, izgrajen bo hodnik za pešce v Motniku in 
na relaciji Kamnik-Tunjice, javna razsvetljava bo raz
svetlila ceste v Starih Selah, Češnjicah, Mekinjah, KS 
Sela, na Perovem in v Streliški ulici.

To je samo nekaj investicijskih projektov, ki so zaje
ti v letošnjem proračunu in bodo skupaj s sredstvi, ki 
jih namenjamo za izvajanje dejavnosti športa, mladih, 
otrok, kulture, turizma, humanitarnega delovanja, 
zdravstva, domske oskrbe, subvencioniranje pomoči 
na domu... dvignili kakovost bivanja v občini. Občina 
poleg tega sofinancira tudi marsikatero dejavnost, 
ki je po zakonu ni dolžna, kot na primer: sredstva za 
logopeda, učenje citer in diatonične harmonike, šolo 
v naravi in počitniško varstvo, sofinanciranje dijaških 
in študentskih vozovnic, pomoč študentom, enkratne 
denarne pomoči, skrb za brezdomce, letovanje soci
alno ogroženih otrok, sofinanciranje mamografskih 
pregledov, preventivno delovanje na področju pre
povedanih drog, ipd..

V LDS smo prepričani, da se bodo pozitivni učinki 
proračuna kmalu videli. Seveda ni v njem vsega, kar 
smo si zamislili, žal pa je potrebno ločiti med željami 
in realnostjo, saj so sredstva omejena. A veseli nas 
dejstvo, da se zaradi večletnega načrtovanja lahko 
pričakuje, da bo proračun za leto 2009 sprejet še pred 
letošnjim poletjem, kar bo omogočilo stabilno delo
vanje in projektiranje ne samo v letu 2009, ampak 
pomeni tudi začetek dolgoročnega delovanja in na
črtovanja v občini Kamnik. Čistopis proračuna za leto 
2008 si lahko ogledate na www.kamnik.lds.si.

Za LDS Kamnik MARK AGOVIČ

Koalicija je zavrnila vse 
predloge SDS

Ob prebiranju zadnje številke 
Kamniškega občana sem imel ob
čutek, kot da je v naši občini vse 
v najlepšem redu. Edino, kar malo 
moti, je nekaj opozicijskih svet
nikov, ki so si drznili predlagati 
neke nepomembne amandmaje, 
ki pa jih županovi svetniki tako 
ali tako nimajo namena podpreti. 
Dejstva pa so vsekakor povsem 
druga. Amandmaji, ki smo jih v 
SDS predlagali, se nanašajo na iz
gradnjo avtobusnih postajališč, od
kup klavnice, povečanje sredstev 
za šole, obnovo Maistrove hiše, 
donacijo naovorojencem, sofinan
ciranje otrokom, ki niso v vrtcih, in 
sofinanciranje cepljenja proti HPV. 
Denar, ki bi ga po našem mnenju 
lahko vzeli iz projekta Mamut in iz 
projekta nove povezovalne ceste 
med »Metuljčkom« in obvoznico, bi 
bil tako vsekakor bolje investiran. 
Vendar pa že drugo leto zapored 
ni bil sprejet niti en sam amandma, 
ki smo ga predlagali svetniki SDS. 
Pozicija, zbrana okrog župana, se 
pač obnaša kot petelin na gnoju. 
Zanimivo je, kaj je bil največkrat 
razlog za to, da županovi svetniki 
niso podprli opozicijskih amand
majev. Na prvem mestu so to nere
šena zemljiško lastniška vprašanja. 
Ne smemo pa pozabiti, da največji 
cestni projekt v naslednjih letih, 
to je povezovalka, prav tako nima 
rešenih vprašanj zemljišč, pa se 
zaradi tega nihče ne razburja. Ker 
je povezovalko predlagal župan, je 
tudi problem zemljišč nepomem
ben. Zanimiva je bila razlaga enega 
izmed županovih svetnikov, ki je 
opravičeval izgradnjo nove, naj
manj 5 milijonov evrov vredne po
vezovalke. Kot pravi, se bo z razši
ritvijo ceste med šolskim mostom 
in mekinjskim mostom pretočnost

vozil tako povečala, da ne bomo 
imeli v smeri sever - jug nobenih 
prometnih zamaškov več in da je 
že napočil čas, ko lahko rešujemo 
druge prometne probleme. Kot 
mi je povedalo več strokovnjakov 
z gradbeniškega področja, zadeva 
ne bo ravno zadnja rešitev. Bistve
nega izboljšanja naj ne bi bilo. Zato 
smo predlagali, da bi s tem projek
tom počakali še eno leto, ko bomo 
dejansko videli, kakšno bo novo 
stanje na kamniški obvoznici. Se
veda smo bili deležni popolne ig
norance s strani župana.

Zelo pogost razlog za zavrnitev 
opozicijskih amandmajev je bila 
tudi razlaga, da bo županova ko
alicija sama dala naše predloge v 
proračun, vendar šele v letih 2009 
in 2010. To je seveda navaden po
pulizem, saj vemo, da je leto 2010 
spet volilno leto.

Mnenja smo, da je g. župan kar 
precej pretiraval v predvolilnih 
obljubah. Med drugim je obljubil 
močno prenovljen stadion, ki ga 
je vključil tudi v proračun za leto 
2007. Seveda je svetnikom SDS 
povsem jasno, da vseh predvolilnih 
obljub ne bo mogel uresničiti. To 
se vidi tudi po tem, ker je g. župan 
prekinil megalomanski projekt ob
nove stadiona in se je odločil, da 
bo dal denar za drugo stvar, ki jo 
je prav tako obljubil v svojih pred
volilnih govorih. To sta Kamniški 
osnovni šoli. Po sprejetju prora
čuna za leto 2008 je sedaj v skladu 
približno 1,8 milijona evrov, kar 
je za resen pristop k projektu od
ločno premalo. Ker se zavedamo, 
da bo naš proračun moral zbrati 
približno 24 milijonov evrov in to 
v naslednjih treh letih, se mi zdi 
optimizem g. župana in obeh pod
županov kar malce pretiran. Res

je, da bo nekaj denarja primaknila 
država. Verjetno g. župan računa 
tudi na zadolževanje proračuna. 
Kljub vsemu pa smo mnenja, da 
bi bil že skrajni čas, da dobimo od 
občinske uprave resno zasnovan 
finančni načrt. Gre seveda za pov
sem dobronamerne pobude, da ne 
bi čez nekaj let ugotavljali, da smo 
se stvari lotili povsem neresno. In- 
tuzijazem in voluntarizem pri takih 
projektih pač nista zaželena.

Po končani točki »proračun 
2008«, je kar sedem svetnikov, 
zbranih okrog župana, zapustilo 
sejo, saj so opravili svojo dolžnost 
in v celoti zavrnili socialne amand
maje. Dvomim, da so bili vsi tako 
izmučeni, da niso mogli prisostvo
vati seji. Občutek imam, da gre za 
popolno ignoranco pozicije in tudi 
volivce,v saj so bili na vrsti še po
membni odloki, ki se nanašajo na 
socialna vprašanja naših občanov. 
Po sprejetju teh odlokov in igno
ranci županovih svetnikov smo se 
opozicijski svetniki odločili, da de
monstrativno zapustimo sejo, ki je 
s tem postala nesklepčna in je bila 
zato prekinjena.

Omeniti velja tudi manjše teža
ve, ki jih imamo z novo tehniko, 
saj g. župan sprva ni hotel odobri
ti, da bi dobili izpiske glasovanj. 
Ko pa smo dovolj dolgo nergali, 
se je premislil in edino pametno 
odločil, da bomo dobivali izpiske 
redno. Po več kot enem mesecu 
smo tako končno dobili na voljo 
tudi izpiske glasovanja 11. seje. 
Na tej seji je bilo najbolj zanimivo 
glasovanje o zazidalnem načrtu 
»Stol«. Zanj je glasovala polovica 
svetnikov LDS in polovica svetni
kov Liste Toneta Smolnikarja - Za 
Kamnik. Vsi drugi glasujoči smo 
bili proti predlogu. To kaže, da 
imamo res različna merila, kaj je 
najprimernejše - za Kamnik. Tudi 
to je demokracija.

ROBERT KOKOTEC 
SDS Kamnik
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Natečaj UN K 9 Šole
Občina Kamnik je skupaj z 

Zbornico za arhitekturo in pros
tor Slovenije (v nadaljevanju: 
ZAPS) razpisala natečaj za pri
dobitev najustreznejše urbanisti
čno arhitekturne rešitve za ure
ditev območja K9 Šole. Iz medi
jev smo izvedeli, da so že odprli 
14 prispelih ponudb. To pomeni, 
da je bila udeležba visoka, jav
nost pa se lahko nadeja dobrih 
rešitev. Medtem, ko čakamo na 
rezultate natečajne komisije, po
novno dobronamerno opozarja
mo na pomanjkljivosti razpisa 
in natečajne naloge.

V natečajni nalogi beremo, da 
morata biti prostorska progra
ma obeh šol, poleg normativov, 
ki jih predpisuje ministrstvo, do
polnjena še z dodatnim progra
mom. OŠ Frana Albrehta naj bi 
imela poleg dodatnih kabinetov 
še prostore (poleg predpisanih z 
normativi) za računovodstvo, za 
logopeda, 3 kabinete za special
ne pedagoge in še druge dodatne 
prostore. OŠ Toma Brejca pa naj 
bi izven normativov pridobila 
dodatne kabinete, 2 kabineta 
za specialne pedagoge, za logo
peda ter še druge dodatne male 
učilnice in prostore. Morebiti ni 
odveč vprašanje, kaj utegne na 
dodatne zahteve reči Ministrstvo 
za šolstvo in šport,-saj vsak pro
gram pred potrditvijo natančno 
pregleda. Za nas, Kamničane, pa 
je na mestu vprašanje, ali ne bi 
(z)mogli obe šoli vsaj nekaterih 
dodatnih prostorov združiti? Za
vedati se je namreč treba, da in
vesticija gradnje obeh šol ne bo 
majhen zalogaj. Zato ponovno 
predlagam, da bi morebiti »pre
usmerili« sredstva za nepotrebno 
in neutemeljeno gradnjo mostu 
na Bakovniku. Ce že ne v teme
ljito prevetritev in spremembo 
prostorskih aktov občine, pa vsaj 
vgradnjo šol?Zagotovo bo korist 
davkoplačevalcev boljša in bolj 
utemeljena.

Eden od pogojev natečaja je, 
da je v avtorski skupini eden od 
avtorjev član ZAPS z licenco po
oblaščenega arhitekta za grad
njo zahtevnih objektov. Pravilno 
in primemo je, da za natečajnim 
timom avtorjev stoji pooblašče-

1 i au* l fi-iinl. $ j fr J či |

na in odgovorna oseba, ki s pri
dobljeno izobrazbo in državnim 
pooblastilom jamči za kvaliteto 
oddanega predloga. Zato je izbor 
Občine Kamnik presenetljiv, ko 
za namestnika članov natečajne 
komisije imenuje Tomaža Schle- 
gla, sicer univ. dipl. inž. arhitek
ture, ki pa nima javnih poobla
stil (licence ZAPS) za odgovorno 
urbanistično projektiranje, niti 
načrtovanje manj zahtevnih in/ 
ali zahtevnih objektov. Večkrat 
smo že zasledili, da je Tomaž 
Schlegl na tak ali drugačen na
čin predstavljal projekte, ki mu 
jih je naročila občinska uprava. 
Sedaj pa je, kot kaže, tudi stro
kovni član komisije za presojo 
najboljših urbanističnih in arhi
tekturnih rešitev ter bo ocenjeval 
kolege, ki morajo zadostiti višjim 
kriterijem strokovnosti, kot jih 
ima sam. V imeniku ZAPS pa je 
krepko čez 500pooblaščencev z 
ustrezno licenco, ki jih je občini 
očitno res tako težko najti.

Na mestu je vprašanje, kako 
da zaradi zahtevnosti in kom
pleksnosti natečajne naloge v na
tečajni komisiji ni nikogar z Mi
nistrstva za šolstvo in šport, niti 
iz natečajne naloge ni razvidno, 
da so tovrstni strokovnjaki sode
lovali pri pripravi projektne na
loge. V projektni nalogi namreč 
zasledimo še veliko drugih ne
doslednosti. Primer: prostorski 
program za notranje športne po
vršine OŠ Toma Brejca povzema 
normativ ministrstva, obenem 
pa navaja, da mora telovadnica 
zadostiti vsem pogojem za igra
nje odbojkarskih tekem po med
narodnih pravilih. Ali Občina 
Kamnik in izdelovalec projektne 
naloge vesta, kakšna je razlika 
med zasnovo telovadnice za obi
čajno osnovno šolo z 18 oddelki 
in telovadnico za mednarodne 
odbojkarske tekme? Očitno ne. 
Ali naše mesto res prenese in po
trebuje še eno veliko dvorano? V 
zadnjem času je odbojka res v 
vzponu, pa vendar?

Zanimiva zahteva natečajne 
naloge je tudi gradnja zakloni
šča, ki ga je po Uredbi za grad
njo in vzdrževanje zaklonišč 
potrebno zgraditi pri vseh no
vogradnjah vzgojno varstvenih 
ustanov za več kot 50 otrok na

le! y« fci I a >1 lili 1 ^

ureditvenih območjih z več kot 
5000prebivalci. Daje bil natečaj 
za šole res zahtevna naloga ni 
dvoma, saj so morali natečajniki 
pod zemljo umestiti zaklonišče 
za približno 700 oseb. Vprašanje 
pa je, kako da zaklonišče ni bilo 
zgrajeno ob pravkar odprtem 
vrtcu, kjer se varuje več kot 50 
otrok in se tudi nahaja v uredit
venem območju mesta?

Na koncu vendarle pohvala 
Občini Kamnik. K načrtovanju 
šolje pristopila na edino pravilen 
način, kljub temu, da je postavi
la natečajne okvire preširoko za 
relativno omejeno območje, po
leg pa (namerno?)pozabila, da v 
ureditveno območje K9 sodi tudi 
Matična knjižnica, Glasbena 
šola, Zavod za zdravstveno za
varovanje in druge prometne in 
parkovne površine. Upamo, da 
bo zmogla nepristransko oceniti 
vse prispevke natečajnikov in po
tegniti iz prispelih nalog najbolj
še rešitve, na podlagi katerih bo 
zgrajeno novo središče mladega 
rodu Kamnika. Obenem pa tudi, 
da v primeru, da bo presodila, 
da nobena od rešitev v celoti ne 
ustreza, zmogla z izbranimi na
tečajniki doseči dogovor za pri
pravo ustreznejših.

Lidija Balantič, 
univ. dipl. inž. arh.

P.S. Članek je bil sicer namenjen 
že za prejšnjo številko Kamniške
ga občana pa sem ga žal prepozno 
oddala. Medtem pa so svetniki v 
drugem branju proračuna med 
drugim potrdili investicijo mostu 
na Bakovniku, kar je seveda obža
lovanja vredno. Denar bo porab
ljen za popolnoma nepotrebno in 
nepremišljeno gradnjo...

Žalitve, ki niso 
v čast kamniškemu 
občinskemu svetu, iz 
drugega zornega kota

Ga. Nina Klisarič, LTS-Za Kam
nik, je v Kamniškem občanu z 
dne 17.1.08 opisala dogajanja 
v občinskem svetu. Verjemite, ni 
mi bilo do smeha to kalimerov- 
sko kazanje na »grde« svetnike z 
desnice, ki se ne strinjajo s pred
logi župana. Pa saj imajo tudi 
»oni« mandat volivcev, torej je to 
njihova legitimna pravica. Pitje
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alkohola pred in med delom ob
činskega sveta če že ni prepove
dano, vsaj ni primemo, zato ne 
vem, ali in zakaj je bilo potrebno 
že pred sejo nazdraviti s šam
panjcem, saj je »likof« ob koncu 
dela! Dobro vemo, kaj in koliko 
misli tisti, ki ga ima pod kapo, 
takrat človek ne more biti zbran 
pri deluje korajžen, razdražljiv 
in zamerljiv. Takrat ne more 
dojemati in celo sprejemati ob
činski proračun. Upam trditi, da 
so prostori občine namenjeni za 
druge stvari, za »nazdravljanje s 
šampanjcem«pa so lokali!!

Iz članka je moč razbrati, 
koliko dobrega dela je bilo v 
tem mandatu opravljeno v ob
čini Kamnik, toda predsednik 
vlade Velike Britanije Winston 
Churchilje rekel, daje vlada do
bra, če ima dobro opozicijo. Ne 
morem razumeti, da so še vedno 
ljudje, ki mislijo, da le oni dela
jo pravilno! Ga. Nina Klisarič 
in LTS-za Kamnik, politika ni 
enoumje, politika je umetnost 
zbliževanja različnih idej, iska
nja konsenzov. V demokraciji 
ni prostora za diskvalifikacijo, 
likvidacijo drugače mislečih, kot 
so to opravljali Hitler, Musolini, 
Stalin, Chavshesko, Castro, Kirn 
II Sung, Sadam Husein, Slobodan 
Miloševič in drugi. Tudi nekda
nji komunistični režim pri nas 
ni bil boljši!Ne bi rad, pa moram 
spomniti, kako se je onemogo
čalo in celo likvidiralo drugače 
misleče: Dahavskiprocesi, Tehar
je, Kočevski Rog, fojbe, tankovski 
jarki v Teznem, tudi zemlja okoli 
Kamnika je krvava od likvida
cij drugače mislečih. Marsikdo 
še vedno ne more razumeti, da 
je današnje politično parlamen
tarno življenje drugačno, glejte 
poročila na TV, tam nas sezna
njajo z dogajanji v DZ RS, kjer je 
»levica« tisti grdi raček, verjetno 
veste za g. Cvikla, g. Lahovnika, 
g. Pečeta, go. Potrata, go. Širca.. 
Ga. Klisarič, pravite, da znajo 
nagajati samo politiki iz »desne«! 
Ne, samo to so politiki, poglejte 
kako se pogovarjajo, ko skupaj 
prihajajo na sejo, pogovarjajo 
se med odmorom, v DZRS so 
šli tako daleč, da bi Vlada RS 
vrnila mandat, če ne bi dobila 
zaupnice, tega županu še ni bilo

potrebno storiti, vi pa bi drugače 
misleče svetnike v žlici vode...? 
Politika, ki je vedno malo »uma
zana«. Hvala Bogu, prišla je in 
še prihaja demokracija, sedaj 
lahko javno poveš svoje mne
nje, čeprav resnica običajno ne
koga zaboli. Danes ni nikomur 
ukazano ploskati govorniku že 
prej, preden pride za govornico, 
danes ni več tako, kot so to dela
li naši partijski delegati še pred 
nedavnim v CK ZKJ ali v Skupš
čini SFRJ v Beogradu, pa tudi v 
Ljubljani. Prof. dr. Aleksander 
Bajt je rekel: »Kjer veliko ljudi 
enako govori, se malo misli!« 
- to velja tudi za občinski svet 
v Kamniku!

Edino, kar se strinjam z vami, 
je to, da bi morala biti tudi v de
mokraciji meja kulturnega iz
ražanja in meja dobrega okusa, 
tudi v demokraciji se nekje zač
ne in konča meja razumnega 
dialoga, toda nihče ne sme biti 
nestrpen do drugače mislečih, 
do drugačnih! Biti nestrpen do 
drugače mislečih je kaznivo de
janje!

Zaradi nestrpnosti do dru
gače mislečih je bilo, je in še 
bo veliko gorja!

Jožef Jelen

Pobuda občinski 
upravi ob pripravi 
občinskega proračuna 
za leto 2009 ali 2010

Vem, da ni običajno, da bi 
tudi navadni občani s svojimi 
predlogi in pobudami sode
lovali pri pripravi občinske
ga proračuna, vendar se mi 
predlog, ki ga občinski upra
vi in širši kamniški javnosti 
predstavljam v nadaljevanju, 
zdi koristen še zlasti za starej
še in druge občane, ki težko 
uporabljajo javni prevoz ali 
pa nimajo lastnega prevoza.

Občinski upravi predlagam, 
da pri pripravi proračuna za leto 
2009 (če je ta že pripravljen, pa 
za leto 2010) preuči možnost, da 
bi preko kakšnega razpisa (ali 
celo koncesije) manjši znesek - 
recimo 12.000 do 18.000 evrov 
na leto oziroma po 1.000 do 
1.500 evrov na mesec - ponudila 
izvajalcu, ki bi bil pripravljen
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v občini Kamnik izvajati taksi 
službo. Res je, da taksi služba 
v Kamniku že deluje, vendar 
je zgolj s to dejavnostjo v naši 
občini zelo težko ali sploh ne
mogoče preživeti. Kljub temu pa 
ocenjujem, da taksi službo v naši 
občini potrebujemo, še zlasti to 
velja za starejše občane, ki težko 
uporabljajo javni prevoz ali pa 
so od avtobusnih postaj preveč 
oddaljeni, vseeno pa občasno 
potrebujejo prevoz, ko svojcev 
nimajo pri roki (recimo do tr
govine, zdravnika, lekarne ali 
za kakšen drug opravek...). Iz
vajalec tovrstnih prevozov ne bi 
zmanjševal zaslužka Kam Busu, 
ker so tovrstne vožnje za našega 
avtobusnega prevoznika neren
tabilne. Rešitev, ki jo predlagam, 
je verjetno tudi cenejša in hitreje 
uresničljiva od vzpostavitve kro
žne avtobusne poti, za katero bi 
občina verjetno prav tako mora
la prispevati nekaj sredstev.

S tem, ko bi občina izvajalcu 
taksi službe zagotovila plačo 
(osnovno socialno varnost), bi 
slednji lahko zaslužek od prevo
zov vlagal v nakup (in vzdrže
vanje) avtomobila, pa tudi cena 
prevozov bi bila lahko v tem pri
meru dostopnejša tudi manj pre
možnim občanom, čeprav tudi 
sedanje cene taksi prevozov po 
naši občini niso pretirane. Do
bro bi bilo, če bi izvajalec taksi 
službe vsaj enkrat letno občinsko 
upravo seznanjal s tem, koliko 
voženj je opravil v zadnjem letu. 
S temi informacijami bi občina 
lažje načrtovala nadaljnje so
financiranje taksi prevozov za 
občane.

Če je moja pobuda za uvr
stitev v proračun za leto 2009 
prepozna, se lahko uvrsti v pro
račun za leto 2010. Dotlej pa 
bi občina s kakšno poizvedbo 
ali anketo med gospodinjstvi 
v naši občini lahko ugotovila, 
koliko voženj s taksijem bi naši 
občani dejansko potrebovali in 
ali je moj predlog sploh smiseln. 
Da pa ne bi z mojim predlogom 
samo nalagal dela drugim, sem 
v pripravah na realizacijo mo
jega predloga pripravljen tudi 
sam sodelovati.

Zoran Jereb
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Uspel dan odprtih 
vrat kamniških SD

Dobro obiskanemu srečanju kamniških komendskih socialnih demo
kratov 30. januarja na Duplici (ne septembra, kot se nam je pomotoma 
zapisalo v prejšnji številki), je v soboto, 16. februarja, sledil dan odprtih 
vrat stranke.

Pred na stežaj odprtimi vrati strankine sobice na Šutni se je ob stojnici, 
obloženimi z domačimi dobrotami, za kar so poskrbele marljive članice, 
dopoldne zvrstilo veliko občanov in občank, ki so z zanimanjem prisluh
nili povabilom članov predsedstva s predsednico mag. Julijano Bizjak 
Mlakar. V pogovorih je bilo slišati marsikateri zanimiv predlog in pobudo 
obiskovalcev v zvezi z lokalno problematiko in splošno gospodarskimi 
in družbenimi razmerami pri nas. Te pobude bodo zelo koristne pri ob
likovanju in uresničevanju strankinega programa, tako na občinski kot na 
državni ravni. Že dosedanje delovanje in programska usmeritev stranke je

Pred odprtimi vrati kamniškim socialnih demokratov na Šutni se je 
zvrstilo veliko ljudi...

pritegnila marsikoga, tudi mlade, da se je kar na licu mesta vpisal med so
cialne demokrate ali pa postal njihov simpatizer in verjetno tudi volivec. 
Mnogi obiskovalci so namreč pritrdili tudi pravilni usmeritvi stranke na 
jesenskih predsedniških volitvah, da je enotno podprla izvolitev novega 
predsednika države dr. Danila Turka. F.S.

200.000 - ZA VARNE POTI!
V Mladi Sloveniji, podmladku Nove Slovenije, smo navdušeni 

nad odločitvijo občinskega sveta občine Kamnik, da je na pobudo 
Mateja Tonina, svetnika iz Tuhinjske doline, izglasoval amandma 
v višini 200.000 evrov, ki bodo namenjena za izgradnjo pločnikov 
v Tuhinjski dolini.

V Mladi Sloveniji smo prepričani, da so varne poti pomembne 
prav za vse prebivalce občine, takp za šolarje, kot tudi za vse ostale 
udeležence v prometu. Zagotavljanje varnosti v cestnem prometu 
bi moral biti eden izmed ciljev občinskega proračuna, saj je var
nost na cestah naložba za prihodnost. Ne želimo si, da bi moral v 
Tuhinjski dolini zaradi obupnega tovornega prometa umreti en 
sam otrok, zato je še toliko bolj nujna izgradnja pločnikov in 
avtobusnih izogibališč. Upamo, da bodo sredstva učinkovito 
porabljena in na ta način koristna vsem občankam in občanom.

Glede na to, da smo v občini Kamnik v zagotavljanju varnosti v 
cestnem prometu in pa umirjanju prometa dokaj nerodni, bomo 
našim starejšim kolegom iz Nove Slovenije tudi v prihodnje dajali 
pobude za čim boljše zagotavljanje varnosti na naših občinskih 
cestah. Poleg izgradnje pločnikov mislimo tudi na umestitev hi
trostnih ovir, kot tudi izgradnjo varnih avtobusnih izogibališč na 
predelih, kjer se je izkazalo, da dosedanji ukrepi niso zagotovili 
dovolj visoke, varnosti. Mlada Slovenija Kamnik

PROMETNA ZMEŠNJAVA

Na cesti Kamnik-Stranje 
vsak dan kaj novega

Prebivalci doline Črne na takšno sliko na poti do Kamnika naletijo 
kar trikrat.

Voznice in vozniki severnega dela naše občine morajo biti vsak dan 
znova pri vožnji v center občine zares skoncentrirani na vožnjo, kar 
je z vidika prometne varnosti zagotovo zelo dobro. Zagotovo pa ni 
dobro, da se prometni znaki na cesti Kamnik- Stranje spreminjajo iz 
dneva v dan, tako smo v zadnjem času na »Velkem jezu« lahko videli 
znak, ki je omejeval vožnjo »pretežkih« tovornjakov, ki ni bil moteč 
za vse ostale uporabnike ceste. Kot kaže, je bil znak samo predpri
prava za naj novejši prometni dosežek, zdaj je cesta na že tako slabo 
preglednem delu polovično zaprta.

Vrhunec, ne vemo čigave modrosti, je zagotovo postavitev pro
metnih znakov, pred zaporo so le-ti hitrost na tem delu omejevali 
na 40 km/h, sedaj, ko je udeležencem na cesti na voljo samo en pro
metni pas, je najvišja dovoljena hitrost 50 km/h!

Vsi vemo, da je ta cesta že nekaj časa žrtev bitke, v kateri se akterji 
očitno ne zmorejo dogovoriti, kdo bo plačal, da bo cesta spet cela in 
varna. Uporabniki lahko samo upamo, da ne postanemo žrtve vsako
dnevne uporabe ceste, na kateri, kljub večkratnim opozorilom, nekate
ri »največji« udeleženci še vedno kažejo, da so najmočnejši na cesti.

SANDI URŠIČ

Zares - nova politika

Srečanje in 1. zbor 
članic in članov

V sredo, 13. februarja, je po
tekalo prvo srečanje stranke 
Zares - nova politika v Kamni
ku, kjer smo postavili temelje 
za delovanje v naši občini. Da 
besede nova politika niso samo 
olepševalni pridevnik našega 
imena, bomo skušali dokazovati 
na vsakem koraku. Tako smo na 
naše prvo srečanje povabili tudi 
predsednike drugih strank na 
Kamniškem, žal se je zaradi seje 
občinskega sveta, ki je potekala 
istočasno, srečanja lahko udele
žila samo predsednica kamniške 
SD Julijana Bizjak Mlakar, smo 
pa prejeli opravičila nekaterih 
drugih predsednikov. Posebej 
pohvalna z moje strani je po
teza kamniške NSi, ki je na naše 
srečanje poslala svojega »poseb
nega poročevalca« in poročilo s 
srečanja objavila na svoji spletni

Stankovič in Barbare Vrhovnik, 
odprl volitve predsednice oz. 
predsednika, seznanil članice 
in člane z osnutkom pravil o 
delovanju občinskega odbora 
in imenoval volilno komisijo. 
Za predsednico oz. predsed
nika sta bila evidentirana Bar
bara Vrhovnik in Aleksander 
Uršič in volilna komisija, ki jo 
vodi Maksimiljan Lavrinc, je 
odločila, da bodo volitve po 
pošti potekale do 7. marca, ko 
bo znano kdo bo vodil občinski 
odbor Zares Kamnik. Volitve 
predsednice oz. predsednika 
po pošti so prav tako nov pri
stop, ki daje možnost odločanja 
prav vsem članicam in članom. 
Na drugem zboru bodo članice 
in člani seznanjeni z rezultati 
volitev in sprejeli bomo pravila 
o delovanju občinskega odbora.

strani, kar je zagotovo dejanje, 
ki ga na državni ravni verjetno 
še ne bomo kmalu doživeli.

Zbor članov je na svojem 
prvem srečanju, ki ga je vodil 
Janez Balantič ob pomoči Nine

točen datum zbora bo objavljen 
na www.zares.si.

Za iniciativno skupino Zares- 
nova politika Kamnik 

ALEKSANDER URŠIČ

Kakovost bivanja otrok v šolah 
vzbudila številna vprašanja

Tudi v Kamniku se je 21. februarja govorilo o žgočih problemih v na
šem šolstvu na okrogli mizi v organizaciji SDM Kamnik. Povabila so se 
udeležili predsednik parlamentarnega odbora za šolstvo g. Branko Grims, 
Rafaela Kožlakar, učitelj na OŠ Toma Brejca g. Miha Babnik in dijak ter 
predsednik dijaške sekcije Tilen Novak. Vsi gostje so se strinjali, da se

razmere v šolah poslabšujejo. Razlogi za nastalo situacijo tičijo v načinu 
življenja, ki je vedno bolj naravnan k zadovoljevanju materialnih dobrin, 
kar najbolj občutijo prav otroci, za katere starši nimajo dovolj časa in so v 
veliko primerih prepuščeni sami sebi. Nekaj je k temu prispeval tudi nov 
pravilnik o pravicah in dolžnostih učencev, ki učiteljem otežuje izrekanje 
kazni in na ta način omogoča otrokom še vgčjo svobodo. Dodatna težava, 
ki se pojavlja v osnovnih in srednjih šolah, so preobremenjeni razredi z 
več kot 30 učenci, v katerih je delo zelo oteženo. Težavo lahko predstavlja 
tudi pomanjkanje učilnic in slabo opremljeni prostori.

Na večjo kakovost bivanja v šolah navsezadnje vpliva tudi politika, ki 
lahko preko vzvodov pravne države širi pozitivne vrednote med ljudi. 
Izpostavljene so bile tudi nekatere rešitve, ki jih predvideva ministrstvo 
za šolstvo. V ospredje vstopa izvajanje različnih programov v šolstvu, ka
mor se namenja tretjina sredstev več kot v prejšnjih mandatih. Z okroglo 
mizo smo v SDM Kamnik želeli predvsem opozoriti na čas, ki ga otroci 
preživijo v šolah, ob tem pa ugotovili, da za dobro počutje lahko največ 
naredijo sami s tem, da z veseljem hodijo v šolo, pri tem pa so jim lahko 
starši in učitelji v veliko pomoč.

Za konec pa še komentar Slovenske demokratske mladine na 
sprejetje proračuna občine Kamnik za leto 2008! V SDM-ju smo 
zgroženi nad glasovanjem svetnikov občine Kamnik za nekatere amand
maje na proračun za leto 2008. Še posebej moteče je dejstvo, da so svet
niki zavrnili amandma SDS-a, ki bi namenil 140.000€ za SOFINANCIRA
NJE CEPLJENJA DEKLIC PROTI HPV! Žal je mnenje večine (predvsem 
koalicijskih svetnikov), da je takšno cepljenje manj pomembno kot pa 
postavitev spomenika živali, ki je izumrla pred več tisoč leti! To nam da 
vedeti, da je očitno nekaterim bolj pomemben spomin na izumrle živali 
kot pa zdravje še vedno živečih ljudi! Ne moremo mimo tega, da sedaj 
lahko že jasno rečemo, da spomenik mamutu ne bo le njegov spomenik, 
temveč bo spomenik vsem bolnicam, obolelim z virusom HPV!

OO SDM Kamnik

ALTERNATIVA!
V ponedeljek, 18. februarja, 

je v galeriji Veronika potekal 
6. letni zbor članstva Nove Slo
venije Kamnik. Članice in člani 
so obravnavali poročila o delu 
stranke v letu 2007 in sprejeli 
predloženi program dela za leto 
2008. Kot gost stranke se je zbo
ra članstva udeležil predsednik 
sveta NSi in vodja poslanske 
skupine NSi Jožef Horvat. 
Predsednik občinskega odbora 
in vodja svetniške skupine Nove 
Slovenije Kamnik Matej Tonin 
je v svojem poročilu s pomočjo 
slikovne prezentacije orisal 
delo Nove Slovenije Kamnik v 
letu 2007.

Delo svetniške 
skupine NSi

Kot ključne uspehe svetniške 
skupine NSi v preteklem obdok 
ju je izpostavil preprečitev po
dražitve vrtcev v Kamniku, zago
tovitev 200.000 € proračunskih 
sredstev za gradnjo pločnika v 
Tuhinjski dolini, zagotovitev 
več sredstev za kulturni dom 
v Podgorju. Svetniška skupina 
NSi je s strokovno utemeljeni
mi argumenti preprečila, da 
bi se na območju južnega dela 
Stola zgradil nov trgovinski 
center in se zavzela za izgrad
njo moderne obrtno-poslovne

cone. Ob vsem tem je potrebno 
omeniti, da je svetniška skupina 
NSi pri obravnavi proračuna za 
leto 2008 vložila kar 26 amand
majev, s katerimi je oblikovala 
svoj t.i.»alternativni program 
občinskega proračuna«. Alter
nativni program proračuna je 
vseboval: več denarja za mlade 
družine, več za socialno šibke, 
več za osnovne šole, več za mla
dinska in otroška igrišča, več za 
obnovo kulturno-zgodovinskih 
spomenikov, več za neasfaltira- 
ne ceste in več denarja za razvoj 
turizma in malega gospodarstva. 
Tonin je povedal, da gre pri ob
likovanju proračuna 2008 zgolj 
za vprašanje prioritet. Dejal je, 
da so investicije, ki jih je pred
lagala svetniška skupina Nove 
Slovenije, v tem trenutku veliko 
bolj potrebne kot izgradnja po
vezovalne ceste med Ljubljansko 
cesto in »obvoznico«. S tem, ko 
so svetniki NSi predlagali, da bi 
v proračunu za leto 2008 ukinili 
postavko »gradnja mostu (pro
jekt EU) in B 31 - povezovalka«, 
bi se sprostilo 1 milijon € sred
stev, ki bi jih lahko koristneje 
porabili na drugih področjih, 
hkrati pa bi županu zagotovili 
dodaten čas, da ponovno pre
misli o obrtno - poslovni coni 
na Duplici (južni del Stola) in o 
prometni obremenitvi, ki bi jo

prinesla povezovalka. Znano je, 
da je naš ključni prometni pro
blem prometna povezava sever- 
jug in ne vzhod-zahod. Povezo
valka bi na trenutni »obvoznici« 
pomenila zgolj dodatno oviro, 
ki bi še poslabšala že tako slabo 
prometno situacijo, je alterna
tivni program obrazložil vodja 
svetniške skupine NSi Matej 
Tonin. Glede na to, da so svet
niki NSi nepričakovano uspeli 
s svojim predlogom, ki so mu 
dajali absolutno prednost pred 
vsemi drugimi zadevami - t.j. 
čimprejšnja zagotovitev cestne 
varnosti pešcev in krajanov Tu
hinjske doline, so proračun za 
leto 2008 sicer podprli, vendar 
še vedno vztrajajo pri oceni, da 
je proračun za leto 2008 slab in 
bi lahko bil veliko boljši, če bi 
bilo upoštevanih še več amand
majev svetniške skupine Nove 
Slovenije. Vsekakor pa bo svet
niška skupina NSi v prihodnje 
budno spremljala uresničevanje 
izpolnjevanja posameznih po
stavk in bo v primeru izigrava
nja ali nespoštovanja tudi ostro 
reagirala.

Aktiven podmladek 
je jedro NSi Kamnik

O izredno aktivnem delu šte
vilčnega občinskega podmladka

Nove Slovenije - Mlade Slovenije 
Kamnik, je poročal predsednik 
podmladka Domen Gruden. 
Med projekti, ki so jih izpeljali 
sami in v sodelovanju s pod
mladkom na državni ravni, je 
izpostavil zlasti: tradicionalno 
odbojko na mivki v Strunjanu, 
izlet po poteh generala Rudolfa 
Maistra, rafting na Kolpi, že tra
dicionalni nogometni turnir v 
Tuhinju, vzpon na Triglav, ude
ležbo na kongresu Mlade Slove
nije v Celju in zelo aktivno po
moč pri predsedniških volitvah 
jeseni lansko leto.

Nova Slovenija 
je trdna stranka

Na koncu zbora članstva je 
Matej Tonin poudaril, da je 
Nova Slovenija trdna stranka, še 
posebej v občini Kamnik, tako, 
da jo ne morejo uničiti niti me
dijski napadi in javnomnenjske 
manipulacije. Zgolj kot primer je 
navedel, da so mediji in ankete 
Novi Sloveniji leta 2000 napove
dovali 1% podpore, pa vendar je 
na volitvah dobila 8%. Tonin je 
zaključil, da je bojazen o neuspe
hu Nove Slovenije odveč in na
povedal dober rezultat na jesen
skih državnozborskih volitvah. 
Več na www.nsi-kamnik.net

Nova Slovenija Kamnik

Udeleženci zbora članstva Nove Slovenije Kamnik.
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KD CALCIT NA ZIMSKIH PRIPRAVAH
Visoke temperature in ozele

neli travniki nas v zadnjem času 
opominjajo, da je kolesarska se
zona tik pred vrati. Vodstvo Ko
lesarskega društva Calcit Kamnik 
se tega dobro zaveda, zato je svo
je najmlajše tekmovalce odpelja
lo na zimske priprave v hrvaško 
Istro.

Vsi tekmovalci, ki so se v času 
zimskih počitnic udeležili brez
plačnega petdnevnega kolesar
skega kampa, so se s kolesarstvom 
začeli aktivno ukvarjati šele ko
nec prejšnjega leta. Za kakovo
sten trening in doseganje dobrih 
rezultatov na tekmovanjih pa so 
potrebna vrhunska kolesarska ob
lačila. Društvo je tako s pomočjo 
nekaterih staršev pridobilo no
vega sponzorja, podjetje OGENJ 
d.o.o., ki je poleg Calcita poskr
bel, da so vsi tekmovalci prejeli 
brezplačne zimske in poletne 
komplete kolesarskih dresov. 
Namen kampa je tekmovalce, ki 
so se letos (odkar smo se bolj 
posvetili delu z mladimi) pričeli 
ukvarjati s tekmovalnim gorskim 
kolesarstvom, kar najbolje pri

praviti na prihajajočo sezono, tudi slike in video posnetke do- tako na kolesu kot brez. Vsi, ki
Vsak dan so imeli poleg napornih poldanskih treningov in tako po- vas kolesarstvo zanima in se radi
treningov tudi dvourno predava- pravili nastavitve kolesa, pozicijo vozite s kolesom, vas vabimo, da
nje, kjer so se seznanili s tehniko na kolesu,... se nam pridružite pri treningih,
vožnje v prometu, pravilno in Vsi so v teh petih dneh nesko- Več informacij dobite na tel. št:
zdravo športno prehrano, osno- nčno uživali in se, kot je v navadi, 051/31-65-64.
vah treninga, pogledali pa smo si na vseh naših treningih zabavali MOHOR VRHOVNIK

Kolesarski podmladek KD Calcit se je že pripravil na novo sezono, ki je pred vrati!

Tretji rojstni dan 
Špara v Kamniku

Minulo soboto, 23. februarja, je 
Supermarket Spar Kamnik praz
noval svojo tretjo obletnico. Kot 
je že kar v navadi, so se v družbi 
Spar Slovenija ob tej priložnosti 
za zaupanje in povezanost z lokal
nim okoljem zahvalili z donacijo 
najmlajšim občanom - malčkom 
kamniškega vrtca so podarili pre
nosni radio z ojačevalcem znam
ke JVC. Vzgojiteljice in radovedne 
otroke pa je obiskal zajček Sparky 
že nekaj dni pred praznovanjem 
in jih že takrat ob veselem in za
bavnem programu razveselil z ig
rali in drugimi 
didaktičnimi 
pripomočki 
(na fotografi
ji).

Zaposleni v 
Šparu so po
skrbeli, da je 
bilo sobotno 
druženje z 
obiskovalci 
prijetno ob 
zvokih ansam
bla Zreška po
mlad, okusni 
hrani in osve
žilni pijači.

Otroke je animiral rumeni zajček 
Sparky, jim delil sladke bonbone 
in pisane balone, odrasli pa so se 
posvetili nagradni igri kolo sre
če in domov odnesli katero iz
med številnih praktičnih nagrad. 
Praznovanje pa se je zaključilo z 
razrezom slastne torte, s katero 
so se posladkali obiskovalci Su
permarketa Spar Kamnik, ki so 
supermarket na 1.045m2 površi
ne s kvalitetno ponudbo lastne in 
mnogih drugih blagovnih znamk, 
za katero skrbi 27 zaposlenih, 
sprejeli za svojega.

SPOMINSKI POHOD 
NA GRINTOVEC

V alpinističnem odseku 
PD Kamnik velja dogo
vor, da se v drugi polovi
ci januarja odpravimo na 
Grintovec v spomin na 
vse člane, ki so preminili 
v planinah in gorah. Je 
pa ta udeležba popolno
ma neobvezna - vsak sam 
presodi, če mu tak način 
spomina na preminule to
variše in prijatelje ustreza.
Lahko se gre kakšen teden 
prej ali pozneje, čeprav je 
okvirni datum izbran zato, 
ker se je 19- januarja 1991 
v slapu nad Žagano pečjo 
smrtno ponesrečil Danilo 
Golob, 17. januarja 1997 
pa je med reševalno akci
jo na severnem pobočju 
Brane kložasti plaz odne
sel v smrt Janeza Plevela.
Seveda se spominjajo tudi drugih 
tovarišev in tovarišic, ki so umrli 
v hribih - od Albeta Stuparja, Ce
neta Grčarja, Draga Ceršaka, Mar
jana Perčiča, Miha Laha, Štefana 
Kukovca, Ceneta Kramarja, Stane
ta Resnika pa do Sonje Lanišek, 
Mateja Mošnika in drugih.

Letošnji spominski pohod je

' *. ■'<
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Med vzponom na Grintovec tik pod Kokr- 
skim sedlom.

bil zaradi nevarnosti plazov pre
stavljen za en teden, tako da je 
potekal 26. in 27. januarja. Udele
žilo se ga je več kot 50 članov AO 
in tudi nekdanjih članov, večina 
v soboto. Med njimi so bili tudi 
udeleženci letošnje alpinistične 
šole, ki so tako opravili tudi svoj 
prvi zimski plezalni vzpon.

Dobro zane!
Riž Zlato polje
Droga Kolinska, 800 g

Probiotični jogurt EGO Voda Za symphony
Ljubljanske mlekarne, 500 ml Pivovarna Union, 0.5 I

redna cena = 1 kos 0,94 
ob nakupu 2 ali več 
= 1 kos 0,75

redna cena = 1 kos 1,19 
ob nakupu 2 ali več 
= 1 kos 1,03

redna cena = 1 kos 0,47 
ob nakupu 2 ali več 
= 1 kos 0,36

Ponudba velja do 11.3.2008 oz. do prodaje zalog. SPAR SLOVENIJA, d.o.o., Ljubljana, Letališka cesta 26 www.spar.sl. Cene so v EUR.

Dobrodošli v supermarketu S PAR ® KAMNIK!

Iz MC Kotlovnica

Video delavnice in večer 
stand-up komedije

Vsak torek zvečer v Kotlovnici (namesto oranžne) prevladuje zelena 
ban/a. Zakaj zelena? Ker je odlična podlaga za video produkcijo. Tako 
smo v Kotlovnici začeli s serijo tedenskih napovednikov, ki si jih lahko 
ogledate na spletni strani www.kotlovnica.si. Mogoče si je predstavljati, 
da je vsako snemanje zelo zabavno, obenem pa poučno, saj vsi udele
ženci spoznavamo osnove profesionalnega snemanja in kamere, premiki 
kamere, koti snemanja, vrste kadrov in posnetkov, chroma key-tehniko, 
postavitev luči, iskanje kvalitetnega zvoka ... Vodja video delavnic Jan 
Zavbi želi v prihodnosti snemalno ekipo popeljati tudi na teren in tako 
ujeti marsikateri dogodek v Kamniku in okolici. Če vas zanima, kaj se 
dogaja za in pred kamero, se ob torkih (20.00) ustavite v Kotlovnici.

Dolgčas pa v Kotlovnici lahko preganjate tudi najmlajši. Od torka do 
sobote od 13. ure dalje se lahko zabavate z računalniškimi igricami in 
brskanjem po internetu. Ustvarjajte v likovnih delavnicah, poslušajte 
glasbo, igrajte družabne igre in ročni nogomet ali kar tako poklepetaj
te in se družite z vrstniki. Vse to velja tudi za malce starejšo mladež.

Z zadovoljstvom napovedujemo prvi večer stand-up komedije v 
Kamniku. Do solz vas bodo nasmejali izkušeni StandAp fantje, ki so za
bavali množice že na Trnfestu, Lentu, Kud-u France Prešeren, Gromka 
in drugje po Sloveniji. To so Vid Valič, Tin Vodopivec in Perica Jerkovič. 
Sobota, 1. marec, ob 20.00. Izjemoma vstopnine ni. Več o večernih do
godkih, ki jih ne smete zamuditi, si preberite na naši spletni strani.

EKIPA MC KOTLOVNICA

Podjetje Mediadomjezvselej odlično založeno tehnično trgovino, 
ki so jo v Kamniku odprli pred 7 Leti, obogatilo trgovsko ponud
bo ne le za Kamničane, ampak tudi okoličane, ki so že več let 
pogrešali ponudbo kvalitetnih, sodobnih tehničnih izdelkov po 
ugodnih cenah.
Kot pravi lastnik podjetja Miro Gojdina, so kotComingova franšizna 
trgovina v prvih dveh letih doživljali hude preizkušnje, a njihove 
usode niso delili. Ravno nasprotno — s trdim delom, energijo, 
pozitivnim odnosom do kupcev, ki se jim s strokovnimi nasveti 
res posvetijo in približajo, ter seveda s široko paleto kvalitet
nih izdelkov in s stalno ponudbo akcijskih izdelkov, je družba 
Mediadom odločno stopila na pot samostojnega ponudnika 
vsega, kar potrebuje moderen dom: BELA TEHNIKA IN GOSPO
DINJSKI APARATI, AVDIO VIDEO TEHNIKA S POUDARKOM NA 
SODOBNIH TRENDIH LCD TV IN 
PLAZMA TV, RAČUNALNIŠTVO in 
še vrsto izdelkov za lepše 
življenje in prosti čas. bas*

Kot vedo povedati kupci, radi zavijejo v Mediadom, saj jih tam 
sprejme prijazno in tehnično podkovano osebje z obilo infor
macijami o lastnostih in uporabi izdelkov, kupljeno blago pa 
jim največkrat dostavijo na dom že isti dan in to brezplačno. 
Ob vsem tem lahko plačamo obročno do 24 mesecev, brez ob
resti do 12 mesecev.
Glede na načrte kolektiva se tako podjetju Mediadom kot tr
govski skupini Bela plus (www.belaplus.si), katere vidni in 
ustanovni član je, obeta lepa prihodnost. 0 prizadevanjih, da 
kupci v njihovi trgovini na Ljubljanski cesti 3/c v Kamniku, 
tel.: 01/839 47 97, 041/415-758 kupujejo kvalitetno blago 
po ugodnih cenah, pa se prepričajmo z obiskom!
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Vse večja priljubljenost 
športnega plezanja

Športno plezanje, ki se je sprva razvilo kot smer alpinizma, je 
bilo kot športna panoga predolgo v senci ostalih, bolj popularnih 
športov. Do danes pa se mu je uspelo razviti v samostojno šport
no panogo, ki je vse bolj priljubljena tako med mlajšimi kot tudi 
starejšimi plezalci.

Glavni razlog za vse večjo priljubljenost je ta, da je z razvojem opreme 
to postala varna dejavnost, ki poteka v naravnih plezališčih ali na umetnih 
stenah. Plezališča so navadno nizke lahko dostopne nekrušljive stene, 
včasih tudi samo nizki skalni bloki, umetne stene pa so nizke, na kateri 
se ne uporablja vrvi, ali visoke, kjer veljajo ista pravila kot v plezališču. Na 
umetnih stenah se odvijajo tudi (skoraj) vsa tekmovanja.

V Sloveniji je razmah tovrstnega gibanja vse večji in Slovenci se lahko 
pohvalimo s tem, da sodimo v sam plezalni vrh.

Tudi v Kamniku imamo zadnje 
dve leti umetno balvansko steno, 
ki vsem privržencem tega športa 
omogoča kvalitetne treninge, ki 
potekajo pod vodstvom inštruk
torjev. Dobri rezultati kamniških 
plezalcev se kažejo na državnem 
nivoju in kot primer lahko na
vedemo Petra Jereba, ki je v ka
tegoriji cicibanov postal državni 
prvak v balvanskem plezanju leta 
2007, in kadeta Roka Hribarja, ki 
je zasedel 4. skupno mesto v bal
vanskem plezanju. Imamo tudi 
dva kategorizirana plezalca pri 
olimpijskem komiteju Slovenije 
- to sta Sašo Hribar (državni raz
red) in Rok Hribar (perspektivni 
razred) ter ostale privržence tega 
športa, ki redno trenirajo in se v 
lastni organizaciji udeležujejo 
najrazličnejših plezalskih izletov 
po Evropi in ostalih državah.

Če bi tudi vi želeli športno popestriti vaše življenje, spoznati nove ob
raze, uživati v lepotah narave in se pri tem dobro razmigati, je plezanje 
dober način za to. Pa naj bo to v smislu profesionalnega plezanja ali pa 
le nedeljskega izleta za sprostitev duha. Vse, ki bi radi o športnem ple
zanju izvedeli še veliko več, vabimo na uvodni sestanek ŠPORTNO 
PLEZALNE ŠOLE 10. marca ob 19. uri v prostorih PD Kamnik. Več 
informacij na 031349587 (Sašo). JASMINA VOLER

Iz odbojkarskega tabora

HUD BOJ ZA 
DRUGO MESTO

Odbojkarji Calcita so v derbiju kroga na domačem terenu 
izgubili proti Triglavu s 3:2, kar je takrat sicer kazalo na za
nesljivo uvrstitev na drugo mesto. A je prišel šesti krog in 
niz »nerazumljivih« rezultatov. Med njih lahko štejemo tudi 
gladko zmago Triglava nad Salonitom, ki je kljub gladki zmagi 
Calcita nad Svitom še kako zakompliciral situacijo v boju za 
drugo mesto. V primeru ene same točke Calcita v Salonitu in 
gladke zmage Triglava v Ljubljani bi namreč Gorenjci prehiteli 
Kamničane in imeli tako prednost domačega terena v med
sebojnem četrt finalnem dvoboju. Vseeno pa se v četrtfinalu 
obeta prava poslastica, saj je že zadnja tekma med Calcitom 
in Triglavom napolnila kamniško dvorano. V klubu so veseli, 
ker se na tekmah zbira vse več mladih navijačev, ki glasno 
spodbujajo domače odbojkarje.

Dekleta odlično na poti v najelitnejšo ligo
Izredno pomembno zmago v drugi ligi pa so v gosteh pri 

Mislinji zabeležile Kamničanke, ki so se tako zopet povzpe
le na drugo mesto na lestvici. Glede na to, da so sedaj pred 
Kamničankami res samo »lahke« tekme, lahko pričakujemo, da 
bodo Kamničanke tudi na koncu osvojile drugo mesto ali celo 
prvo, kar pomeni vnovično uvrstitev v najelitnejšo ligo.

Kamniški tretjeligaši pa so v zadnjih dveh krogih zabeležili 
dve zmagi in sicer proti Prvačini 2 in Mokronogu in so se tako 
zasidrali na četrtem mestu.

Zaradi šolskih počitnic pa so v zadnjih dveh tednih tekmovali 
le starejši dečki, ki so na domačem terenu v Stranjah premagali 
Logatec in Kostanjevico in so tako že na drugem mestu. Najmla
jši kamniški ekipi v mini odbojki pa sta se na turnirjih v Ljubljani 
in Novem mestu uvrstili na turnirje za mesta.

Cicol.

RAČUNOVODSKE IHIBO/ d.».o.
STORITVE Kamnik, Zikova al. 4
.... . - tel.: 01/831-45-15.

za podjetja, društva. $.p. 031/305-451

PRVI MESEC BREZPLAČNO!

ZAČENJA SE NOVA TEKMOVALNA SEZONA 2008 V LOKOSTRELSTVU
Ker se nova lokostrelska sezona 

začne takoj po novem letu" in tra
ja do konca leta, so naši mladi in 
nekoliko manj mladi kamniški lo
kostrelci že začeli z medsebojnimi 
boji na dveh slovenskih tekmah.

Prvi letošnji dvoranski loko
strelski turnir FITA INDOOR 18m 
je potekal v Škofji Loki. Na njem 
so tekmovali tekmovalci v vseh 
štirih slogih, kar je posledično 
pomenilo zaradi velikega 
števila prijavljenih udele
žencev za organizatorja 
kar velik zalogaj. Ker so se 
nekateri člani LKK udeležili 
mednarodnega tekmovanja 
v Franciji, je imel naš klub 
na tej tekmi nekoliko manj 
tekmovalcev, ki so tekmo
vali v disciplinah goli in 
ukrivljeni lok, imeli pa smo 
tudi mladega predstavnika 
v sestavljenem loku. Na tek
mi sta se najbolj odrezala 
med kadeti Rajh Gregor, 
ki s 534 krogi zmagal, prav 
tako pa je med dečki s 538 
krogi zmagal Štrajhar Kle
men. Ostale uvstitve so bile 
naslednje:

Člani, ukrivljeni lok: Ver
bič Rok, 7. mesto

Kadeti, ukrivljeni lok: 
Komočar Jaka, 7. mesto,

Cezar Klemen, 12. mesto 
Dečki, ukrivljeni lok: Pipan Jan, 

6. mesto
Mlajši dečki, sestavljeni lok: Pe- 

stotnik Jakob Jaka, 2. mesto 
Veterani, goli lok: Močnik Du

šan, 3. mesto
Še posebej pa gre moralna po

hvala našim trem članom Fideršek 
Dušanu, Galin Gašperju in Kri
žman Sandiju za prvo udeležbo

na kakšnem tekmovanju, kjer so 
si med 18 tekmovalci razdelili 12., 
14. in 15. mesto. Upamo, da so 
premagali prvo tremo.

Čez teden dni pa smo se starši 
skupaj z našimi najmjajšimi člani 
LKK zopet odpeljali v Škofjo Loko, 
kjer je potekalo regijsko tekmova
nje slovenskih osnovnih in srednjih 
šol, kjer so naši fantje poskušali pri- 
streljati normo za državno prven

stvo, ki bo v Postojni. Čeprav je bilo 
med njimi tudi nekaj takih, ki so 
se tekme udeležili prvič, so normo 
pristreljali vsi in s tem opravičili 
svoj trud na treningih in spravili v 
dobro voljo trenerja Letnar Duša
na in vaditelja Fideršek Mateja in 
Andrejka Matejo, saj so Kamničani 
odnesli kar 4 zlate medalje.

Pa poglejmo uvrstitve, ki so jih 
dosegli kategorizirani tekmovalci 
s tekmovalno licenco:

7-9 razred (ukrivljeni lok):Štraj- 
har Klemen, 1. mesto 

dijaki (ukrivljeni lok): Rajh Gre
gor, 4.mesto, Komočar Jaka, 5.me
sto, Cezar Klemen, 11. mesto.

Nekategorizirani tekmovalci 
brez tekmovalne licence:

1-3 razred (goli lok): Križman 
Adrijan, 1. mesto, Oražem Miha, 
5. mesto, Slanovec Lan, 7. mesto 

4-6 razred (goli lok): Gjurin 
Luka, 1. mesto, Besal Žiga, 4. me
sto, Štrajhar Gašper, 5.mesto 4- 6 
razred (ukrivljeni lok): Zore Nejc, 
1. mesto

7-9 razred (goli lok): VViegele 
Urh, 5. mesto, Ostrovršnik Miha, 
13. mesto

dijaki (goli lok): Podbevšek 
Anže, 3. mesto 

VSE V ZLATO!
Štrajhar Blanka 

LKK

Kamniški plavalci 
navdušili

Kamniški plavalci so se v februarju udeležili treh državnih 
prvenstev v kratkih bazenih. Prvi so svoje uspešne nastope na 
štiridnevnem tekmovanju v Mariboru zaključili člani, mladinci 
in kadeti. Najboljšo uvrstitev je dosegel naš najstarejši plavalec 
Aleš Kuhar v disciplini 50 metrov prsno s tretjim mestom v 
državi. Alešu je poškodba pred prvenstvom otežila, da bi dosegel 
še kakšno odlično uvrstitev. Tudi ostali plavalci iz našega kluba so 
si z veliko borbenostjo priplavali popoldanska finala, v katerih so 
moči merili s trenutno najboljšimi plavalci v državi.

V Kranju so svoje nastope komaj dočakali naši najmlajši plaval
ci. Na državnem prvenstvu mlajših dečkov in deklic je nastopilo 
več kot 200 mladih plavalcev. Med 21. nastopajočimi klubi je kam
niški klub s samo sedmimi plavalci dosegel odlični ekipni uspeh. 
Skupno 8. mesto je velika vzpodbuda za delo v nadaljevanju pla
valne sezone. Pohvalimo se lahko, da smo na tem prvenstvu dobili 
državnega prvaka Adama Zupana in državno prvakinjo 
Kristino Uršič. Zupan je poleg naslova najboljšega v disciplini 
50 metrov kravl dosegel še najboljši rezultat v disciplini 100 me
trov hrbtno. Na prvenstvu si je priplaval skupno sedem medalj. 
Kristina je vse prisaotne na tekmovanju presenetila z zmago na 
50 metrov delfin in s tretjim mestom na 50 metrov prsno. Med do
bitniki priznanj Plavalne zveze Slovenije je bil tudi Jaka Podjed 
s tretjim mestom na 50 metrov prsno. Omenimo še 5. in 4. 
mesto štafete mlajših dečkov v postavi Adam Zupan, Žan 
Špenko, Jaka Podjed in Gašper Vrhovnik. Manj kot sekundo 
pa je zmanjkalo Barbari Nežmah, da bi osvojila 3. mesto na 100 
metrov delfin. Vseeno pa je bila s 4. mestom zelo vesela. Pohvala 
gre prav vsem najmlajšim tekmovalcem za odlične rezultate, ki 
so rezultat ekipnega dela.

Ekipa PK Kamnik z nosilcema medalj in državnima prvakoma Adamom 
Zupanom (naslova prvaka v disciplini 50 metrov kravl in 100 metrov 
hrbtno, skupno sije na DP priplaval sedem medalj) in Kristino Uršič z 
zmago na 50 metrov delfin in s tretjim mestom na 50 metrov prsno ter 
z dobitnikom diplome v mlajšem letniku Jakom Podjedom.

Zadnji so svoje nastope na državnem prvenstvu za dečke in 
deklice v Celju dočakali štirje plavalci našega kluba. V zadnjih 
dneh februarja je bilo Celje mesto komedije in dobre volje. Tudi 
mi smo imeli razlog za dobro voljo. Rok Limoni, Hana Mavrič 
in Liza Uršič so si s popravljenimi osebnimi rezultati priplavali 
popoldanska A in B finala in s tem uvrstitev med najboljših osem 
oz. šestnajst v državi. Ponovno smo z majhno ekipo dosegli uvr
stitev med najboljših deset klubov v Sloveniji. V vednost vsem, ki 
boste članek prebrali do konca, da vse te odlične rezultate naši 
plavalci dosegajo z veliko voljo in veselja do plavalnega športa. 
Brez podpore staršev in vseh, ki omogočajo delo kluba, takšnih 
uspehov ne bi bilo. Smo edini klub v državi, ki se mora osem me
secev voziti v Ljubljano oz. Kranj, kjer nudijo zadovoljive pogoje 
za 180 tekmovalnih treningov, kolikor jih naredimo v zimskem 
delu sezone. V številkah to pomeni 12.600 prevoženih kilome
trov, ali bolj razumljivo, na cesti prebijemo kar 11 dni na leto. Od 
meseca oktobra, ko so v ZUIM-u odprli 16-metrski bazen, name
njen predvsem plavalnim tečajem, tudi s tekmovalno ekipo trikrat 
tedensko od šeste do pol osme ure zjutraj izkoristimo za suhi in 
vodni trening. Ne glede, kako se bo odvijala dolgoletna zgodba s 
pokritim bazenom v Kamniku, vas bomo še vedno navduševali z 
odličnimi uspehi. Več informacij o našem klubu si lahko prebere
te in ogledate na spletni strani: www.plavalniklub-kamnik.si

VLADO VUČKO
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www.peugeot308.sl

POL DENARJA 
POLN U ŽITE K.

DOBITNIK NAGRADE ZLATI VOLAN V NEMČIJI V SVOJEM RAZREDU

Peugeot 308 je zdaj na voljo z novim nivojem opreme m z novo. varčno ponudbo financiranja: 
polovico kupnine poravnate ob nakupu, drugo polovico pa čez dve leti in to brez obresti. Vmes pa 
se prepustite brezskrbnemu užitku v vožnji. NARAVNO UČINKOVIT.
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KOŠARKARJI CALCITA MAVRICE.

V zadnjih dveh krogih 
2. skl dve odlični zmagi

Košarkarji Calcita Mavrice sov 18. krogu dosegli odmevno zmago 
v hramu slovenske košarke, saj so v dvorani Tivoli zopet premagali 
Union Olimpijo ml. Vendar pa začetek tekme ni nakazoval takšnega 
konca. Mladi igralci Olimpije so zadevali z vseh položajev, še posebej 
so bili dobri pri metih za tri točke. Ob polčasu so domači vodili z 
rezultatom 44:37. Začetek drugega polčasa pa je prinesel preobrat. 
Odlična conska obramba je prinesla tudi več možnosti za protinapad. 
Tretjo četrtino so igralci CALCITA MAVRICE dobili za 11 točk. Tekma 
je bila napeta do konca. Za odlično igro velja pohvaliti celotno ekipo. 
Se posebej pa so izstopali Trifunovič z zadetimi kar štirimi trojkami, ki 
so držale ekipo CALCITA MAVRICE vseskozi v igri za zmago, standard
no dobrega Štruklja z 26 doseženimi točkami, mladega Rastoderja, ki 
je v zadnji minuti zadel vse štiri pomembne proste mete, predvsem 
pa kapetana Grego Kajniha, ki je odigral morda celo najboljšo tekmo, 
odkar igra za ekipo Calcit Mavrice. Z doseženimi 15 točkami in kar 
devetimi asistencami je v igro vnašal svežino, na koncu pa ob zvoku 
sirene zadel odločilni koš za zmago z rezultatom 83:85. Prav tako velja 
pohvaliti tudi trenerja Košaka, ki je s pravilnimi taktičnimi menjavami 
prav tako dodal svoj delež k zmagi v dvorani Tivoli.

V istem tednu pa so v 19- krogu igralci CALCITA MAVRICE nadalje
vali svoj zmagoviti pohod. V domači dvorani so pričakali ekipo Nazarij 
in jo pričakovano premagali z rezultatom 92:76. Domači so vodili 
skoraj celotno srečanje. V prvi četrtini so gostje še nekako dohajali 
domače in ob koncu prvega polčasa zaostajali le za 6 točk. Nato pa 
je prva peterka domačih v tretji četrtini dodala plin in le-to dobila za 
16 točk. Tekma je bila tako odločena. Na koncu so igralci CALCITA 
MAVRICE malce popustili in omogočili, da so gostje malce ublažili 
poraz. Visoko vodstvo je omogočilo domačim, da se predstavijo s ce
lotno ekipo, tako je na tekmi nastopilo vseh 11 igralcev. Tudi tisti iz

S2-INVEST d.o.o.

razpisuje prosta delovna mesta za: 
-več zidarjev, tesarjev
Delo poteka po gradbiščih 
v okolici Kamnika.

Informacije na:
S2-INVEST d.o.o.
Perovo 8d, Kamnik 
040/530-530

lAGROPROMET CERKLJE j
I Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 I

Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

| UGODNA PONUDBA: j
I - ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine | 
I tropine, sončnične tropine, krmilne moke) |

I - VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, I 
I kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene I

j - sprejemamo naročilaza kokoši pred nesnostjo, j 
enodnevne in kilogramske piščance

SEMENSKA KORUZA in 
SEMENSKE TRAVE

- MOKA tip 500, - UGODNE CENE 
SLADKOR ŠE CENEJŠI KOT LANI!

JABOLKA ZA OZIMNICO

ETI
Smo družba s 1300 zaposlenimi v Kamniku, Izlakah in Trbovljah. 
Od leta 1950 do danes smo se razvili v enega vodilnih svetovnih 
proizvajalcev v svoji dejavnosti.

V PROIZVODNJI KERAMIKE - STEATITA, 
NA LOKACIJI KAMNIK - BAKOVNIK,

TAKOJ ZAPOSLIMO VEČ 
DELAVCEV / DELAVK

Delo poteka na strojih in je izmensko.
Od kandidatov pričakujemo osnovnošolsko izobrazbo, vestnost in 
odgovornost.
Podrobne informacije o razpisanih delovnih mestih so na voljo 
v kadrovski službi na telefonu 01/ 83 18 919, na spletni strani 
www.eti.si, na Uradu za delo v Kamniku, oz. na naslovu ETI 
Elektroelement d.d., PC Steatit Kamnik, Bakovnik 4 a, 1241 
Kamnik, kamor pošljite tudi svoje prijave.
Informacija v skladu z Zakonom o preprečevanju dela in zaposlovanja na čmo:
ETI Elektroelement d.d., Obrezija 5, 1411 Izlake, odgovorni osebi - uprava: mag. Tomaž Berginc, 
Maja Opresnik Kovačič

mladinskih vrst so dodali svoj delež za novo zmago, ki je CALCIT MAV
RICO dodobra utrdilo v sredini lestvice 2.SKL. Do konca sezone so 
ostali še trije krogi, vendar pa bodo igralci CALCITA MAVRICE 
v kamniški dvorani nastopili le še v soboto, 8. marca, ob 17h, 
ko se bodo srečali z vodilno ekipo, ki še ni doživela poraza v 
letošnji sezoni, ekipo Casino Maribor.

Nekateri menijo, da je prišel čas, da tudi Mariborčani okusijo gren
kobo poraza. Pridite v čim večjem številu, saj bodo tako domači še 
lažje dosegli zastavljeni cilj. ROBERT PROSEN

Iz kegljaških vrst

Zmaga Calcita 
v derbiju kola

Minuli teden je bil za kamni
ško kegljanje izredno uspešen. 
Ponovno so vse naše ekipe zma
gale. Obe ženski ekipi sta zmagali 
na gostovanju. Prva ekipa Eta je v 
la ligi zmagala v Mariboru proti 
ekipi Konstruktorja z izidom 6:2. 
Od naših je bila najboljša Majda 
Lužar s 570 podrtimi keglji. Tako 
imajo dekleta 13 točk in zaseda
jo 5. mesto. Do konca prvenstva 
so še 4. kola in pričakujemo, da 
se bodo povzpele na 4. mesto. 
Druga ekipa Eta pa ima po zma
gi v gosteh pred drugouvrščeno 
ekipo nalestvici že 6 točk predno
sti, do konca prvenstva so še prav 
tako 4. kola. Po naslednjem kolu 
bodo tudi praktično že prvakinje 
in bodo napredovale v l.b ligo.

Podariti je potrebno, da do sedaj 
niso izgubile niti ene tekme.

V drugi ligi pri moških pa je bil 
v Kamniku derbi prvenstva. Go
stovala je ekipa Adrie iz Kopra, 
ki je imela enako število točk kot 
vodeča ekipa v ligi Calcit. Tekma 
je bila zelo živčna in napeta, če
prav so igralci Calcita na koncu 
prepričljivo slavili s 7:1. Tekma je 
bila napeta do konca, gostje so se 
predali šele v zadnjih 30 metih. 
Do zaključka tekmovanj bi mo
rala ekipa rutinirano odigrati še 
vse preostale dvoboje in napre
dovati v l.b ligo. Med našimi je 
bil zopet med najboljšimi Franc 
Grubar s 606 podrtimi keglji. 
Posebej moramo pohvaliti Bra
neta Potočnika, ki je (po mne-

ln memoriam

ing. Ciril Prohinar
Posebno dolžnost čutim, da v nekaj vr

sticah zapišem pomen uspešnega delova
nja ing. Čirila Prohinarja, direktorja rud
nika Kaolina Črna v obdobju 1954-1958, 
od katerega smo se poslovili 12.10.2007 
na Ljubljanskih Žalah. Rudnik Kaolina 
Črna je imel v letu 1954prisilno upravo, 
ki jo je uvedla občina Kamnik. Težko za
pišem razloge za prisilno upravo, vendar 
so bili osnova za uvedbo slabi medsebojni 
odnosi v kolektivu in Izgubljanje Ugleda 
kolektiva. Prisilni upravitelj je bil ing.
Mali Ludvik, obratovodja v premogovniku Laškem.

V rudniku sem se zaposlil 22.7.1954. Jeseni 1954 smo za direk
torja izvolili ing. Cirila Prohinarja, ki je prišel kot obratovodja 
iz rudnika cinka in svinca Mežica. V rudnik je ing. Prohinar 
prišel s soprogo ing. Marijo, ki se je zaposlila v podjetju Kamnik 
kot ing. metalurgije. Ing. Prohinar je imel dva sinova: Marka 
in Gorazda.

Zaposleni smo pod vodstvom ing. Ciril Prohinarja delovali 
aktivno in enotno za to, ker je direktor izjemno veliko časa po
svečal medsebojnim odnosom, ki so osnova za dobro delo in 
razvoj. Direktor Prohinar je znal to urejati tako, da so se zelo 
v kratkem času medsebojni odnosi uredili in rudnik je v času 
njegovega direktorovanja povečal proizvodnjo Kaolina s cca. 
80001 na cca. 140001, oziroma rudarji smo povečali izkop od 
25 0001 na 50 OOOt rudnine. Na rudniku nas je bil okrog 220 
zaposlenih, od tega v jami 130, v upravi 12, ostalo pa v zunanjih 
obratih. Ing. Ciril Prohinar je znal s svojo aktivnostjo in člove
škimi medsebojnimi odnosi ustvariti tim, ki si ga vsakdo želi. 
Ni čudno, da so mu rudarji rekli »naš ata«. Vsi skupaj smo se 
zavedali, da dobri medsebojni odnosi krepijo ugled rudnika in 
omogočajo zadovoljstvo zaposlenih ter s tem zagotavljajo boljšo 
proizvodnjo in razvoj. V štirih letih je ing. Ciril Prohinar storil 
to, kar je malo kdo pričakoval. Zaposleni smo bili zato zelo pri
zadeti, ko je povedal, da kandidira za direktorja rudnika živega 
srebra v Idriji. Toda razumeli smoga, sajje s svojim strokovnim 
znanjem imel možnost voditi večji in pomembnejši rudnik in 
tako prispevati še več za razvoj gospodarstva Slovenije.

V svojem 50-letnem aktivnem delovanju sem se dobro zavedal, 
kaj pomenijo dobri medsebojni odnosi, ki so osnova za uspešno 
delo in razvoj. Kolikokrat sem se ob pomembnih odločitvah spra
ševal; kaj bi storil na mojem mestu ing. Ciril Prohinar? Naj ne bo 
neskromno, da sem se pridno učil od mojega prvega direktorja 
ing. Cirila Prohinarja in zato bil v življenju uspešen.

Ing. Prohinar je več kot deset let zelo uspešno vodil rudnik 
Idrija, tako kot pred tem rudnik Kaolina, nato pa se je zaposlil 
kot sekretar ministrstva za industrijo, kjer je s svojim znanjem 
in bogatimi izkušnjami mnogo prispeval k razvoju industrije 
Slovenije. Vrsto let je bil ing. Ciril Prohinar direktor elektro Slo
venije, kjer se je leta 1976 upokojil.

Inž. Ciril Prohinar je bil borec NOV, ker se je zavedal svojih 
Slovenskih korenin.

Rudnik Kaolina Črna se je v letih 1968-1969ponovno znašel v 
težavah zaradi mesebojnih odnosov in sam sem kot predsednik 
skupščine Kamnik, žal, moral uvesti prisilno upravo za ureditev 
razmer. Ko sem razmišljal, kdo bi uspešno saniral razmere, sem 
povabil ing. Ciril Prohinarja, da prevzame enoletno vodenje pri
silne uprave v rudniku. Ne glede na preobremenjenost je ing. 
Prohinar prevzel vodenje prisile uprave in v enem letu uredil 
razmere, da je rudnik pozitivno posloval do zaprtja v letu 1998- 
2000.

Prispevek ing. Cirila Prohinarja je zelo pomemben in ko pišem 
memoriam, se zavedam, da se mu nismo ustrezno zahvalili za 
njegovo uspešno delovanje v korist gospodarstva občine. Pri
spevek naj bo zahvala za njegovo delo in istočasno obvestilo 
vsem, ki smo z njim sodelovali ali ga poznali, da je naš izjemno 
uspešen gospodarstvenik preminil.

Žal se posmrtno v imenu številnih gospodarstvenikov, odgo
vornih v občini in občanov in Kamnika in Slovenije.

Vinko Gobec

nju mnogih) premagal naspro
tnikovega najboljšega igralca in 
prinesel odločilno prednost do
mačinom. Skupaj so podrli 3348 
kegljev. Tudi obe moški ekipi, ki 
nastopata v Ljubljanski ligi, sta 
zmagali in zasedata vodilni mesti 
v svojih ligah.

Ta teden je bilo odigrano tudi 
15. kolo v občinski ligi.

Rezultati: ŠD Soteska : Eta 7:1, 
Mladinci: Kegelj team 7:1, Calcit 
: ŠD Policist 7:1, OOZ : Kam bus 
8:0, Zarja elektronika : Alu Al- 
prem 0,5:7,5.

KK Kamnik 
Leon Pirman

PLANINSKO DRUŠTVO BO PREGLEDALO SVOJE DELO
Leto 2007 je zaznamovalo uspešno delo članov PD Kamnik - veliki 

uspehi alpinistov, ki sodijo v sam svetovni alpinistični vrh, napredujoči 
športni plezalci, oskrba dveh koč, obnova in popravilo planinskih poti, 
skrb varstvu narave, organizacija in izvedba izletov, pa tudi uspešno 
delo mladih v planinskih sekcijah po osnovnih šolah. Vse to in še veliko 
drugega bodo pregledali na rednem letnem občnem zbom, ki bo v pet
ek, 14. marca, v dvorani nad kavarno z začetkom ob 18. uri. Ker je vsem 
organom PD potekel mandat, bo to tudi volilni občni zbor. Zato ima več 
kot 1200 članov, kolikor jih šteje kamniško PD, možnost in priložnost, 
da izvolijo v organe društva tiste člane, ki jim najbolj zaupajo.

MALI OGLASI
INŠTRUIRAM matematiko 
in fiziko. Tel.: 723-81-57, 04- 
1/322-571.

Prosim, če mi kdo podari 
aparat za peko kruha, glas
beni stolp, gobelin, kolo, 
moška oblačila št.50.15 let
sem se delovno usposabljal

v INČE Mengeš (varstvo in
validnih oseb), kjer sem pre
jemal le simbolično nagrado. 
Ob skromni socialni pomoči 
težko kaj prihranim. Hvala že 
vnaprej. Tel.: 070/207-737.

ULEŽAN hlevski gnoj z dosta
vo prodam. Tel.: 040/330-900.

Na podlagi 36. člena zakona o gospodarskih javnih službah (Ur. I. RS, 
št. 32/93 in 30/98), 11. člena Statuta občine Kamnik (Ur. I. RS, št. 
47/99) 3. člena Odloka o opravljanju gospodarske javne službe na 
področju urejanja in vzdrževanja pokopališč in oddajanja prostorov za 
grobove v najem ter pogrebnih storitev (Uradni list RS, št. 31/97), 
3. člena Odloka o pokopališkem redu Občine Kamnik (Uradni list 
RS, št. 23/97) in Odloka o spremembi odloka o pokopališkem redu 
Občine Kamnik (Uradni list RS, št. 17/06), objavlja Občina Kamnik

javni razpis
za oddajo koncesije za opravljanje 

gospodarske javne službe urejanje in 
vzdrževanje pokopališč in oddajanje prostorov 

za grobove v najem ter pogrebne storitve
1. Koncedent: Občina Kamnik, Glavni trg 24, 1240 Kamnik.
2. Predmet koncesije: opravljanje gospodarske javne službe urejanje in 

vzdrževanje pokopališč in oddajanje prostorov za grobove v najem ter 
pogrebne storitve v skladu z 3. členom Odloka o opravljanju gospo
darske javne službe na področju urejanja in vzdrževanja pokopališč in 
oddajanja prostorov za grobove v najem ter pogrebnih storitev (Uradni 
list RS, št. 31/97), 3. členom Odloka o pokopališkem redu Občine 
Kamnik (Uradni list RS, št. 23/97) in Odloka o spremembi odloka 
o pokopališkem redu Občine Kamnik (Uradni list RS, št. 17/06).

3. Obseg koncesije: izvajanje dejavnosti urejanja in vzdrževan
ja pokopališč in oddajanja prostorov za grobove v najem 
ter pogrebnih storitev na območju celotne občine Kam
nik. Razpisana koncesija se podeli le enemu koncesionarju.

4. Trajanje koncesije: koncesijska pogodba bo sklenjena za določen 
čas, za dobo 5 let.

5. Razpisna dokumentacija: ponudniki lahko dvignejo razpisno doku
mentacijo med 8. in 10. uro na sedežu Občine Kamnik, Glavni trg 
24, Kamnik, soba št. 67.

6. Pogoji razpisa:
- daje ponudnik registriran za opravljanje dejavnosti, ki je predmet 

koncesije;
- da zaposluje zadostno število strokovnih kadrov za samostojno 

opravljanje nalog, ki so predmet koncesije;
- daje ustrezno tehnično opremljen za samostojno opravljanje nalog, 

ki so predmet koncesije;
- da ima izkušnje na področju dejavnosti, ki je predmet koncesije;
- da izpolnjuje druge s predpisi določene pogoje.

7. Prijava na razpis mora vsebovati:
- osnovne podatke o ponudniku,
- dokazila o izpolnjevanju pogojev iz javnega razpisa določena z raz

pisno dokumentacijo,
- elaborat o opravljanju dejavnosti z vidika kadrov, organizacije dela, 
tehnične opremljenosti, finančno operativnega vidika in razvojnega 
vidika,

- parafiran vzorec pogodbe,
- bančno garancijo za resnost ponudbe v višini 80.000,00 €, ki 

mora veljati vsaj en dan več, kot je veljavnost ponudbe.
8. Oddajanje ponudb: ponudniki morajo dostaviti ponudbe z zahteva

nimi dokazili v vložišče Občine Kamnik, Glavni trg 24,1240 Kamnik, 
najkasneje do 21.3. 2008, do 10. ure, v zaprti kuverti, z navedbo 
točnega naslova naročnika in z oznako: javni razpis - koncesija za 
urejanje in vzdrževanje pokopališč in oddajanje prostorov za grobove 
v najem ter pogrebne storitve - ne odpiraj, na hrbtni strani kuverte pa 
mora biti točen naslov pošiljatelja.

9. Javno odpiranje ponudb bo 21.03. 2008 ob 11. uri v sejni sobi 
občine Kamnik, Glavni trg 24, Kamnik (pritličje, soba št. 17). 
Upoštevane bodo le pravilno označene ponudbe, ki bodo pra
vočasno prispele na naslov koncedenta.
Pred pričetkom odpiranja ponudb morajo navzoči predstavniki po
nudnikov predložiti pisna pooblastila za zastopanje ponudnika.

10. Merila za izbiro najugodnejšega ponudnika:
- cene storitev - 60 točk,
- izvajanje dejavnosti -15 točk,
- reference - 15 točk,
- oprema in število delavcev - 10 točk.

Podrobneje so merila opredeljena v razpisni dokumentaciji.
Vse stroške v zvezi z izdelavo ponudbe nosijo ponudniki.
11. Ponudba mora veljati vsaj 60 dni od datuma odpiranja ponudb. 
12.0 izbiri bodo ponudniki pisno obveščeni v roku 30 dni od dneva

odpiranja ponudb. Z izbranim ponudnikom bo na podlagi upravne 
odločbe sklenjena koncesijska pogodba.

13. V primeru, da se v določenem roku prijavi samo en ponudnik, bo 
Občina Kamnik oddala javno naročilo po postopku s pogajanji.

14. Tekst javnega razpisa je bil posredovan v objavo na Uradni list dne 
22. 2. 2008.

Številka: 354-101/07 Občina Kamnik 
Datum: 22. 2. 2008

Župan
Anton Tone SMOLNIKAR
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TEHNIČNA TRGOVINA vm

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

UGODNA PONUDBA U MARCU!
LIKALNIKI-10%
»,

TELEVIZORJI-10% lil

imm
MIKROVALOVNE 

PEČICE-15%

AKCIJA 
SUŠILNI STROJI

SESALNIKI-15%

več na www.peraecom.si

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG 
UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI

• BREZPLAČNA DOSTAVA • BANKKREDIT 1+3 DO 1+24!

MAREC - MESEC ŽENSK JE PRED VRATI!
tlT Povabite najdražjo na prijeten sobotni večer -15. marca ob živi glasbi!

Sprejemamo rezervacije.
Poleg različnih jedi po naročilu vas vabimo na dnevno 

sveže malice in dnevna ter nedeljska kosila.
Ne pozabite na rezervacije za 

PRAZNOVANJA POROK, JUBILEJEV, BIRM...! 
Pogostimo do 100 ljudi

Gostilna pri Čibru, Potok 9, Laze v Tuhinju, Tel.: 01/8392-718, Mobi 031/877-769

Kamniški
Občan Tomšičeva 1 7, Kamnik, tel. 83 91 888

vam nudi po ugodnih cenah:

KLINIKA
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure

Naročila sprejemamo na telefonsko številko

01/56-55-120.
v • J

Ni te na vrtu več, ne med gredicami, 
ni te na polju več, ne med meglicami, 
ne več v šumenju voda, niti vej, 
ni te nikjer več, kjer bil si prej.

V SPOMIN

9. marca bo minilo žalostno leto, 
odkar je po težki bolezni iz naše 

sredine odšel naš dragi mož, skrben 
oče in dedi

MARKO ZAVAŠNIK
Iskrena hvala vsem, ki obiskujete njegov zadnji dom in pri

žigate svečke v njegov spomin.
Marko živi tam, kjer je shranjen v mislih in srcih, in nič ni 

tako dragocenega kot del njega v nas.

Njegovi: žena Mojca, sin Jani in hči Meti z družinama, sin 
Silvo z Alenko, sin Marko in hči Urška

Kako prazen je dom, dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
ni več tvojega glasu, smehljaja, 
le sledi ostale so povsod 
od dela tvojih pridnih rok.

ZAHVALA

Za vedno smo izgubili našega dragega 
brata, prijatelja in partnerja

JOŽEFA KOČARJA
(15.3.1948 - 16.2. 2008) 

po domače Stefanov Joža iz Volčjega Potoka 33, 
vodovodni inštalater

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in 
prijateljem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in sprem

stvo na njegovi zadnji poti. Vedno boš z nami.
Vsi njegovi

Ko človek misli, da je srečen,
se usoda oglasi,
kruto v življenje poseže,
da oko se zasolzi,
srce joče in boli,
a tebe več z nami ni.

ZAHVALA

go

IVAN MOČNIK
iz Stahovice 23

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, sovaščanom, sodelavcem, prijateljem in znancem za 
izrečena ustna in pisna sožalja, svete maše, sveče, podarjeno 
cvetje in denarno pomoč. Posebna zahvala dr. Ambroževi za 
zdravniško pomoč v času bolezni in Janezu Uršiču iz gostišča 
Pri planinskem orlu za velikodušno pomoč. Hvala članom 
PGD Kamniška Bistrica, sodelavcem Karitas, govornikoma, 
pevcem, trobentaču in gospodu župniku za lepo opravljen 

pogrebni obred.
Vsi njegovi

Stahovica, Kamnik, februar 2008

letu življenja se je od nas mno- 
prekmalu poslovil mož, oče, sin, 

brat, stric, tast in dedek

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Spoštovani!
Ko ob izgubi vašega 

) najbližjega ne veste kam, 
. | so vam naše usluge 
M na voljo Neprekinjeno 
In Noč in Dan!

Nudimo vam 
kompletne Jjj
pogrebne ?(’
storitve <?i

hitro, kvalitetno, J 
s posluhom j

_______________________  (j

POGREBNIK
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.o.o.

DVORJE št. 13, 
4207 Cerklje 

Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685

ZAHVALA

V 88. letu življenja je končala svojo 
zemeljsko pot sestra in teta

FRANČIŠKA
LEBENIČNIK

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, znancem, sosedom iz 
Šipkove ulice in Špitaliča za ižrečena sožalja, darove za 
svete maše, sveče in cvetje. Posebna zahvala velja Goste- 
tovim in Anici Uršič. Gospodu župniku Dularju, gospodu 
župniku Kovačiču ter gospodu župniku Hočevarju hvala za 
lepo opravljen pogrebni obred ter lepe besede slovesa. Hvala 
tudi ministrantom, pevcem kvarteta Krt, trobentaču Sitarju, 
recitatorki ter pogrebcem. Zahvaljujemo se tudi vsemu osebju 
DSO Kamnik za vso nego in skrb. Hvala vsem, ki ste našo 

sestro in teto pospremili na njeni zadnji poti.
Vsi njeni 

Februar 2008

ZAHVALA

Ob smrti naše drage žene, mame, 
stare mame, sestre in tete

ANTONIJE 
ISKRA

roj. Breznik iz Zduše

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem ter bivšim sodelavkam in sodelavcem, ki ste se v 
tako velikem številu poslovili od nje in jo pospremili na njeni 
zadnji poti. Hvala za podarjeno cvetje, sveče in svete maše. 
Mekinjskemu župniku g. Piberniku hvala za lepe besede ob 
slovesu, pevcem Krt pa za zapete žalostinke. Hvala tudi dr. 
Jermanovi in med. sestrama Mihaeli in Mateji iz ZD Kamnik, 
dr. Osolnikovi in dr. Mušičevi ter oddelku 100 bolnišnice 

Golnik za skrb in nego.
Pogrešali jo bomo: mož Tone, hči Ema z Andrejem, vnuka 

Maruša in Martin, sestre Ani, Slavka, Marija in Ida z druži
nami, nečak Miro in ostalo sorodstvo

16. februar 2008

SPOMLADANSKI PROGRAM - vse vrste PVC KORIT 
IN LONČKOV ZA ROŽE, zemljo za presajanje, PVC zalivalke, 
razne cevi in priključke za vodo, vrtno orodje in orodje za ob
rezovanje sadnega drevja, lesene lestve ... barve, lake, gašeno 
apno, pipe Armal, posodo, porcelan, vse vrste gospodinjskih aparatov,
sušilce za perilo, likalne mize,
KOLESA in še in še... tudi sukanci, šivanke, elastike AKCIJA!
Velika izbira aranžiranih daril.
VELIKONOČNE KOŠARE, DEKORATIVNI 
IZDELKI, PRTIČKI...______________________

Vsi PVC prti, še 
posebej s čipko. 

Zelo ugodno!

Delavni čas: od 7. do 19. ure, sobota od 8. do 12. ure!

REDNO ZAPOSLIMO 
AVTOMEHANIKA

za popravilo tovornih vozil

Zaželjeno vsaj 3 leta delovnh izkušenj, možna 
tudi prekvalifikacija z osebnih na tovorna vozila.

Tel.:01/83 25-021, 041/625-762
Avtomehanika Cotman Igor s.p., Godič 86, Stahovica

KLEPAR-KROVEC
dobi delo za nedoločen delovni čas
Zaželjene so nekajletne delovne izkušnje v kleparskih in 
krovskih delih. Vozniški izpit »B« kategorije.
Stimulativni osebni dohodek. Pričetek dela takoj.

Zoran Sodnik, s.p., Gmajnica 9, Komenda, tel.: 041/719 499, 
www.krovstvo-sodnik.si

ZAHVALA

V 95. letu starosti je mirno zaspala 
naša draga mami, stara mama in 

prababica

IVA LAPORNIK
iz Kamnika

Od nje smo se poslovili 12. februarja v ožjem krogu družine, 
sorodnikov in prijateljev na ljubljanskih Žalah. Hvala župni
koma za lepo opravljen pogrebni obred in mašo ter pevcem. 
Zahvala vsemu osebju doma starejših občanov v Kamniku, za 

skrb in nego naše mami v času njenega bivanja v domu. 
Vsi njeni 

Februar 2008

Pomladno jutro, vstalo iz noči, 
v predivo megle skrilo je obzorje.
Tam daleč, daleč zadaj, tam je morje, 
še dlje za morjem sonce je in Ti.

ZAHVALA

V 98. letu je 13. 2. 2008 mirno zaspala 
naša nepozabna mama

ALBINA 
ZAVRŠNIK

iz Kamnika
Iskrena hvala vsem, ki ste ji stali ob strani in jo obiskovali, 
še posebej pa vsem prijateljem, sorodnikom, sosedom in so
delavcem, ki ste ji s cvetjem, svečami in prisotnostjo polepšali 
zadnjo pot. Hvala tudi patru Borisu za lepe besede slovesa ter 
pevcem in trobentaču. Posebna zahvala osebju Doma počitka 

v Mengšu za vso nego in skrb.
So slikarji, ki iz sonca naredijo rumen madež, so pa tudi taki, ki iz 

rumenega madeža naredijo sonce.
Žalujoči: Sabina in Vojko z družinama, hči Ela
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Mestna optika je podjetje z dolgo in bogato tradicijo poslovanja na 
področju korekcije in zaščite vida. Poleg centrale na Kongresnem 
trgu 9 v Ljubljani ima podjetje še 17 poslovalnic po vsej Sloveniji, 
od tega kar 13 v vseh večjih Mercatorjevih centrih.
V vseh enotah se opravljajo pregledi za določanje dioptrije. Na 
Kongresnem trgu se pregledi izvajajo vsak dan brez naročila, v 
ostalih poslovalnicah pa vsak teden ob predhodnem naročilu.
Mestna optika nudi svojim strankam možnost plačila z Mercator 
Pika kartico.

Butik za Male Živali 
Strokoven nasvet In širok izbor 
6 hrane, opreme In vsega kar 

potrebujejo vaši ljubljenci

' ZOOTIC Kamnik, tel.: 01 / 839 52 16
www.zootic.si

Fabiani nogavice, MC 
Kamnik, tel,:. 01 839 53 10, 
www.fabiani-nogavice.si

glavni dobitek
10.000 EU1

Tudi brez naročanja.
Novosti so manikura, lasni dodatki, ličenje,
DARILNI BON ideja za darilo!
Vabljeni k frizerju tudi v nedeljo do 13h. SimPlTE

■ Vte-Ui- ■

Delovni čas od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, nedelja in prazniki od 8. do 13. ure

P1ZZERIA, MC KAMNIK, Kovinarska 36 -r-i «
^ Delovni cas:

pon.-čet. : 08-22h 

Slastne pice, solate, testenine, pet.-sob. : 08-23h

hot dog, lazanja, hamburger, toast... ned.-praz.:08-15h

Brezplačna dostava na dom od 1 Oh do 22h : 

Tel:.831 17 60, GSM: 040 335 226 

Možnost plačila s karticami tudi na domu !

www.peko.si

POMLADNA
IKOLEKCIJA c3 n D

Moda za vse generacije

Elita Kamnik vas pričakuje

z novo žensko in moško kolekcijo 
za pomlad
po ugodnih cenah ter 
z veliko izbiro 
velikonočnih prtičkov.
Za nakup nad 77€ dobite danlo.

mmmWEMMMW
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(3 Q)(D(£ pe mercator|
V---------A--------- 1 W CENTER KAMNIK!
ČISTILNICA IN PRALNICA tet. oi/83H74i|

■

■MB
Velika akcija vrhunskega 
plila Sfgikid (- 20%)
Ugodnosti in presenečenja j 
na prodajnem mestu
Posebne ugodnosti za 
Mercator Pika kartičarje

Knjigarna in papirnica Pustite se presenetiti!

Trgovina z obutvijo

ANATOMSKO 
OBLIKOVANA 
OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 
®d It 16 - 40 
* CICIBAN * GE0X 

* SUPERFIT *NIKE 
* FRODDO

VINTERSPORT

Kjer se šport začne
Velika ponudba šolskih in sobnih copat

- ■ 5i Tehnika
..................................................

I /,. ’ ^ \'f

Zlatarna Celje %
Hwu./latama-ccljc.cu

Kolekcija Sweet cherry 
It & 1 samo v trgovinah Clark
41 k TL, www.clark.si 1

NAGRADNA IGRA

V V EMONA OBALA

6,EAvnQvE
alpina

Meni je prav

... m

jPomfacC v
JVfpini

(
www.alpina.si

Podarite sebi ali vam najdražjim 
katero od prelepih cvetlic, 

rezanih ali v lončku.

Ne pozabite na posebno ponudbo 
tega meseca in ugodne cene.

L1 /V Butik cvetlic Kalia, 
WWW.kalia.si Telefon: 830 9752
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